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هفته نامه اقتصاد                                          ی، سیاسی و اجتماعی

ثبت نام 16 هزارو 145 نفر برای تصاحب 290 صندلی سبز بهارستان
برآوردی از هزینه های برخی ستادهای انتخاباتی در شهرهای بزرگ
فرض کنید اگراین نامزد محترم تصمیم بگیرد برای پرسنل و میهمانانش 
چلوکباب تهیه کند مسلما هزینه هایش بسیار بالاتراز تهیه خورشت 
قیمه خواهد شد ، یک نامزد سابق هم تعریف می کرد حتی این موضوع 
که خودکارهای روی میز از چه نوع و مارکی باشد ، روی هزینه های 
ستاد تأثیرات بسزایی خواهد داشت . چند تومان ؟ شاید بهتر باشد 
بگوییم چند میلیون تومان باید خرج کنید تا انتخاب شوید ؟ این سوالی 
است که این روزها خیلی ها به دنبال یافتن پاسخش هستند ، البته 
شاید به جزچهره های شناخته شده ای که به خاطراعتبار سیاسی 
نیازی به طی کردن این مراحل و خرج این هزینه ها ندارند ، در واقع 
برآورد گزارش ما حول چهره های کمتر شناخته شده می گردد در واقع 
با نزدیک شدن به روز انتخابات تبلیغات کاندیداها هم به حد اکثر خود 
می رسد ، تبلیغاتی که برای کاندیداها هزینه های سنگینی دارد ، هر 
چند بعضی از آنها ادعا می کنند این هزینه ها توسط دوستانشان یا 

کمک های مردمی تأمین می شود.                               
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رهبرمعظمهفتهنامهاقتصادیایران

انقلاباسلامی:
رافتاسلامی
مبناباشد

حضرتآیتاللهخامنهایرهبرمعظمانقلاباسلامیدرپاسخبهگزارشارائهشدهازسویدریابانعلیشمخانیدبیرشورایعالیامنیتملیکهچندیقبلپیراموننحوهمدیریتوضعیتجانباختگانومصدومین
حوادثاخیرخدمتایشانتقدیمشد،ضمنموافقتباپیشنهادهایمطرحشدهمقررفرمودند:»...هرچهسریعترانجامشودونسبتبهافرادمشکوکدرهرگروهباجهتیکهبهرافتاسلامینزدیکتراستعمل
شود.«گزارشارسالیبراساسدستوریکهبلافاصلهپسازرخدادهایاخیرازسویرهبرمعظمانقلاباسلامیبهدبیرشورایعالیامنیتملیبرایبررسیدقیقریشهها،عواملودلایلبروزناآرامیهاوهمچنین
رسیدگیسریعبهوضعیتجانباختگانوخانوادههایآنانابلاغگردید،تهیهوارائهشد.دراینگزارشپیشنهادشدکهبراساسچارچوبهایقانونیموجودشهروندانعادیکهبدونداشتنهیچگونهنقشیدر
اعتراضاتواغتشاشهایاخیرودرمیانهدرگیریهاجانباختهانددر»حکمشهید«محسوبشدهوخانوادههایآنانتحتپوششبنیادشهیدوامورایثارگرانقراربگیرند.همچنیندرخصوصقربانیانیکهدرجریان
تظاهراتاعتراضیبههرنحوجانخودراازدستدادهاندموضوعپرداختدیهودلجوییازخانوادههایآنانپیشنهادگردید.درموردآندستهازقربانیانحوادثاخیرنیزکهبهصورتمسلحانهودردرگیریبا
نیروهایحافظامنیتکشتهشدهاندمقررگردیدپسازبررسیوضعیتوسوابقخانوادهآنان،حسابخانوادههایموجهوآبرومندازفردیکهاقدامبهعملمجرمانهنمودهجداشودوخانوادههایآنانمتناسبا
موردتوجهودلجوییقراربگیرند.رهبرانقلاباسلامیدرموردنحوهیمواجههباخانوادههایگروهسومنیزکهمشکوکبهشرارتبودهاندامربر»رافتاسلامی«وتوجهبهخانوادههانمودند.باتوجهبهدستورو

تاکیداتحضرتآیتاللهخامنهایازچندیقبلکاررسیدگیبهپروندههایتشکیلشدهبرایجانباختگانومصدومینرخدادهایاخیردرسطحاستانهاآغازشدهاست.

»وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در دومین نشست 
»شفاف سازی و دسترسی آزاد به اطلاعات«:

شفافیت،مدیرانرادراتاقشیشهای
قرارمیدهد

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در 
و  »شفاف ســازی  نشســت 
دسترســی آزاد به اطلاعات« با 
بیان اینکه با شــفافیت مدیران 
خود را در یک  اتاق شیشــه ای 
می بینند، گفت: در این شرایط 
مدیــران نمی توانند به  ســمت 
پنهان کاری بروند. سیدعباس 
صالحی سه شنبه ۱۹ آذر ۱۳۹۸ 
در دومین نشست »شفاف سازی و دسترسی آزاد به اطلاعات 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی« با اشــاره به اینکه یکی از 
کلان پروژه های این وزارتخانه موضوع شفافیت است، اظهار کرد: 
خوشــبختانه آمارها نشــان می دهد در این امر با ۵۰ درصد 
پیشــرفت روبه رو بوده ایم اما در عین پیشــرفت مناســب در 
شفافیت تا رضایت کامل فاصله داریم و باید سرعت خود را بالاتر 
ببریم. او ادامه داد: شفافیت با چند نگاه دیده می شود، در نگاه 
اول شفافیت به عنوان یک امر مضر است، در واقع برای ساختار 
اداری وقتی پرده ای برداشته می شود اتفاقات زیادی رخ می دهد 
بنابراین در این نگاه هر قدر مسائل مختلف پوشانده شود بهتر 
خواهد بود، در این نگاه هر میزان  پنهان کاری بیشتر مساوی با 
مدیریت موفق تر است و سیستم بوروکراسی ما نیز با این سیستم 
موافق تر هستند. وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی تأکید کرد: در 
نگاه دوم شــفافیت در قالب یک عمل مستحب مدنظر است، 
به عبارتی دیگر در این نگاه اصل همچنان بر همان پنهان کاری 
است و بعضاً در برخی موارد اقدام به شفافیت هم مشکل زا نیست. 
صالحی با اشاره به نگاه سوم به شفافیت یادآور شد: در این نگاه 
شفافیت یک رکن از نظام مدیریتی است، در این نگاه شفافیت 
از فســاد جلوگیری می کند، این نگاه ادله خاص خود را دارد و 
بیشــتر به دنبال ایجاد یک  همفکری است، به طور کلی در این 

دیدگاه شفافیت از فساد جلوگیری می کند.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه با شفافیت مدیران 
خود را در یک  اتاق شیشه ای می بینند، خاطرنشان کرد: در این 
شرایط مدیران نمی توانند به  سمت پنهان کاری بروند، از این رو 
بــرای حفظ نظام و انقلاب و همچنین مبارزه با فســاد باید از 
بالاترین رده های مدیریتی تا پایین ترین ســطوح در معرض 
شفافیت قرار گیرند تا مدیران احساس کنند همیشه در معرض 
دیدن هســتند و همین حس دیده شــدن توسط مردم یک 

مصونیت درونی ایجاد می کند.
صالحی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: یکی از مواردی 
که در  مسیر شفافیت ممکن است مضر باشد انتشار اطلاعات با 
سهل انگاری است، صحت و دقت در انتشار اطلاعات بسیار مهم 
است و باید در همخوانی اطلاعات دقت بیشتری کرد زیرا قرار 
اســت به سمت اعتمادســازی حرکت کنیم و عدم همخوانی 

اطلاعات ضربه سنگینی به اعتماد وارد می کند.

روسای جدید هفت دانشــگاه در جلسه شورای عالی انقلاب 
فرهنگی انتخاب شدند.  در جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی 
به ریاست حسن روحانی رئیس جمهور ، انتخاب 7 رئیس جدید 
دانشگاه به تصویب اعضا  رسید.  براساس این مصوبه، آقایان سعد 
الله نصیری قیداری برای ریاست دانشگاه شهید بهشتی تهران، 
محمد قاسمی برای ریاست دانشگاه ولایت، عباس افخمی برای 
ریاســت دانشگاه بین المللی سازمان همکاری های اقتصادی 
گروه هشت ، علیرضا منظری توکلی  برای ریاست دانشگاه آزاد 
اسلامی استان کرمان ، احسان کامرانی برای ریاست دانشگاه 
آزاد اسلامی استان هرمزگان، پیام نجفی برای ریاست دانشگاه 
آزاد اسلامی اســتان اصفهان و حسین کلانتری برای ریاست 

دانشگاه آزاد اسلامی استان مرکزی منصوب شدند.
همچنین در این جلســه با ارائه گزارش مبسوطی از اقدامات و 
فعالیت های انجام شده در حوزه زیست فناوری، ظرفیت سازی 

برای توسعه این فعالیت ها در کشور مورد بحث قرار گرفت.

موسوی قهار، مناجات خوان سحرهای ماه رمضان درگذشت 

مرغسحرپرکشید
سید قاسم موسوي قهار ذاکر اهل 
بیت و مناجات خوان سحرهاي 
ماه مبــارک رمضان پس از طي 

دوره  بیماري درگذشت. 
 سید قاسم موســوي قهار ذاکر 
اهــل بیــت و مناجــات خوان 
ســحرهاي ماه مبارک رمضان 
پــس از طــي دوره  بیمــاري 

درگذشت. 
مرحوم قهار به دلیل سرطان در ناحیه گلو دارفاني را وداع گفت 
و معالجات صورت گرفته برروي ایشان به دلیل بي نتیجه بود.
گفتني است مراسم تشییع پیکر سید قاسم موسوي قهار امروز 
از خانه مداحان اهل بیت)ع( واقع در دروازه شمیران و یا مسجد 
بلال ســازمان صداوسیما انجام مي شود. گفتني است مرحوم 
موسوي قهار که بهترین دعاخوان و مناجات خوان صداوسیماي 
جمهوري اسلامي بود تمام ادعیه روزهاي هفته، ایام ماه مبارک 
رمضان، ابوحمزه ثمالي، دعاي سحر و زیارات و دعاهاي مختلف 
را خوانده و در طول چند دهه پس از پیروزي انقلاب اسلامي از 
رسانه  ملي پخش شده بود. موسوي قهار، در زمره بهترین قاریان 
ایراني و مداحان و ذاکران حسیني)ع( هم بود و مجالس ترحیم 
و محافل و هیئت هاي مذهبي گوناگوني را در سراسر ایران اداره 
مي کرد. ضمنا مدیر و ســردبیر و کارکنان هفته نامه اقتصادی 
اعتبار ضایعه درگذشت این مرد خدا را به خاندان ایشان تسلیت 

گفته و آرزوی رحمت الهی برای آن مرحوم داریم.

آیتاللهسیدابراهیمرئیسیرئیسقوهقضائیه:خبر

 تخلفات انتخاباتی باید در زمان وقوع رسیدگی شود
رئیس قوه قضائیه با اعلام آمادگی دستگاه قضایی 
برای همکاری بــا مجریان و ناظران انتخابات، 
تاکید کرد: جرایم و تخلفات انتخاباتی باید در 
زمان وقوع آن مورد رسیدگی قرار گیرد، نه بعد 

از انتخابات.
بــه گزارش روابط عمومی قوه قضائیه، آیت الله 
سیدابراهیم رئیسی در جلسه شورای عالی قوه 
قضائیه، یکی از افتخارات بزرگ نظام اسلامی را 
اتکا به رای مردم دانست و اظهار داشت: اینکه 
امام راحل فرمودند »میزان رای ملت است«، یک 
سخن تشریفاتی و سیاسی نبود بلکه حقیقتا و 
در عمل به رای و نظر مردم اعتقاد داشتند. مقام 
معظم رهبری نیز به اعتماد عمومی و باور به مردم 
به نظام، اعتقاد دارند و این متفاوت از بسیاری 
نگاه های سیاسی اســت که در دنیا به صورت 
مقطعــی به مــردم توجــه می کننــد و در 
میتینگ های سیاسی از مردم سخن می گویند 
اما بعد از رقابت های سیاسی و انتخاباتی، مردم 

را فراموش می کنند.
تکلیف مداری، محور انتخابات  در کشور ماست

رئیسی انتخابات را از جلوه های مهم توجه به رای 
مردم دانست و ادامه داد: انتخابات در کشور ما از 
نظر ظاهری تفاوتی با انتخابات در سایر نقاط دنیا 
ندارد اما از نظر ماهیت، تفاوتی اساسی دارد و این 
تفاوت در »تکلیف مداری« است. اساس اینکه 
کسی خود را در معرض رای مردم قرار می دهد 
و کسی که رای می دهد باید بر مبنای تکلیف 
باشــد. تکلیف مداری، محور ماهیت و سیرت 

انتخابات در کشور ماست.
وی با بیان اینکه مجریان، ناظران، کاندیداها و 
همه مردم باید قانون انتخابات را مبنای عملکرد 
خود قرار دهند، افزود: باید از شــعاری عمل 
کردن، ســیاه نمایی، تخریب، اقدامات خلاف 
اخلاق و قانــون و هر اقدامی که نوعی دوگانه 
سازی در جامعه و برخورد ناجوانمردانه به جای 
برخورد منصفانه و عادلانه به شــمار می آید، 
پرهیز شــود. بر این اساس مجریان، ناظران و 
عموم مردم که ناظران همیشگی هستند، باید 
به خوبی نظارت داشته باشند که اگر تخلفی 
صورت گرفت، فورا به وزارت کشــور، شورای 

نگهبان و حسب مورد به دستگاه قضایی اعلام 
کنند.

رئیس قــوه قضائیه تاکید کرد: رســیدگی به 
تخلفات انتخاباتی باید به موقع و متناسب باشد 
و اقدام درخصوص این تخلفات بعد از برگزاری 
انتخابات، فایده ای ندارد. هر تخلف در هر زمانی 
که رخ داد باید همان موقع با آن برخورد شود. 
در ستاد پیشگیری از جرایم و تخلفات انتخاباتی 
نیز این موضوعات را پیش بینــی کرده ایم. از 
همکاران خود در دستگاه قضایی می خواهم که 
ضمن همکاری با مجریان و ناظران، نسبت به 
رســیدگی به تخلفات انتخاباتی در زمان خود 

اقدام کنند.
رئیسی ابراز امیدواری کرد که با عمل به قانون، 
انتخابات خوبی با حضور مردم برگزار شــود و 
نمایندگانی شایسته قانون گذاری انتخاب شوند 
تا گامی به ســمت قانونگــذاری بهتر و ایجاد 
مجلسی در تراز شورای اسلامی مرتبط با نظام 

مقدس جمهوری اسلامی برداریم.
مجلس در تصویب بودجه،  معیشت اقشار 

محروم را محور قرار دهد
وی، در ادامه با  اشاره به فصل تصویب بودجه در 
مجلــس شــورای اســلامی اظهارداشــت: 
محوری ترین نکته ای که باید در این زمینه مورد 
توجه باشد، توجه به معیشت قشر محروم جامعه 
اســت. در همه تصمیم ســازی ها و تصمیم 
گیری ها و با توجه به جنگ اقتصادی و مشکلات 
موجود باید توجه ویژه به این قشر وجود داشته 

باشد.
مدعیان حقوق بشر،  »دانشمند ربایی« آمریکا 

را محکوم کنند
رئیس قوه قضائیه با اشاره به آزادی دکتر مسعود 
سلیمانی دانشمند ایرانی از زندان های آمریکا با 
همکاری دولت، وزارت امور خارجه و قوه قضائیه، 
اقــدام آمریکایی ها را کاری بســیار زشــت و 
»دانشمندربایی« توصیف کرد و گفت: این کار 
زشت آمریکا در ربودن یک دانشمند باید مورد 
ســرزنش دولت ها و نهادهــای مدعی دفاع از 
حقوق بشر و همه کســانی باشد که به نوعی 

دغدغه های حقوق بشری دارند.

 آزادی دکتر مسعود سلیمانی حاصل تلاش ها 
و پیگیری هــای وزارت خارجــه و همکاری 
نهاد هــای امنیتی و قضایی کشــور و در یک 

فرایند دیپلماتیک صورت گرفته است.
به گــزارش فارس در ایــن روند همچنین با 
تصویب شورای عالی امنیت ملی و همکاری و 
موافقــت نهاد های قضایی و امنیتی ژائو ونگ 
شــهروند امریکایی که به جرم جاسوسی در 
حال گذراندن دوران محکومیت خود در ایران 
بــود با رأفت اســلامی آزاد و تحویل مقامات 

سوئیسی شد.
سوم آبان ســال ۱۳۹7 )بیست وپنجم اکتبر 
۲۰۱۸( بود که دکتر »مســعود ســلیمانی« 
به عنوان یکی از دانشــمندان علوم پزشکی 
ترمیمــی و هماتولوژی )خون شناســی( و 
همچنین نخبه تحسین شــده کشور چه در 
عرصه داخلی و چه در صحنه بین المللی، بعد 
از ورود به فرودگاه شــهر شــیکاگو در ایالات 
متحده با استفاده از ویزای معتبر J- ۱ توسط 
نیرو های امنیتی و پلیس فدرال این کشــور 

)FBI( بازداشت شد.
دکتر سلیمانی که استاد تمام دانشگاه تربیت 

مدرس و یکــی از محققان برجســته حوزه 
سلول های بنیادی در جهان است، با مؤسسات 
مختلفــی در کشــور های اروپایــی و امریکا 
همکاری می کرد. وی در سال ۲۰۱۵ برای ادامه 
فعالیتش به ایران بازگشــت، اما برای تکمیل 
تحقیقات به نوعی »پروتئین نوترکیب« نیاز 
داشت که نه تنها تولید آن در ایران زمان گیر 
بود، بلکه هزینه بالایی نیز داشت. در حالی که 
این پروتئین در ایالات متحده به صورت قانونی 
در داروخانه های بزرگ فروخته شده و هزینه 
آن نیز یک پنجــم هزینه در ایــران بود. )۸ 
هزار دلار در مقایسه با ۴۰ هزار دلار( وی سپس 
بــا خانم دکتر »مریم جزایــری« و »محبوبه 
قائدی« از دانشجویان پیشین خود دیدار کرده 
و متوجه می شــود که آن ها توانســته بودند، 
شهروندی امریکا را به دســت بیاورند. دکتر 
سلیمانی سپس از آن ها درخواست می کند که 
مواد شیمیایی مورد نظر را برای وی تهیه کنند 
و پول آن را نیز پرداخت می کند، اما این ماده 
در فــرودگاه آتلانتا از دکتــر جزایری گرفته 
می شود و به دست دکتر سلیمانی نمی رسد. 
حتی اف. بی. آی در گزارش خود اذعان کرده 

کــه نتوانســته قصــد شــرورانه ای در پس 
درخواست دکتر سلیمانی برای انتقال آن مواد 

به ایران، پیدا کند.
از سوی دیگر در اقدامی که احتمالاً توطئه ای 
برای کشاندن دکتر سلیمانی به امریکا بوده، 
کلینیک تخصصی مایو در ایالت »مینه سوتا« 
رسماً دعوتنامه ای برای آقای دکتر ارسال کرده 
و از او خواست تا برای تکمیل تحقیقات و انجام 
مرحله نهایی ساخت دارو برای آسیب دیدگان 

سکته مغزی به آنجا برود.
نهایتاً در تاریخ بیســت وچهارم اکتبر ۲۰۱۸ 
)دوم آبان ۱۳۹7( هیئت منصفه ارشد دادگاه 
آتلانتا مخفیانه حکمی را در محکومیت دکتر 
ســلیمانی، جزایری و قائدی صادر کرد. این 
دادگاه خانم ها را به تلاش برای صادرات بدون 
مجوز محصولات به ایــران و آقای دکتر را به 
تلاش برای دور زدن تحریم های ایران متهم و 

محکوم کرد.
دکتــر ســلیمانی بی خبر از ایــن توطئه ها، 
مقدمات برای سفر به ایالات متحده را فراهم 
کرده و در تاریخ بیست وپنجم اکتبر )سوم آبان 
۱۳۹7( به فرودگاه شیکاگو می رسد. بلافاصله 

نیرو هــای امنیتی امریکا گویــی که مجرم 
خطرناک تحت تعقیبی را بعد از سال ها یافته 
باشند، به آقای سلیمانی حمله ور شده و او را 
بازداشت می کنند. همزمان دولت امریکا نیز 
ویزای معتبر J- ۱ دکتر سلیمانی را لغو کرده 
و دستور انتقال وی به بازداشتگاهی در جنوب 

آتلانتا را صادر می کند.
دکتر سلیمانی در سال ۱۳۹7 به رتبه استاد 
تمام ارتقا پیدا کرد و در ۱۶ درصد از مقالاتش 
همــکاری بین المللــی داشــته و طرح کبد 
مصنوعــی و طرح درمــان ضایعات نخاعی و 

تومور های مغزی از جمله اقدامات وی بود.
متأسفانه مادر ایشان به محض شنیدن خبر 
حبس فرزندش به کمــا رفت و هفت ماه بعد 
درگذشــت و آزادی فرزنــدش را ندید. دکتر 
سلیمانی در زندان حال روحی و جسمی خوبی 
نداشــت و در این ۱۳ ماه بیش از ۱۵ کیلوگرم 
وزن کم کرده و حتی از داروهایش هم محروم 
بود. در این مدت وی از درگذشت مادرش هم 
بی اطلاع بوده اســت. این عضو هیئت علمی 
دانشــگاه تربیت مدرس روز گذشته و پس از 

طی این پروسه غیرقانونی در امریکا آزاد شد.

فرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی 
گفت: درصددیم فرار مالیاتی موسســات و 
تشکل های پردرآمد را شناسایی کنیم و با 

آنها برخورد های لازم را انجام دهیم.
به گزارش اعتبار به نقــل از روابط عمومی 
اقتصاد و دارایی، فرهاد دژپســند در جمع 
خبرنگاران با اشــاره به اینکــه دولت برای 
جلوگیری از فرار مالیاتی چه اقداماتی انجام 
خواهد داد اظهار کرد: ما برای اینکه جلوی 
فرار مالیاتــی را بگیریم بایداز فناوری نوین 
اســتفاده کرده و مالیات هوشمند دریافت 
کنیم و بهترین نتایج را داشته باشیم و این 
رویکرد به زودی آغاز می شود. ما درصددیم 
اقتصاد هوشــمند را اجرایی کنیم ولی ما با 

اقتصاد دیجیتال فاصله داریم.
وزیر اقتصــاد تصریح کــرد: بدهی بخش 
خصوصی از ســوی دولت به صورت اوراق 
تســویه و تهاتر در حال انجام است و فقط 

بخش خصوصی درخواست داشت این روند 
سرعت بخشیده شود.

دژپسند درباره اینکه چرا موسسات آموزشی 
که سالانه هشت هزار میلیارد تومان گردش 
مالی دارند شناســایی نمی شوند، گفت: ما 
درصــدد هســتیم اینگونه موسســات و 
تشــکل ها را شناســایی کنیــم و بــا آنها 

برخوردهای لازم را انجام دهیم.
ضمنا طبق گزارش رسیده وزیر اقتصاد در 
نود و یکمین نشســت شورای گفت وگوی 
دولت و بخش خصوصی تصریح کرد: بدون 
اینکه بخواهیم حاشیه جدیدی ایجاد کنیم 
باید فســاد را ریشه کن کرد و از هیچ چیزی 
در این مبارزه ترس نداشــته باشــیم، این 
رویکرد علاوه بر وزارت اقتصاد در قوه قضائیه 

و مجلس هم وجود دارد.
دژپســند افزود: بخش خصوصی و به ویژه 
اتاق های سه گانه باید احساس کنند که برای 

عبور از دام فساد، راهی جز اقتصاد هوشمند 
وجود ندارد و در این باره ما امسال همه اظهار 
نامه ها را الکترونیکی کردیم، زیرا با این اقدام 

دخالت انسان در فرایند ها کاهش می یابد.
وی ادامه داد: یکی از راه ها برای جلوگیری 
از وقوع فســاد، اجرایی شدن صندوق های 
مکانیزه فروش اســت که در این باره بخش 
خصوصی به ویژه اتاق اصناف باید همکاری 
و کمک کند. وزیر اقتصاد اضافه کرد: زمانی 
که اسم بندر شــهید رجایی در جایی برده 

می شــود تن خیلی ها می لرزد، اما چرا باید 
اینگونه باشد در حالی که اکثر کارمندان آن 
گمرک انســان های خوب شریف هستند؟ 

عده محدودی همه را بدنام کرده اند.
دژپســند با بیان اینکه تا تحقــق اقتصاد 
هوشــمند نمی توان بیکار نشست گفت: تا 
زمان اجرایی شدن اقتصاد هوشمند باید با 
فســاد مبارزه کــرد ضمن اینکــه فعالان 
اقتصادی هم بایــد مقاومت کنند، زیرا اگر 
مقاومت چند بار تکرار شود مفسدان راه به 
جایی نمی برند ما هم کریدور ویژه ای ایجاد 
کردیــم و می توانیــم با همــکاری فعالان 
اقتصادی با مفسدان به صورت ویژه برخورد 
کنیم. وی افزود: تا تحقق اقتصاد هوشمند 
باید سیستم ســوت زنی را راه اندازی کنیم 
یعنی هر بار که با درخواســت فساد مواجه 
شدیم باید سوت بزنیم و همدیگر و نهاد های 

مسئول را آگاه کنیم.

پایانگروگانگیریاستادایرانیدرامریکا
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مدیر کل حراست بیمه مرکزی:

مبارزهبافساددرصنعتبیمهبدون
ابزارهایالکترونیکامکانپذیرنیست

به گزارش اعتبار به نقل از  همشهری، در تازه ترین اقدامی که در مسیر حل 
مشــکلات هپکو برداشــته شــده، اســحاق جهانگیری، معاون اول 
رئیس جمهور در جریان بازدید از ۳شرکت مشکل دار استان مرکزی، به 
وزیران حاضر در جلسه رسیدگی به مشکلات این شرکت ها، ۴دستور 
برای نجات هپکو ابلاغ کرد. در این جلســه وزیران صنعت، کار و راه، 
استاندار مرکزی، مدیرعامل بانک ملی و رئیس سازمان خصوصی سازی به 
همراه معاونان حضور داشتند و فعلا همگی برای اجرای این دستورها قول 
مساعد داده اند. ۲ســال از زمانی که سازمان خصوصی سازی با معرفی 
اعضای هیأت مدیره شرکت هپکو، مدیریت این شرکت را به دست گرفت 
می گذرد، اما شکست سنگین هیأت مدیره تشریفاتی هپکو باعث شد پس 
از ۲سال دوباره آتش زیر خاکســتر بحران هپکو زبانه بکشد و دوباره 
اعتراض های کارگری به راه بیفتد. درنهایت، سازمان خصوصی سازی که با 
حکم ستاد تســهیل و رفع موانع تولید، مأمور شده بود سرمایه گذاران 
جدیدی برای واگذاری هپکو پیدا کند، مقدمات انتقال سهام عمده این 
شرکت را به  نام خود فراهم آورد و با معرفی ابوالفضل روغنی گلپایگانی 
به عنوان مدیرعامل جدید این شرکت، عملا هیأت مدیره قبلی را کنار 
گذاشت. اما سابقه مدیریتی روغنی در شرکت های کفش بلا، آزمایش، 
پارس الکتریک، ارج، کارتن پلاست و چوب و کاغذ مازندران باعث شد 
دورنمای حرکت اخیر سازمان خصوصی سازی، تیره  و تار به نظر برسد؛ 
سازمان خصوصی سازی می گوید: متعهد است این بار به حل ریشه ای 
مشکل بپردازد. در این فرایند، بارها از شرکت مپنا، کنسرسیوم شرکت های 
معدنی و قرارگاه سازندگی خاتم الانبیای سپاه به کسانی که علاقه مند به 
خرید این شرکت هستند نام برده شده و حتی در یکی از جلسات وزیر 
صنعت اعلام کرد آمادگی واگذاری شرکت به هرکسی که متقاضی و 
دارای اهلیت باشد وجود دارد، اما در عمل هیچ اتفاقی در مورد انتخاب 
سهامدار جدید هپکو رخ نداد. حالا اما، معاون اول رئیس جمهور در جلسه 
بررسی مشکلات هپکو، وزیر صنعت و سازمان خصوصی سازی را مکلف 

کرده تا ۲هفته دیگر وضعیت سهامداری هپکو را تعیین تکلیف کنند.

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
ریاست جمهوری  لایحه بودجه ۱۹۸۸ 
هزار میلیارد تومانی سال ۱۳۹۹ توسط  
حجت الاســلام دکتر حسن روحانی 
رئیس جمهور تقدیم مجلس شد تا پس 
از طی مراحل پیش بینی شده به قانون 
تبدیل شود. برخلاف انتظارات اولیه از 
اینکه بودجه سال آینده با توجه به شرایط 

تحریمی و اقتصادی، انقباضی بسته شود، اما اعداد و ارقام کلان لایحه ۹۹ 
نشان از بودجه ای انبساطی دارد که براساس اظهارات مسئولان دولتی 
رونق اقتصادی و حمایت از معیشت مردم را هدف قرار داده است. برهمین 
اساس سقف کل بودجه با رشد ۱۴ درصدی مواجه شده است و قرار است 
۴۸.۲ هزار میلیارد تومان صادرات نفت داشته باشیم که با توجه به نرخ ۵۰ 
تا ۵۲ دلاری هر بشکه نفت می بایست روزانه بیش از ۶۰۰ هزار بشکه نفت 
به فروش برسد. بودجه ۱۹۸۸ هزار میلیارد تومانی سال آینده از دو بخش 
بودجه عمومی و بودجه شرکت های دولتی، مؤسسات انتفاعی وابسته به 
دولت و بانک ها تشــکیل می شود. منابع بودجه عمومی دولت از لحاظ 
درآمدها و واگذاری دارایی های سرمایه ای و مالی و مصارف بودجه عمومی 
دولت از حیث هزینه ها و تملک دارایی های سرمایه ای و مالی بالغ ۵۶۳ 
هزار میلیارد تومان است.به این ترتیب، منابع عمومی بالغ بر ۴۸۴ هزار 
میلیارد تومان است. درآمد اختصاصی وزارتخانه ها و مؤسسات دولتی نیز 
7۹ هزار میلیارد تومان منظور شده است. از سوی دیگر، بودجه شرکت های 
دولتی، بانک ها و مؤسسات انتفاعی وابسته به دولت از لحاظ درآمدها و 
سایر منابع تأمین اعتبار بالغ بر ۱۴۸۳ هزار میلیارد تومان است. و بررسی 
جزئیات لایحه بودجه ۹۹ حاکی از کاهش وابستگی به نفت با افزایش ۲۳ 
هزار میلیارد تومانی درآمدهای مالیاتی و افزایش ۴۵ هزار میلیارد تومانی 
واگذاری دارایی های دولتی است. میزان درآمدهای نفتی در بودجه امسال 
۱۰۵ هزار میلیارد تومان کاهش یافته است. اما دولت ۶۸ هزار میلیارد تومان 
تنها از دو محل درآمدهای مالیاتی و واگذاری اموال منقول و غیرمنقول 
افزایش درآمد در نظر گرفته است. در هر کدام از بخش های دیگر درآمدی 
نیز افزایش اتفاق افتاده است تا ضمن جبران کاهش منابع حاصل از فروش 

نفت، وابستگی بودجه به نفت به میزان قابل توجهی کم شود.

در دنیای دیجیتال و تکنولوژیک امروز، فقط با برقراری دولت الکترونیک و بهره 
گیری از پتانســیل های بی بدیل فناوری اطلاعــات و ارتباطات می توان با 
فسادهای احتمالی مبارزه کرد. به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین 
الملل بیمه مرکزی، مدیرکل حراســت بیمه مرکزی با بیان این مطلب در 
چهارمین گردهمایی معاونین فنی و مدیران فناوری اطلاعات شرکت های 
بیمه گفت: اطلاعات در اختیار صنعت بیمه، اطلاعات سالم و ارزشمندی است 
که پایه آن بر اساس داده های ارائه شده از طرف بیمه گران طرح ریزی گردیده 
اســت. علی اکبر ترکاشــوند در پنل تخصصی “کشف تقلب و تخلف” این 
گردهمایی ادامه داد: وظیفه بیمه گران برای حفاظت و مراقبت از این اطلاعات 
ذی قیمت سنگین و مهم است، لذا با درک صحیح و مناسب از ارزشمندبودن 
این اطلاعات، موظف به نگهداری متعهدانه از آنها هستند. رئیس کارگروه 
شناسایی و مقابله با تقلب در بیمه های خودرو با اشاره به عزم جدی صنعت 
بیمه در بحث مبارزه با تقلب و تخلف در صنعت بیمه، از شناسایی و دستگیری 
تیم های متعدد کلاهبرداری بیمه ای در اقصی نقاط کشور خبر داد و گفت: 
قطعا موفقیت بدون بهره گیری از ظرفیت ها و توانمندی های حوزه های نرم 
افزاری و سخت افزاری امکان پذیر نبود. رئیس کارگروه ساماندهی بیمه در 
مرزهای کشور در بخش دیگری از سخنان خود اعلام کرد: شرکت هایی که 
توانمندی های دیجیتالی کردن بیمه با رعایت قوانین و مقررات بیمه مرکزی 
را دارند می توانند با نظارت جدی، در مرزهای کشور به ارائه خدمات بیمه ای 
بپردازند. وی با اشاره به عزم جدی دولت برای افزایش جایگاه امنیت آی تی در 
دستگاهها، از فراهم آوری زمینه های لازم برای عملیاتی شدن تست نفوذ و 
مسائل حفاظت از دیتاها در صنعت بیمه کشور به عنوان ضرورت های مهم این 
صنعت در ایران نام برد. ترکاشوند افزود: اگر ما نتوانیم اطلاعات و دانش دیجیتالی 
خود را تقویت کنیم، با چالش های جدی مواجه خواهیم شد و قطعا راه حل 
های برون رفت از این چالش ها با هم اندیشی و برگزاری جلسات مشترک پیدا 
خواهد شــد. وی با تاکید بر اطلاع رسانی و آگاهی بخشی به عنوان یکی از 
محورهای مهم مبارزه با تقلب و تخلف گفت: همکاری های مشترک حوزه 
فناوری اطلاعات و حراست، می تواند باعث بهبود شفاف سازی در ارائه اطلاعات 
شود.  گفتنی اســت چهارمین گردهمائی معاونین فنی و مدیران فناوری 

اطلاعات شرکتهای بیمه هم اکنون در جزیره کیش در حال برگزاری است.

خبـــر
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معاون علمی و فناوری رییس جمهور 
عنوان کرد: در شــرایط تحریــم اقتصادی 
نیازهای کشور احصا شده و شرکت های دانش 

بنیان بر روی این مسائل کار می  کنند. 
 سورنا ستاری در پاسخ به این سؤال که 
شــرکت های دانــش بنیان در شــرایط 
تحریم های اقتصادی تا چه اندازه می توانند 
نیازهای کشو را برآورده کنند، اظهار کرد: 
شرکت  های دانش بنیان این ادعا را ندارند 
که می توانند، همه چیز را در داخل کشــور 
بسازند، قاعدتا باید برای هر حرکتی، صرفه 

اقتصادی آن نیز تعریف شود.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت وی 
افزود: در حال حاضر نیازهای کشور به ویژه 
در حوزه های بهداشت، غذا، دارو، واکسن دام 
و طیور،  نفت و گاز احصا شده است و در این 

زمینه   ها برنامه  های ویژه ای داریم.
نیازهای کشــور اولویت بندی شده و 
شــرکت های دانش بنیــان روی آن ها کار 

می کنند وی با بیان اینکه این نیازها در داخل 
کشور اولویت  بندی شده اســت، ادامه داد: 
شــرکت های دانش بنیان جایی اســت که 
می تواند این نیازها را برآورده کند لذا نیاز به 

حمایت هایی بیشتر از گذشته دارند.
ســتاری اضافه کــرد:  در حال حاضر 
شرکت های دانش بنیان توانسته اند در برخی 
از حوزه ها موفقیت های قابل توجهی کسب 
کنند و این موفقیت ها به دلیل اکوسیستمی 

است که در این حوزه ها ایجاد شده است.
این عضو هیــأت دولت یادآور 
شــد: در حوزه دارویــی بیش از ۹۸ 
درصد از داروهای مورد نیاز کشور در 
داخــل تولیــد می شــود؛ در حوزه 

تجهیزات پزشکی 
تجهیــزات  و 
هایتک نیز توان 

تولیــد عدد قابل 
توجهی در داخل 

کشــور داریــم. وی افــزود: همچنین در 
حوزه های ســلول های بنیادین و در حوزه 
ICT روز به روز اپلیکیشن ها، سرویس ها و 
خدمــات جدیــدی در اختیار مــردم قرار 
می گیرد که در زندگی مردم تأثیرگذار است 
و همــه این موارد از طریــق معاونت علمی 

پیگیری می  شود.
شرکت های دانش بنیان در بودجه 99 

بهتر دیده شده اند
ستاری در پاسخ به این سئوال که 
وضعیــت بودجه ای شــرکت های 
دانش بنیان در بودجه ۹۹ در قیاس 
با بودجه ۹۸ به چه صورت است، 
گفــت: در بودجــه ۹۹ 
دانش  شرکت های 
بنیان، بهتر از سال 
گذشــته دیــده 
و  شــده اند 
یــم  ر ا و مید ا

مجلــس هــم در این زمینــه حمایت های 
بیشتری از شرکت های دانش بنیان داشته 
باشد و اختیارات بیشتری را به این شرکت ها 

واگذار کند.
اساس کار شرکت های دانش بنیان با 

دانشگاه ها است
وی دربــاره تعامل معاونــت علمی و 
فناوری رییس جمهور با وزارت علوم گفت: 
نیروی انســانی این حوزه توسط دانشگاه ها 
تأمین می  شــود و اســاس همکاری های ما 

مبتنی بر همکاری با وزارت علوم است.
این عضو هیئت دولت،  تشکیل کارگروه 
ویژه حمایت از شرکت های دانش بنیان در 
مجلــس را اقدام مثبتی در جهت حمایت از 
شــرکت های دانش بنیان دانست و از تدبیر 
هیأت رئیســه مجلس برای در نظر گرفتن 
فرصت ۳ ساعته در صحن علنی مجلس برای 
بیان مســائل و مشکلات شرکت های دانش 

بنیان تقدیر و تشکر کرد.

انتخابروسایجدیدهفتدانشگاه
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ــئولیت  ــا مس ــرکت ب ــون ش ــار آوگ ــرح معم ــرکت ط ــرات ش ــی تغیی آگه
ــتناد  ــه اس ــی 10320203411 ب ــه مل ــت 370609 و شناس ــماره ثب ــه ش ــدود ب مح
ــورخ 98/08/01  ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم صورتجلس
ــدود  ــدت نامح ــرای م ــره ب ــت مدی ــای هیئ ــد : اعض ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی تصمیم
ــه  ــوردی ب ــی لاج ــید مصطف ــای س ــد: 1-اق ــاب گردیدن ــل انتخ ــرار ذی ــه ق ب
شــماره ملــی0019344279 بــه ســمت مدیرعامــل وعضــو هییــت مدیــره -خانــم 
طاهــره مومنــی نــژاد بــه شــماره ملــی 0072599030 بــه ســمت رییــس مدیــره 
کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبیــل چــک ، ســفته ،بــروات 
ــا مهــر شــرکت  ــر عامــل همــراه ب ــا امضــاء مدی ــود اســلامی ب ــا و عق ،قرارداده
معتبــر مــی باشــد ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

ــران )692010( ــاری ته ــات غیرتج موسس

آگهــی تغییــرات شــرکت خدمــات مســافرت هوایــی و گردشــگری ناخــدای 
ــی  ــه مل ــت 416285 و شناس ــماره ثب ــه ش ــاص ب ــهامی خ ــرکت س ــفر ش س
ــورخ  ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس 10320679486 ب
ــراث  ــورخ 98/07/17 وزارت می ــماره 982303/23223 م ــوز ش 98/06/21 ومج
فرهنگــی ،گردشــگری وصنایــع دســتی ومجــوز شــماره 38067مــورخ 98/08/11 
ــل اتخــاذ شــد : ســرمایه شــرکت  ــی کشــوری تصمیمــات ذی ســازمان هواپیمای
ــهم  ــه 101 س ــم ب ــال منقس ــغ 101000000 ری ــه مبل ــال ب ــغ 100000000 ری از مبل
1000000ریالــی بــا نــام کــه تمامــا پرداخــت شــده و از محــل مطالبــات حــال شــده 
ــوق  ــرح ف ــنامه بش ــه در اساس ــاده مربوط ــت و م ــش یاف ــده افزای ــن گردی تامی
اصــلاح و ذیــل ثبــت از لحــاظ افزایــش ســرمایه در تاریــخ فــوق الذکــر تکمیــل 
ــا و  ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــد . س ــا گردی امض

ــران )692008( ــاری ته ــات غیرتج موسس

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــا ب ــان آری ــا شناس ــرکت آزم ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه  ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10103444641 ب ــه مل ــت 304210 و شناس ــماره ثب ش
ــد :  ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 95/09/24 تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم مجم
آقــای محســن مقــدم نیــا کــدم 0035040475 بــا دریافــت کلیــه ســهم الشــرکه 
ــیب  ــد. مس ــارج گردی ــرکت خ ــرکاء ش ــف ش ــرکت از ردی ــدوق ش ــود از صن خ
ابراهیمــی باجگانــی کــدم4479657444 بــا دریافــت کلیــه ســهم الشــرکه خــود 
ــرکت  ــرمایه ش ــد. س ــارج گردی ــرکت خ ــرکاء ش ــف ش ــرکت ازردی ــدوق ش ازصن
ــه  ــت و درنتیج ــش یاف ــال کاه ــغ 500000000 ری ــه مبل ــال ب ــغ800000000 ری از مبل
ــرکا و  ــامی ش ــد. اس ــلاح گردی ــوق اص ــرح ف ــه ش ــنامه ب ــه دراساس ــاده مربوط م
میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک بعــد از کاهــش ســرمایه : آقــای جعفــر نعمتــی 
ــده  ــی دارن ــرم نعمت ــم اک ــرکه . خان ــهم الش ــال س ــغ 499990000 ری ــده مبل دارن
مبلــغ 10000ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت 

ــران )692011(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ش

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــارس ب ــود پ ــدار گ ــرکت پای ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه اســتناد صورتجلســه  شــماره ثبــت 426859 و شناســه ملــی 10320800529 ب
ــل  ــات ذی ــورخ 97/04/20 تصمیم ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم مجم
ــمت  ــه س ــی 5289809449 ب ــماره مل ــه ش ــی ب ــاه کرم ــاد ش ــد : قب ــاذ ش اتخ
ــی  ــماره مل ــه ش ــی ب ــیف نراق ــن س ــره وحس ــت مدی ــو هیئ ــل و عض مدیرعام
0068860595 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره و عضــو هیئــت مدیــره ومحســن 
نصیــری بــه شــماره ملــی 0072855398 بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره بــرای 
ــادار و  ــناد و اوراق به ــه اس ــای کلی ــق امض ــدند . ح ــاب ش ــدود انتخ ــدت نامح م
تعهــد آور شــرکت از قبیــل چک-ســفته-برات-قراردادها و عقوداســلامی و اوراق 
ــا  ــا امضــاء مدیرعامــل و رئیــس هیئــت مدیــره متفقــاً همــراه ب عــادی و اداری ب
مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد . ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت 

ــران )692013(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ــرکت ه ش

آگهــی تغییــرات شــرکت مولکــول پــردازش آریا بــا مســئولیت محــدود به شــماره ثبــت 457720 
و شناســه ملــی 14004249840 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومی فــوق العــاده مــورخ 95/11/25 
ــی 0081580886  ــه شــماره مل ــت ب ــار حقیقــی ثاب ــی بردب ــای عل ــل اتخــاذ شــد : آق تصمیمــات ذی
ــه  ــاری ب ــی حص ــحر ابراهیم ــم س ــد خان ــارج ش ــرکت خ ــوداز ش ــرکه خ ــهم الش ــه س ــت کلی دریاف
شــماره ملــی 1292110481 دریافــت کلیــه ســهم الشــرکه خــوداز شــرکت خــارج شــد خانــم ســمیه 
محمــدی بــه شــماره ملــی 0076763617 دریافــت کلیــه ســهم الشــرکه خــوداز شــرکت خــارج شــد 
ــه ســهم الشــرکه خــوداز  ــه شــماره ملــی 0063539837 دریافــت کلی ــن ب ــی نوی ــاز علائ ــم الن خان
شــرکت خــارج شــد آقــای مهــدی باغبــان بــه شــماره ملــی 3874532607 دریافــت کلیــه ســهم 
ــه 1000000000  الشــرکه خــوداز شــرکت خــارج شــد در نتیجــه ســرمایه شــرکت از 1010000000 ریــال ب
ریــال کاهــش یافــت و مــاده قانونــی اساســنامه اصــلاح گردید. لیســت شــرکاء بعــد از کاهش ســرمایه 
: آقــای پرویــز پرویــزی بــه کــد ملــی 6319605413 دارنــده 600000000 ریــال خانــم مونــا روشــن قلــب 
بــه کــد ملــی 2162509334 دارنــده 200000000 ریــال آقــای احمدرضــا اســماعیلی رســتاقی بــه کــد 
ملــی 2091193569 دارنــده 200000000 ریــال تعــداد اعضــای هئیــت مدیــره از 2 نفــر بــه 3 نفــر افزایش 
یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت 

شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )692006( 

آگهــی تغییــرات شــرکت پرشــین سیســتم هخامنــش بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 319993 و شناســه ملــی 10103596720 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العاده 
مــورخ 98/03/20 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای عبــاس مظفــری نیــا بــه شــماره ملــی 1284825061 بــا پرداخــت مبلــغ 1000000 ریــال بــه صنــدوق شــرکت در ردیــف شــرکاء قرارگرفــت . 
خانــم زهــرا رجبــی خلــف بــادام بــه شــماره ملــی 5409831772 بــا پرداخــت مبلغــی بــه صنــدوق شــرکت میــزان ســهم الشــرکه خــود را بــه مبلــغ 9999000000 ریــال افزایــش داد. در نتیجــه 
ســرمایه شــرکت از مبلــغ 10000000000 ریــال بــه مبلــغ 19500000000 ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح شــد. لیســت صاحبــان ســهم الشــرکه بعــد از افزایــش به شــرح 
ذیــل مــی باشــد: امیــر مظفــری نیــا بــه شــماره ملــی 0078706467 دارنــده 9.500000000 ریــال زهــرا رجبــی خلــف بــادام بــه شــماره ملــی 5409831772 دارنــده 9999000000 ریــال عبــاس 

مظفــری نیــا بــه شــماره ملــی 1284825061 دارنــده 1000000 ریــال ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )692007( 

ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــارس ب ــود پ ــدار گ ــرکت پای ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه اســتناد صورتجلســه  شــماره ثبــت 426859 و شناســه ملــی 10320800529 ب
ــد :  ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ 97/04/23 تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم مجم
ــا دریافــت کلیــه ســهم  ــه شــماره ملــی 5289952144 ب آقــای داود شــاکرمی ب
ــغ 440000000  ــرکت از مبل ــرمایه ش ــد س ــارج گردی ــرکت خ ــود، از ش ــرکه خ الش
ــاده مربوطــه در اساســنامه  ــال کاهــش یافــت و م ــغ 400000000 ری ــه مبل ــال ب ری
اصــلاح شــد. اســامی شــرکاء و میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک پــس از کاهــش 
ــده 40000000  ــی 0072855398 دارن ــماره مل ــه ش ــری ب ــن نصی ــرمایه : محس س
ــال  ــده 60000000 ری ــی 0075740885 دارن ــماره مل ــه ش ــری ب ــن نظ ــال محس ری
ــال  ــده 160000000 ری ــی 0068860595 دارن ــماره مل ــه ش ــی ب ــیف نراق ــن س حس
ــال  ــده 140000000 ری ــی 5289809449 دارن ــماره مل ــه ش ــی ب ــاه کرم ــاد ش قب
ــات  ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب س

ــران )692012(  ــاری ته غیرتج

ــه  ــئولیت محــدود ب ــا مس ــز ب ــن تجهی ــان کارت ــته بنــدی عرف ــع بس ــرات شــرکت صنای آگهــی تغیی
ــادی  ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10103456160 ب ــه مل ــت 306740 و شناس ــماره ثب ش
ــه شــماره ملــی  ــاج شــمع ب ــل اتخــاذ شــد : بهنــام ت بطــور فــوق العــاده مــورخ 98/08/11 تصمیمــات ذی
0060973552 مدیرعامــل و عضــو هیئــت مدیره-بهــزاد تــاج شــمع بــه شــماره ملــی 0075374420 رئیــس 
هیئــت مدیــره بمــدت نامحــدود انتخــاب شــدند کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل 
ــی  ــه تنهای ــل ب ــای مدیرعام ــا امض ــادی واداری ب ــلامی و اوراق ع ــود اس ــفته-برات-قراردادها و عق چک-س
همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

ــران )692009(  ــاری ته ــات غیرتج موسس

امضاءتفاهمنامهتوسعهناوگاندوگانهسوز

مدیرعامل ایران خودرو در مراسم انعقاد این تفاهم نامه از آمادگي 
کامل این خودروســاز براي توسعه ظرفیت هاي تولید خودرو با 

موتورهاي گازسوز و  کم مصرف خبر داد.
فرشاد مقیمي گفت: ایران خودرو و شرکت ملي پخش فرآورده هاي 
نفتي هر دو به دنبال تحقق اهداف مشترکي در زمینه کاهش مصرف 
سوخت و آلایندگي ها و اقتصادي کردن فعالیت حمل و نقل کشور 
هســتند که ایران خودرو به عنوان بزرگ ترین خودروساز کشور 
آمادگي دارد در کارگروه هاي مشــترک تصمیمات را عملیاتي و 

اجرایي کند.
وي تولید و عرضه محصول ون وانا با موتور گازسوز اي.اف.7 را یکي 
از اقدامات موثر در کاهش آلایندگي ها برشمرد و گفت: این خودرو 
از منظر اقتصادي، امکانات و کیفیت صرفه بالایي براي مصرف کننده 
دارد که ون هاي موجود در بازار فاصله زیادي با آن دارند. مدیرعامل 
ایران خودرو استفاده از سوخت گاز در حمل و نقل نیمه سنگین و 
سنگین را از دیگر نیازهاي جامعه برشمرد و گفت: اقدامات اولیه در 
این زمینه آغاز شده و با توجه به تجربه موفق در بخش سواري،  در 
این بخش نیز مي توانیم دستاوردهاي قابل توجهي را کسب کنیم.  
در این مراسم معاون وزیر نفت و مدیرعامل شرکت ملي پالایش و 
پخش فرآورده هاي نفتي نیز از تصویب پرداخت تا سقف۶ هزار و 
۵۰۰ میلیارد تومان از محل صرفه جویي تولید خودروهاي گازسوز 
و یا تبدیل خودروهاي بنزیني به گازسوز در شوراي اقتصاد خبر داد.
علیرضا صادق آبادي گفت: ایــن کمک بلاعوض به خودروهاي 
عمومي شامل تاکسي هاي ســدان،  ون،  وانت ها و مسافربرهاي 
شخصي اختصاص خواهد یافت که هدف اصلي، کاهش هزینه هاي 
حمل و نقل بار و مسافر است. وي از کاهش مصرف روزانه ۲۴ میلیون 
لیتر مصرف بنزین پس از سهمیه بندي خبر داد و گفت: با تولید و 
یا تبدیل یک میلیون و ۴۰۰ هزار خودرو گازســوز دست کم ۱۰ 
میلیون لیتر مصــرف بنزین کاهش خواهد یافت که ســرمایه 
گذاري هاي صورت گرفته از محل صادرات این صرفه جویي به زودي 

جبران خواهد شد.
در این جلسه گزارشــي از برنامه ها و اقدامات ایران خودرو در 
زمینه توسعه ظرفیت تولید محصولات دوگانه سوز ارایه شد. 
ون وانا، تاکســي ســمند و وانت آریســان گازسوز مهم ترین 
محصــولات ایران خودرو در بخش خودروهاي ناوگان حمل و 
نقل عمومي و نیمه سنگین است. تولید محصول ون و جایگزیني 
با ون هاي فرســوده فعلي یکي از پــروژه هاي مهم در کاهش 
آلایندگي ها و مصرف سوخت است. در گام نخست ایران خودرو 
نسبت به جایگزیني ۱۰ هزار خودروي ون فرسوده با ون وانا با 
موتور پایه گازسوز اي.اف.7 اقدام خواهد کرد. این تعداد براساس 

خواست متقاضیان قابل افزایش است.
از مزایاي این خودرو اســتفاده از موتور ملي است که با دارا بودن 
استاندارد یورو ۵ تمامي استاندارد آلایندگي و مصرف سوخت را 
پاس مي کند. قدرت موتور نسبت به نوع بنزیني بالاتر بوده و اختلاف 
میان قیمت بنزین و گاز صرفه اقتصادي قابل توجهي را براي مصرف 
کننده دارد. با توجه به ســطح بالاي خودکفایي، کاهش ارزبري و 

اشتغال زایي دستاوردهاي جانبي تولید این خودرو است.
از دیگر اقدامات صورت گرفته در مسیر افزایش رضایت مشتریان، 
انتقال مخزن گاز دو خودروي کار ون وانا و وانت آریسان به بخش کفي 
است که از اشغال فضاي مفید براي کاربر جلوگیري مي کند. پروژه 
انتقال مخزن گاز به کفي در خودروهاي سواري نیز در دست اقدام 
است. همچنین افزایش ظرفیت مخزن گاز به ۳۰۰ کیلومتر پیمایش 
درحال اجراست که این رقم در گام بعدی تا ۴۰۰ کیلومتر افزایش 
خواهد یافت به این ترتیب با کاهش دفعات مراجعه به مراکز سوخت 

گیري وضعیت خدمت رساني در جایگاه ها نیز بهبود خواهد یافت.
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 وزیر صنعت، معدن و تجارت در جلســه هم 
اندیشی با اعضای فراکسیون تولید و اشتغال 
مجلس شــورای اسلامی گفت: بطور مستمر 
آمار تولید ۴۴ گروه کالایی در کشور مورد رصد 
قرار می گیرد و ماهیانه روند تولیدات به اطلاع 

مسئولان ارشد نظام می رسد
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت 
صنعت معــدن و تجارت، رضا رحمانی افزود: 
طبق آمار ۸ ماهه امسال، هم اکنون تولید ۲7 
گروه کالایی در سطح کشور افزایشی است و 
فقط در بخش خــودرو و آلومینیوم با چالش 
مواجه بودیم که با تمهیدات اتخاذ شده تولید 
آلومینیوم تا پایان ســال جبران می شــود و 
شرایط تولید خودرو نیز نسبت به ابتدای سال 
تغییر محسوسی داشته و شاهد روند مثبتی 

هستیم.
حفظ وضعیت صنعت پیشران

وی ادامــه داد: حفظ صنعت خودرو به عنوان 
یک صنعت پیشران مورد توجه دولت و وزارت 
صنعــت، معدن و تجارت بوده اســت و امروز 
شاهدیم که با وجود بسیاری از مشکلات، بیش 
از ۲۰۰ هزار خودروی موجود در کف پارکینگ 

ها به کمتر از ۳۰ هزار دستگاه رسیده است.
رحمانی اضافه کرد: بخش عمده ای از خودرو 
های تحویل شده به مشتریان با تامین قطعات 
از محــل اجرای قــرارداد هــای منعقده در 
چارچوب برنامه ســاخت داخل در این بخش 

بوده است.
وی اعلام کرد: برای ســالجاری داخلی سازی 
حدود ۴۰۰ میلیون دلار نیاز وارداتی صنعت 
خودرو در دستور کار است که تا کنون بیش از 

۳۰۰ میلیون دلار آن محقق شــده اســت. 
رحمانی با اشــاره به راه اندازی دفتر ساخت 
داخل در وزارت صنعت، معدن و تجارت برای 
پیگیری برنامه های مرتبط با این حوزه، از راه 
اندازی ســایت توانیران به عنوان نمایشــگاه 
دائمــی معرفــی نیازمندی هــای صنعت و 
همچنین عرضه توانمندی های این بخش در 
سطح کشــور تا پایان آذرماه سال جاری خبر 

داد.
361 هزار میلیارد تومان نیاز صنعت به 

سرمایه در گردش
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به جلسه 
خود با مدیران عامل بانکها در خصوص تامین 
مالی صنایع پیشران کشور گفت: برای حفظ 
وضع موجود تولید و اشــتغال کشــور، طبق 
برآورد انجام شــده بالغ بر ۳۶۱ هزار میلیارد 

تومان سرمایه در گردش مورد نیاز است.
رحمانی افزود: تکمیل ظرفیت خالی واحدهای 
صنعتــی فعال و تولید اقلام کالایی خاص که 
کشور نیازمند خودکفایی در آنهاست همچون 
الکترود گرافیتی، پــودر آلومینا و...، نیازمند 
تامین مالی مناسب است که در این راستا علاوه 
بر بازار پول به دنبال استفاده از روش های نوین 
تامین مالی نیز هستیم و در این خصوص گام 

های خوبی نیز برداشته شده است.
وی ادامه داد: علیرغم تشــدید تحریم ها در 
ماه های پایانی سال گذشته و امسال تا کنون 
هیچ واحد صنعتی بابت این موضوع تعطیل 
نشــده اســت و طبق آخرین آمار در تولید 
کالاهایی از جمله فولاد با ۶.۵ درصد افزایش، 
محصولات فولادی ۹.۵ درصد، ســیمان ۵.۵ 
درصد، شیشه ۵ درصد، محصولات مس حدود 

۱۸ درصد رشد را نشان می دهد.
وزیر صمت خاطرنشان کرد: امروز مهمترین 
دغدغــه در حوزه صنعت تأمین ســرمایه در 

گردش مورد نیاز واحدها است.
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درآمدهای مالیاتی کشور
رحمانی در مورد لایحه مالیات بر ارزش افزوده 
تصریح کرد: امروز بدون تردید فرار مالیاتی در 
کشــور رقم بزرگی را به خود اختصاص داده 
است و این در حالی است که بیش از ۶۲ درصد 
مالیات اخذ شــده در کشور را به بخش تولید 
تامین می کند و در این خصوص لازم اســت 
تمرکز بیشــتری روی بخش غیرمولد کشور 

انجام گیرد.
کنترل جو روانی و برخی سوء استفاده ها بعد 

از اجرای طرح اصلاح قیمت بنزین
وی تاکید کرد در بخش بازرگانی نیز تمامی این 
برنامه ها و اهداف به صورت ویژه دنبال می شود 
و یکی از مهمترین اقدامات وزارتخانه تکمیل 
ســامانه هایی همچون سامانه جامع تجارت، 
ســامانه انبارها و سامانه افق بوده است که به 
دنبال حذف تمامی راه های ســوء استفاده از 

شرایط بازرگانی کشور هستیم.
وزیر صمت با اشــاره به اجــرای طرح اصلاح 
قیمت بنزین گفت: این موضوع در زمینه های 
مختلف می توانســت روی قیمت انواع اقلام 
کالایی تاثیر بگذارد که ما از ابتدا تمام تلاش 
خود را به کار گرفتیم تا مانع برخی سوء استفاده 
هــا و تورم حاصل از جنبــه روانی موضوع در 
سطح بازار شــویم که خوشبختانه براساس 

آمارها عملکرد قابل قبولی نیز داشته ایم.

رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی از صنایع 
نفت و گاز خواســت تا اعتماد بیشــتری به 
شــرکت های دانش بنیان داخلی برای تهیه 
اقلام و تجهیزات موردنیاز در این صنایع داشته 
باشند.  به گزارش اعتبار به نقل از  روابط عمومی 
صندوق نوآوری و شکوفایی، دکتر علی وحدت 
در اولین رویداد توســعه فنــاوری ویژه اقلام 
پرمصرف گاز گفت: شــکل دهی اکوسیستم 
فنــاوری در ســال های اخیر بهتر شــده و 
نشــانه های آن نیز قابل مشــاهده اســت. 
اکوسیســتم نوآوری شــامل ۴۶۰۰ شرکت 
دانش بنیان، ۶ هزار استارت آپ، نزدیک به ۳۰ 
صنــدوق پژوهش و فناوری کــه مجوز اخذ 
کرده اند، شتاب دهنده ها و مراکز نوآوری و غیره 
است که در سال های اخیر رشد و توسعه پیدا 
کرده انــد. وی با تاکید بر اینکه شــرکت های 
دانش بنیان از توانایی لازم برای رفع مشکلات 
در هر حــوزه ای برخوردارنــد، گفت: چنین 
رویدادهایی در محل صندوق نوآوری برگزار و 
نیازهای فناورانه از سوی صنایع مختلف ارائه 
می شود تا در این مسیر شرکت های دانش بنیان 
بتوانند با دانشی که دارند مسائل آنها را مرتفع 
کنند. به عبارت دیگر در رویدادها مســائل و 
مشــکلات مطرح می شــود و شــرکت های 

دانش بنیان در جلســات بــا مخاطب خاص 
مذاکره می کنند. بســته مالی و تســهیلات 
صندوق نوآوری و شــکوفایی نیز مذاکرات را 
جذاب می کند. وی تصریــح کرد: امیدواریم 
صنعت نفت و گاز به عنوان مهم ترین صنعت 
کشور اعتماد بیشتری به جوان ها و شرکت های 
دانش بنیان داشته باشد و بسیاری از نیازها در 
حوزه گاز برطرف شود و میزان قراردادهای این 
حوزه نسبت به ســایر حوزه ها پیشی بگیرد.
دکتر وحدت همچنین در حاشیه این رویداد 
در جمع خبرنگاران گفت: راه اندازی صندوق 
پژوهش و فناوری حوزه نفت در حال بررسی 
است تا بتواند به شرکت های دانش بنیان این 
حوزه تسهیلاتی را اعطا کند. رئیس صندوق 
نوآوری و شکوفایی با اشاره به حمایت های این 
صندوق از شــرکت ها و خریداران محصولات 
دانش بنیان گفت: اگر مســاله ای به درستی 
توسط شــرکت های دانش بنیان حل شود، 
صندوق نوآوری و شکوفایی برای فروش آنها 
تسهیلاتی را اعطا می کند. از سوی دیگر فارغ 
از دولتی یا خصوصی بودن، هر مجموعه ای که 
از شرکت های دانش بنیان محصول یا خدمات 
خرید کند، می تواند از تســهیلات لیزینگ ۹ 

درصد سه ساله صندوق بهره ببرد.

مالیات یکی از درآمد های پایدار دولت است 
و نبایــد با معافیت های مالی متعدد دســت 
دولت را خالی بگذاریم. زمانی که معافیت های 
مالیاتی زیاد شــود، دولت بــدون توجه به 
مجلس و مــردم قیمت بنزین را یک شــبه 
ســه برابر می کند.  به گزارش اعتبار به نقل از 
مهر حجت الاسلام احد آزادی خواه با اشاره به 
دستور رئیس سازمان برنامه و بودجه مبنی 
بر معافیــت مالیاتی هنرمنــدان در لایحه 
بودجه ۹۹، گفت: بهتر اســت به جای آنکه 
معافیت های مالیاتی برای هنرمندان در نظر 
گرفته شــود، خدمات دیگری به آنان عرضه 
شــود چراکــه هنرمنــدان خواســته های 
جدی تری دارند و برای مثال مسائلی همچون 
بیمه هنرمنــدان خاســتگاه جدی تری تا 
معافیــت مالیاتــی دارد. وی بــا بیان اینکه 
معافیت های مالیاتی بر خلاف برنامه ششم 
توســعه اســت، ادامه داد: مالیــات یکی از 
درآمد هــای پایــدار دولت اســت و نباید با 
معافیت های مالی متعدد دست دولت را خالی 
بگذاریم. زمانی که معافیت های مالیاتی زیاد 
شود، نظم درآمد های دولت برهم می خورد و 
دولت هم بدون توجه به مجلس و مردم قیمت 

بنزین را یک شبه سه برابر می کند. 

آزادی خواه با بیان اینکــه اگر معافیت های 
مالیاتی نباشد دولت مجبور نمی شود قیمت 
بنزین را ســه برابر کند، افزود: از سوی دیگر، 
به دنبال معافیت های مالیاتی، رانت و فساد به 
وجود می آید چراکــه معافیت مالیاتی یک 
امتیاز اســت و افرادی هســتند که به دنبال 
کســب این امتیاز هســتند و بــا اقدامات 
غیرقانونی همچون مجوز های کاذب به دنبال 
آن هســتند که این معافیت ها را به دســت 

آورند.
عضو فراکســیون نمایندگان ولایی مجلس 
شــورای اسلامی تصریح کرد: به اعتقاد بنده 
اقداماتــی همچــون تعییــن معافیت های 
مالیاتــی برای هنرمنــدان در لایحه بودجه 
نوعی عوام فریبی و با نگاه پوپولیستی است و 
سزاوار نیست که دولت این اقدام را انجام دهد. 
قطعاً صنــوف مختلفــی در جامعه فعالیت 
می کنند که نسبت به هنرمندان در اولویت 
بیشتری برای معافیت های مالیاتی هستند.  
وی خاطرنشــان کرد: بعید اســت مجلس 
شورای اسلامی در زمان بررسی لایحه بودجه 
۹۹ به این پیشــنهاد دولــت یعنی معافیت 
صددرصدی هنرمنــدان از پرداخت مالیات 

رأی مثبت دهد.

ساختارخصولتیخودروسازیها
ازبدتریننوعبنگاههایاقتصادیاست

»زالی«مدیرعاملایرانخودرودیزلشد
در اجراي تصمیمات جلسه مجمع عمومي عادي به طور فوق 
العــاده ایران خودرو دیزل و برابــر با ماده ۱۱۰ لایحه اصلاحي 
قســمتي از قانون تجارت، محمد زالي به عنوان نماینده ایران 
خودرو در هیات مدیره شرکت مذکور به سمت مدیرعامل و عضو 
هیات مدیره موظف منصوب شد. مراسم معارفه زالي با حضور 
اعضاي هیات مدیره ایران خودرو و معاونان و مدیران شــرکت 

ایران خودرو دیزل برگزار شد.
زالی از مدیران با سابقه خودروسازي و داراي مدرک تحصیلي 
کارشناسي ارشد مدیریت تکنولوژي از دانشگاه علم و صنعت 
است. وي پیش از این به عنوان عضو هیأت مدیره و مدیر عامل 
شرکت تحقیق و طراحی موتور ایران خودرو )ایپکو( مشغول به 

فعالیت بوده است.  
لازم به ذکر است، هم زمان مهدی بالو به عنوان عضو هیات مدیره 

موظف شرکت ایران خودرو دیزل جانشین بیژن گرمچی شد.

ســعید مدنی کارشناس ارشد 
صنعت خودرو: ساختار مدیریتی 
کنونی شــرکت های خودروساز را 
نامطلوب خواند و اظهار داشــت: 
ساختار کنونی خودروسازی ها از 
بدترین نوع بنگاه های اقتصادی است 
ســاختاری خصولتی که درعین 
خصوصی بودن دولت اجازه دخالت 
در آن هــا را دارد و عمدتــا باعث 
مشکلاتی از جمله رانت و فساد می 

شود. وی اظهار داشت: ساختار کنونی خودروسازی ها از بدترین نوع بنگاه 
های اقتصادی است ساختاری خصولتی که درعین خصوصی بودن دولت 
اجازه دخالت در آن ها را دارد و عمدتا باعث مشکلاتی از جمله رانت و فساد 
می شــود. وی تصریح کرد: شرکت های خصولتی مزایای شرکت های 
خصوصی یا دولتی را ندارند اما معایب آن ها را یکجا دارند لذا سیســتم 
مدیریتی کنونی این بنگاه های اقتصادی نامطلوب ترین سیستمی است 
که داریم، ظاهری خصوصی با مدیران منتخب دولت که مشکلات خاص 
خود را دارد. وی در ادامه افزود: کاهش توان خودروسازان به نحوه مدیریت 
صحیح بستگی دارد البته تاثیر عوامل دیگر را نمی توان نادیده گرفت اما 
مشکلات کنونی صنعت خودرو به انتخاب های گذشته این صنعت باز می 
گردد که به درستی صورت نگرفته است. وی گفت: مشکلات یک دهه 
گذشته صنعت خودرو از بیرون صنعت نشات گرفته است. مشکلاتی مانند 
نظام قیمت گذاری ها ،پیگیری و پایش نکردن قراردادها، افزایش بی ضابطه 
نیروهای انسانی و توصیه ها و تکلیف هایی که به مدیران خودروسازی ها 
می شود صنعت خودرو کشور را به این وضعیت دچار ساخته است. در حالی 
نظام قیمت گذاری به خودروسازان تحمیل شده که این بنگاه های بزرگ 
بیشترین سهم را در چرخه اقتصاد کشور دارند و اگر مشکلی برای این بنگاه 
های بزرگ اقتصادی بوجود آید قطعا نظام اقتصادی کشور با بحران مواجه 
خواهد شد. وی خاطرنشان کرد: نادرست بودن شیوه مدیریت بنگاه های 
بزرگ اقتصادی مانند خودروسازی ها یکی از دلایل عقب افتادگی صنعت 
خودرو کشور است که علاوه بر خصولتی بودن باید مساله قیمت گذاری 
دستوری را نیز به عوامل بحران ساز در صنعت خودرو افزود لذا طی این 
سال ها صنعت خودرو علاوه بر اینکه با دخالت های دولت دست و پنجه 
نرم می کرد به دلیل آزاد نبودن قیمت زیان های هنگفتی را متحمل شد 
سعید مدنی در ادامه، همکاری با شرکت های دانش بنیان را در صورتی 
مطلوب دانست که خودروسازی ها به معنای واقعی خصوصی شوند تا زمینه 
برای حضور نخبگان و شناسایی ظرفیت های بومی فراهم شود وی گفت: 
از آنجا که بخش خصوصی بیشترین سهم را در تولید ناخالص ملی دارد، 
دولت باید با اســتفاده از اهرم قانون بدون دخالت در مدیریت بنگاه های 
اقتصادی نقش هدایتگری خود را ایفا کند و در مواقع ضرور در قبال ارائه 

برنامه ای مدون از شرکت های خودروساز حمایت کند

یادداشت

ضرورتاعتمادصنایعنفتوگاز
بهشرکتهایدانشبنیان

دولتاگرمعافیتمالیاتینمیدادنیازینبود
سراغبنزینبرود



 

محمودرضا پیروی در مراسم افتتاح خط تولید فیلتر صافی همودیالیز گفت: راه اندازی 
مجدد این خط تولید کار بزرگ و بسیار ارزشمندی است. باید توجه کرد که بیماران 
کلیوی یکی از گروه بیمارانی هستند که در طول عمرشان ممکن است صدمات زیادی 
را متحمل شوند و زجر بسیار کشند. نهایتاً برخی از این بیماران به مراحل حاد بیماری 
رسیده و نیازمند دیالیز می شوند، به طوری که باید در طول زندگی شان همواره دیالیز 
شوند. وی افزود: خوشبختانه با افزایش پیوند کلیه در کشور شاهدیم که سلامتی به 
بخشی از بیماران کلیوی بازگشته، اما در برخی بیماران، پیوند کلیه پس می زند و بیمار 
مجدداً نیازمند دیالیز است. پیروی با بیان اینکه در دنیا ۱۰/۵ میلیون نفر بیمار نیازمند 
دیالیز وجود دارد، گفت: تعداد این بیماران در ایران ۳۱ هزار و ۵۰۰ نفر است که البته 
پیش بینی می شود، این تعداد طی ۱۰ سال آینده به ۵۰ هزار نفر افزایش یابند. بنابراین 
راه اندازی مجدد خط تولید فیلتر های دیالیز همت بزرگی در سال رونق تولید بوده و 
بسیار ارزشمند است. دبیرکل جمعیت هلال احمر تأکید کرد: این خط تولید می تواند 
در ۲۴ ساعت، ۱۰ هزار فیلتر صافی دیالیز و در سال ۲/۵ میلیون فیلتر صافی دیالیز 

تولید کند که بیش از ۴۵ درصد از سهم بازار را هم تأمین می کند.

توليدسالانه۲/۵
ميليونفيلترصافی
دیاليزدركشور

محمودرضا پیروی

ذبیح الله خداییان معاون رئیس قوه قضائیه و رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور  
با اشاره به اینکه برای ثبت شرکت های دانش بنیان نیاز به حضور افراد نیست و رویه 
دریافت مجوز ۵ الی 7 روز زمان می برد، تصریح کرد: در این بین تلاش شده برای 
حمایت از این شرکت ها میز خدمت در ادارات ثبت اسناد و املاک مستقر شود تا علاوه 
بر ارائه راهنمایی، ثبت این شرکت ها تسریع شود. وی گفت: خوشبختانه برای حمایت 
از شرکت های دانش بنیان و نوآورانه اصلاح قوانین و مقررات نیز صورت گرفته که بر این 
اساس لایحه ثبت شرکت ها هم اکنون در دولت در حال بررسی است و امیدواریم این 
موضوع هر چه سریعتر به قوه مقننه تقدیم شود و در حوزه مالکیت معنوی نیز تلاش 
شده با ثبت اختراعات، علائم تجاری و طرح های صنعتی از این شرکت ها حمایت کافی 
صورت گیرد. خداییان با اشاره به اینکه سازمان ثبت اسناد و املاک کشور تلاش کرده 
با کمک تجاری سازی و برندسازی این شرکت ها زمینه ورود آنها به بازار جهانی را فراهم 
کند، تصریح کرد: در این بین با انعقاد تفاهم نامه با کشورهای مختلف از جمله سوئیس، 
فرانسه و دانمارک و همچنین سازمان های مختلف از جمله سازمان جهانی مالکیت 

معنوی روند تجاری سازی این شرکت ها تسهیل شود.

ثبتشركتهای
دانشبنيان7روز
زمانمیبرد

ذبیح الله خداییان

بهرام سبحانی رییس انجمن تولیدکنندگان فولاد  در خصوص تاثیر میزان عرضه و سهام 
واحدهای فولادی گفت: در حال حاضر بازار با رکود شدید همراه بوده و اکثر واحدها با مازاد تولید 
مواجه اند بنابراین شاهد کاهاش تقاضا در بورس کالا هستیم. وی با تاکید بر اینکه نمی توان با 
بخشنامه نسبت به افزایش عرضه اقدام کرد ، گفت: علاوه بر رکود بازار قیمت گذاری  دستوری 
نیز باعث عدم امکان رقابت برای واحدهای فولادی شده و با برهم خوردن عرضه و تقاضا عملا 
تمایلی برای عرضه از سوی واحدهای تولیدی وجود ندارد. رییس انجمن فولاد در پاسخ به تاثیر 
این بخشنامه بر نرخ سهام شرکت های فولادی در بورس گفت: در صورتیکه این بخشنامه های 
صرفا بازار داخلی را متاثر کند سهام شرکت های تاثیر خاصی را شامل نمی شوند اما در صورت 
محدودیت های صادراتی قطعا شاهد ربزش سهام شرکت های بورسی خواهیم بود. سبحانی به 
ابلاغیه معاونت حقوقی رییس جمهوری اشاره کرد و گفت: معاونت حقوقی در بخشنامه ای 
نسبت به الزام استفاده از ظرفیت های تشکل ها و انجمن های و مشورت در تصمیم گیری ها 
تاکید کرده و این درحالیست که بر اساس قانون بهبود فضای کسب و کار نیز این موضوع  را 
الزامی دانسته است . بنابراین دلیل عدم توجه معاونت معدنی وزارت صنعت، معدن و تجارت در 

صدور بخشنامه های اینچنینی و بدون مشورت با تشکل های مرتبط  فاقد توجیه است.

ركود
حاكم
بربازارداخلی

بهرام سبحانی

محسن هاشمی رییس شورای اسلامی شهر تهران گفت: اگر ما فاقد جامعه 
مدنی و تشکل های مردم نهاد باشیم، با یک جامعه توده ای مواجه خواهیم 
بود و رفتار جامعه توده ای، رفتار واکنشــی و هیجانی است، در حالیکه 
نهادهای مدنی جامعه را به سوی عقلانیت و هوشمندی سوق می دهد.  وی 
افزود: اتفاقات آبان ماه، نمونه ای از رفتار توده ای بخشی از اقشار جامعه بود، 
اگر ما فضا را برای جامعه مدنی باز کنیم، طبیعتا با فعالیت نخبگان و شکل 
گیری فضای گفتگو و نقد در افکار عمومی، جامعه از رفتار توده ای به سوی 
رفتار مدنی گرایش پیدا می کند و اعتراضات خشن و کور جای خود را به 
رفتارهای هدفمند و عقلایی می دهد. وی افزود: باید بپذیریم که در شرایط 
سخت، بدون وحدت و همدلی و استفاده از همه ظرفیتها نمی توانیم از سد 
مشکلات عبور کنیم و قطعا توان و همت شهروندان موثرتر و قدرتمندتر از 
توان دولتی و حکومتی است. وی گفت: اگر می گوییم که باید برای دوره ای 
سخت آماده شویم به معنای آن نیست که همان رفتارهای گذشته را ادامه 

دهیم و فقط به لحاظ فیزیکی و انتظامی ایجاد آمادگی کنیم.

بدونوحدتوهمدلی
نمیتوانازسد
مشکلاتعبوركرد

محسن هاشمی

حجت الاسلام والمسلمین محمد رضا میرتاج الدینی مشاور قائم مقام 
صدا و سیما در بازدید از غرفه ذوب آهن در دهمین کنفرانس ملی 
سازه و فولاد گفت: نیاز است نسل جدید قطار پرسرعت در کشور به 
کار گرفته شود و خوشحالیم که کارشناسان و مجموعه ذوب آهن با 
تولید انواع ریل به ویژه ریل قطارهای پرســرعت ، نیاز حمل و نقل 
کشور به این محصول استراتژیک را برطرف نموده است . وی صادرات 
محصولات نهایی را سیاستگذاری ارزشمند جمهوری اسلامی دانست 
و افزود : متاســفانه صادرات مواد اولیه و خام فروشی مواد مورد نیاز 
شرکت ها و صنعت داخلی به اقتصاد کشور لطمه های جبران ناپذیری 
وارد می کند . مشــاور قائم مقام صدا و سیما تاکید کرد: برای رونق 
تولید و شکوفایی اقتصاد کشور باید از خام فروشی جلوگیری شود و 
صادرات محصولات نهایی با ارزش افزوده بالا در دستور کار قرار گیرد 
 تا شــرکت های داخلی دچــار بحران نشــوند و بتواننــد از تمام 

ظرفیت های تولیدی استفاده کنند.

ریلقطارهای
پرسرعتنيازحمل
ونقلكشوراست

محمد رضا میرتاج الدینی

 همایش دو روزه ملی ایمنی و صنایع معدنی که با همت مجتمع مس سرچشمه 
با حضور حیدر ضیغمی، مشاور مدیرعامل و مدیر گروه روابط عمومی شرکت 
مس، هلموت هینز، دبیرکل اتحادیه بین المللی تامین اجتماعی و مدیرکل 
بازرسی کار وزارت تعاون، کارو رفاه اجتماعی به کار خود پایان داد. بر اساس این 
گزارش، همایش ملی ایمنی معادن و صنایع معدنی با حضور مهندس حاتم 
شاکرمی، معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، علی مظفری مدیرکل بازرسی 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، دکتر اردشیر سعدمحمدی، مدیرعامل شرکت 
مس، رضا اسماعیلی مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمان، احمد 
انارکی محمدی، نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس و جمعی از مدیران 
استانی و بازرسین کار و فعالان معدنی و صنایع معدنی کشور آغاز به کار کرد. در 
این همایش، مقالاتی در زمینه ایمنی معادن و صنایع معادنی ارائه و همچنین 
کارگاه هایی در زمینه رعایت موارد ایمنی در معادن برگزار شد. از مهم ترین 
رویدادهای این مراســم عضویت افتخاری شرکت ملی صنایع مس ایران در 

اتحادیه بین المللی تأمین اجتماعی در بخش ایمنی معادن بود. 

همایشملی
ایمنیوصنایع
معدنی

شرکت صنایع ملی مس

مدیریت جریان وجوه کشور، ضرورت تسریع در تکمیل و اجرای رمز 
یکبار مصرف، عملیاتی کردن طرح گواهی اعتبار مولد )گام( و نحوه 
تامین مالی طرح های پیشران تولیدی مورد بررسی قرار گرفت و 
تصمیمات ضروری اتخاذ شد. به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی 
در این جلسه که به ریاســت دکتر عبدالناصر همتی برگزار شد بر 
اهمیت عملیاتی کردن هرچه سریعتر طرح گام به عنوان طرح مهم 
تامین مالی زنجیره تولید بدون نیاز به خلق نقدینگی تاکید شــد. 
رییس کل بانک مرکزی ضمن تاکید بر عزم جدی بانک مرکزی بر 
کنترل و مدیریت جریان وجوه در کشــور، گفــت: از ۲۰ آذرماه 
محدودیت سقف یکصد میلیون تومان در ۲۴ ساعت برای تراکنش 
های هر شــخص  در درگاه های غیرحضوری اجرایی می شود.وی 
همچنین به مدیران عامل بانک ها تاکیــد کرد اجرایی کردن رمز 

یکبار مصرف را در بانک ها با جدیت بیشتر پیگیری کنند.

تامينمالیزنجيره
توليدبدوننيازبه
خلقنقدینگی

عبدالناصر همتی

علی لاریجانی رئیس مجلس شورای اسلامی، گفت: نشستی با مدیران 
اجرایی استان کرمانشاه برگزار می شود تا وضعیت بودجه  این استان را 
بررسی کنیم و مشخص شود چه اقدامات توسعه ای باید صورت بگیرد. 
وی گفت: نشستی با مدیران اجرایی استان کرمانشاه برگزار می شود تا 
وضعیت بودجه  این استان را بررسی کنیم و مشخص شود چه اقدامات 
توســعه ای باید صورت بگیرد و با وقوع حوادثی مانند زلزله، اســتان 
کرمانشــاه نیاز به آبادانی دارد و با توجه به سابقه مردم این استان در 
تحمل جنگ تحمیلی، همواره مورد توجه نظام جمهوری اســلامی 
بوده اند. رئیس قوه مقننه، ادامه داد: فرصتی پیش آمده تا در این سفر 
چندین پروژه مهم در زمینه نیروگاه و آبرسانی به روستاها در استان 
افتتاح و عملیات ساخت چند پروژه آغاز شود. ایشان در پایان گفت: در 
ادامه سفر نشستی با مدیران اجرایی استان کرمانشاه برگزار می شود تا 
وضعیت بودجه   این استان را بررسی کنیم و مشخص شود چه اقدامات 

توسعه ای باید صورت بگیرد.

بررسیوضعيت
بودجهونيازهای
توسعهایكرمانشاه

علی لاریجانی

رحیم زارع گفت: از آنجایی که همسان سازی حقوق بازنشستگان از مطالبات جدی 
این قشر است، در بودجه سال ۹۹  باید اعتبارات لازم برای تحقق این امر پیش بینی 
شود زیرا با توجه به تورم ۴۰ درصدی، حقوق فعلی این قشر کفاف زندگی آنها را 
نمی دهد. وی با بیان اینکه پیش بینی ۶هزار میلیارد تومان برای همسان سازی 
حقوق بازنشستگان در لایحه بودجه سال ۹۹ نمی تواند تاثیر چندانی بر افزایش 
حقوق بازنشستگان داشته باشد، اظهار کرد: اگرچه دولت با محدودیت منابع روبه رو 
است اما  باید اعتبارات موردنیاز برای همسان سازی حقوق بازنشستگان را افزایش 
دهد زیرا ارتقا معیشت بازنشستگان در گرو افزایش حقوق آنها است و امیدواریم 
دولت هرچه سریع تر خواسته به حق بازنشستگان را اجرایی کند،  بازنشستگان برای 
زندگی حداقلی خود با مشکلات عدیده دست و پنجه نرم می کنند و همسان سازی 
حقوق یکی از اصلی ترین مطالبات است. وی گفت: براساس این ماده، دولت مکلف 
است در طول اجرای برنامه ششم توسعه، بدهی خود به سازمان تامین اجتماعی را 
بپردازد و سازمان تامین اجتماعی نیز حقوق بازنشستگان و مستمری بگیران را در 

طول اجرای این قانون به میزان ۸۰ درصد حقوق شاغلان افزایش دهد.

اعتبار۶هزارميلياردی
برایهمسانسازی
دردیرادرماننمیكند

رحیم زارع

 سیدعباس صالحی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید بر توجه به 
آگاهی و افزایش مشارکت های مردمی در حفاظت از محیط زیست، گفت: 
فرهنگ نقش به سزایی در بسیاری از امور دارد و تاکیدات مقام معظم 
رهبری و اسناد بالادستی بر فرهنگ به ویژه در موضوع محیط زیست 
نشان از اهمیت و جایگاه آن دارد. رئیس شورای فرهنگ عمومی کشور 
ادامه داد: هر چقدر حوزه آگاهی ها و مشارکت های مردمی را به حوزه 
حفاظت از محیط زیست نزدیک تر کنیم موفق تر عمل کرده ایم و شورای 
فرهنگ عمومی چه در ستاد و چه در استان های کشور نیز با توجه به 
نقش فرهنگ، نقش موثری در فرهنگ سازی در این زمینه می تواند 
داشته باشد. ایشان تصریح کرد: آموزش، تبلیغات، اطلاع رسانی و همکاری 
و هم افزایی نهادهای رسمی و غیر رسمی در حوزه حفاظت از محیط 
زیست از اهمیت زیادی برخوردار است و نهادها و وزارتخانه های مختلف 
ظرفیت های زیادی در این زمینه دارند که باید از این ظرفیت ها با هدف 

حفاظت از محیط زیست بهره کافی برد.

آگاهیومشاركت
مردمیدرحفاظت
ازمحيطزیست

 سیدعباس صالحی

فرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی می گوید نوسانات بازار ارز کوتاه 
مدت و زودگذر است زیرا براساس متغیرهای بنیادی اقتصاد نرخ دلار ۸ 
هزار و ۵۰۰ تومان است. ایشان درباره افزایش نرخ ارز در روزهای اخیر، 
گفت: براساس متغیرهای بنیادی اقتصاد، نرخ ارز ۸ هزار و ۵۰۰ تومان 
است، حتی در شرایط بحرانی و افراطی نیز قیمت ارز بیش از ۹ هزار تومان 
نخواهد بود یعنی مطالعات و ارزیابی ها نرخ ارز را بین ۸ هزار و ۵۰۰ تا ۹ 
هزار تومان تعیین کرده است. عضو کابینه دوازدهم افزود: اگرچه در برخی 
دوره ها شرایط بازار ارز نوسان دارد و اما این نوسانات کوتاه مدت و زودگذر 
است در واقع دلار بازار مطمئنی برای سرمایه گذاری نیست. وزیر امور 
اقتصادی و دارایی با بیان اینکه در حال حاضر بازارهای قابل اتکا و مطمئن 
در کشور وجود دارد، پیشــنهاد داد: افرادی که تمایل دارند در بازاری 
مطمئن و ایمن سرمایه گذاری کنند به سراغ بورس روند، این بازار بهترین 
مکان برای سرمایه گذاری است زیرا از یک سو منابع پولی و سرمایه مردم 

حفظ می شود و از سوی دیگر به تولید کشور کمک خواهد شد.

نوساناتنرخارز
كوتاهمدتو
زودگذراست

فرهاد دژپسند

بهروز کمالوندی سخنگوی سازمان انرژی اتمی گفت: الان کار نشد، برای صنعت 
هسته ای ما وجود ندارد. بهروز کمالوندی، معاون و سخنگوی سازمان انرژی اتمی 
در جمع خبرنگاران درباره تولید ایزوتوپ پایدار عنوان کرد: به لحاظ دانش فنی 
وضعیت ما به گونه ای است که اگر خودمان بخواهیم ادامه دهیم می توانیم، الان 
کار نشد، برای صنعت هسته ای ما وجود ندارد. کمالوندی افزود: قرار است در 
پروژه ای که چند سال دیگر تمام می شود، ۱۱ نوع ایزوتوپ تولید کنیم، ولی 
فراموش نکنید که دو سه کشور در دنیا بیشتر نیست که چنین توانایی را دارد. 
وی اضافه کرد: تلقی ما این است که روس ها به خاطر تمدید نشدن معافیت های 
آمریکا کنار نمی کشند، چه اینکه نیروگاه ۲ و ۳ بوشهر را در دست اقدام دارند. 
همچنین باید بگویم که ما می توانیم حتی بدون روس ها به لحاظ فنی در رابطه 
با تولید ایزوتوپ های پایدار کار را ادامه دهیم، البته به لحاظ سیاسی اگر روس ها 
کنار ما باشند، حتما بهتر است.  سخنگوی سازمان انرژی اتمی خاطرنشان کرد: 
در آینده نزدیک درباره همکاری با روس ها در این مورد یا انجام این پروژه بدون 

حضور روس ها به افکار عمومی توضیح خواهیم داد.

كارنشدنیبرای
صنعتهستهای
ایرانوجودندارد

بهروز کمالوندی
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نوردگرمشماره۲
فولادمباركهیک
ضرورتتردید
ناپذیربرایمنافع
ملیاست

محسنجوادی:پویش»اهدایکتاببهمناطق
محروم«بایدمردمیبماند

معاون امور فرهنگی وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی، مدیریت توزیع 
کتاب در مناطق محروم کشور را 
ضروری برشمرد و گفت: باید در 
طرح هــای اهــدای کتــاب از 
تجربیــات کشــورهای دیگر 
بهره برداری و مسیر اهدای کتاب 
برای سالیان آینده، ترسیم شود.

به گــزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، محسن جوادی در نشست 
هماهنگی »پویش اهدای کتــاب به مناطق محروم« اعلام کرد: 
راه اندازی این پویش به معنای این نیست که نیاز به تأمین کتاب در 
شــهرهای بزرگ وجود ندارد، بلکه اولویت ما شهرهای کوچک و 
روستاها هستند. در سال های اخیر چهره فرهنگی روستاها بر خلاف 
گذشــته تغییر پیدا کرده است و میزان کتابخوانی نیز به طبع آن 
افزایش داشته است. وی درباره برنامه های معاونت امور فرهنگی 
برای کتابخوانی در مناطق روستایی توضیح داد: طرح های ضربتی 
با همکاری برخی نهادهای دیگر در حال انجام هستند تا فضاهای 
مدرن تری را برای کتابخوانی در روستاها ایجاد کنند و از این طریق 
در تشویق مردم روستایی به کتابخوانی، موفق تر عمل کنیم.جوادی 
افزود: معاونت امور فرهنگی، سالیانه رقم قابل توجهی برای تجهیز 
کتابخانه های مدارس و کتابخانه ها اهدا می  کند اما باید توجه داشت 
که اهدای کتاب بدون نیازسنجی تبعاتی به دنبال خواهد داشت. 
معاون امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی با تأکید بر 
ضرورت مدیریت توزیع کتاب در مناطق محروم کشور، اظهار کرد: 
باید تلاش شود تا تقاضاها نیز تحریک شوند و بر اساس تقاضاهای 
روستاها یا مناطق محروم، کتاب به مناطق ارسال شود. برای این 
منظور باید پایگاهی ایجاد شــود تا پس از جمع آوری کتاب های 
اهدایی نسبت به طبقه بندی و رده بندی آنها اقدام شود و با استفاده 
از نظرات اهالی فرهنگ به ویژه نویسندگان نسبت به توزیع کتاب ها 
به روستاها اقدام کرد. طبقه بندی برای کتاب ها و مشارکت انجمن  
هــا و نهادهای مردمی می تواند به نتایج پرباری منتج شــود و از 
انبارشدن کتاب در کتابخانه  ها جلوگیری کند. باید مقاصد ارسال 
کتاب به خوبی شناسایی شوند و با توجه به ظرفیت ها و نیازهای 
آنها، اهدای کتاب انجام شود.طرح ملی تجمیع کتب مازاد و ارسال 
به کتابخانه های مناطق محروم کشور با عنوان »پویش اهدای کتاب 
به مناطق روستایی کشور« با شعار »با کتاب می شه « همزمان با 

هفته کتاب در دهه پایانی آبان ماه کلید خورد.

مصطفیسالاری:خبر

خروجتأمیناجتماعیازبنگاهداریقطعابه
نفعجامعهکارگریواقشارتحتپوششاست

خدادادغریبپورمعاونوزیرصمتورئیسهیئتعاملومدیرعاملایمیدرو:

نورد گرم 2 فولاد مبارکه باید اجرا شود
دکتر خداداد غریب پور، معاون وزیر صمت و 
رئیــس هیئت عامل و مدیرعامل ایمیدرو، در 
همایش مدیران ایمیدرو که روز چهارشنبه ۱۳ 
آذرماه به میزبانی فــولاد مبارکه در اصفهان 
برگزار شد، اظهار داشت: پروژۀ نورد گرم شمارۀ 
۲ فولاد مبارکه، که با همت همۀ کارکنان این 
شــرکت با روش بســیار خــوب و همکاری 
حداکثری شــرکت های داخلی شروع شده 
است باید اجرا و در مهلت مقرر تکمیل شود. 
این طرح کمک خواهد کرد که از خام فروشی 

جلوگیری کنیم.
غریب پور تأکید کرد: ایمیدرو به همراه وزارت 
صنعت، معدن و تجارت با رعایت همۀ جوانب 
امر، از اجرای طرح نورد گرم شمارۀ ۲ شرکت 
فــولاد مبارکه حمایت می کند. فولاد مبارکه 
بایــد طرح های توســعه، به ویــژه در بخش 

سنگ آهن تعریف کند.
وی با بیان اینکه ســود انباشتۀ سهام شرکت 
فولاد مبارکه در ایمیدرو را به توسعۀ آن شرکت 
اختصاص می دهیم، گفــت: ایمیدرو متعهد 
است در مجامع ســال های آتی، سود سهام 
مبارکه را ذخیره و صرف توسعۀ این مجموعه 
کند تا تأمین مالی کلیۀ طرح های توسعه ای 
فولاد مبارکه از طریق سود سهام ایمیدرو انجام 
شود. این توسعه ها باید در بخش های مختلفی 
همچون توســعۀ نورد گرم شــمارۀ ۲، خرید 
معدن و شرکت های زیرمجموعۀ آن در مکران، 

هرمزگان انجام شود.
غریب پور افزود: ایمیدرو در بخش اکتشاف، کار 
خوب مدیریت دکتر کرباسیان را ادامه داده و 
به گسترۀ ۲7۰ هزار کیلومترمربعی قبلی، با 
همکاری وزارت صنعت معدن و تجارت، ۴۰۰ 
هزار کیلومترمربع دیگر اضافه کرده است. باید 
اضافه کنم که با تأکید بر رعایت پروتکل های 
ایمیدرو در اکتشافات تکمیلی توسط بخش 
خصوصی، اکتشــافات یک اصل ضروری در 
تأمین خــوراک حوزۀ معدن و صنایع معدنی 
است، زیرا امروز شرکت هایی همچون فولاد 
مبارکه نیاز مبرم به تأمین خوراک اولیه دارند 
و در این زمینه، یکی از مسائل مهم برای فولاد 

مبارکه خرید یک کارخانۀ بزرگ گندله سازی 
اســت. از ســایر مدیران ایمیدرو درخواست 
می کنم با فولاد مبارکه برای داشتن معدنی با 
حداقل ظرفیت ۵ میلیون تنی همکاری کنند.

رئیس هیئت عامل ایمیدرو با اعلام خبر منتقل 
شدن ستاد زنجیرۀ فولاد )از تولید تا محصول( 
بــه ایمیدرو افــزود: چون رویکــرد ایمیدرو 
توسعه ای است و اعتبارات توسعه ای ایمیدرو 
در سال ۹۹، ۴.۲ برابر خواهد شد، شاهد رشد 
و ارتقای زنجیرۀ فولاد در شــرکت ها و بخش 

خصوصی خواهیم بود.
وی اکتشاف، ایجاد و توسعۀ زیربناها و تأمین 
مالی را از اولویت های ایمیدرو  در سال جاری 
خوانــد و گفــت: ســرمایه صنــدوق بیمۀ 
سرمایه گذاری فعالیت های معدنی، امسال تا 
۳۵۰ میلیارد تومان افزایش یافته و در ســال 
آتی این رقم تــا ۵۰۰ میلیارد تومان افزایش 
می یابد. همچنین اعتبارات زیربناها در سال 
۹۹ نسبت به سال ۹7، هشت برابر خواهد شد.

وی در بخش دیگری از ســخنان خود با بیان 
اینکــه فــولاد مبارکــه می توانــد در حوزۀ 
بومی ســازی پیشــرو باشــد، اظهار کرد: در 
برنامه ریزی طرح نورد گرم شــمارۀ ۲ فولاد 
مبارکــه، اجــرای بیش از نیمــی از پروژه به 
شرکت های داخلی ســپرده می شود. فولاد 

مبارکه باید بومی سازی را به یک فرایند تبدیل 
کند و الگو و ســمبل بومی سازی تکنولوژی، 
ماشین آلات و قطعات باشد تا دیگر صنایع نیز 

بتوانند از این امکان استفاده کنند.
رئیس هیئت عامل ایمیدرو افزود: تحقق این 
مهم،  مانع واردات قطعات و تجهیزات مشابه 
ســاخت داخل می شود و در کنار آن  می توان 
زمینۀ رونق بیش ازپیش تولید داخل را فراهم 

کرد.
غریب پور گفت: کمیتۀ کنترل شــرکت ها در 
ایمیدرو تشکیل شده است تا از موازی کاری 
جلوگیری شــود و زنجیرۀ ارزش فولاد کشور 
به صورت متوازن رشــد کند. ایــن امر باعث 
می شــود درحالی که فولادسازهای کشور با 
کمبود مــواد اولیه مواجه انــد، کارخانه های 
گندله سازی اقدام به ایجاد کارخانۀ فولادسازی 

نکنند.
غریب پور با اشاره به مقولۀ سرمایه اجتماعی 
گفت: سرمایۀ اجتماعی در این حوزه، به میزان 

اطمینان مردم به ایمیدرو دلالت دارد.
وی با بیان اینکه توسعه وقتی موفق است که 
رضایت مردم را در پی داشته باشد تصریح کرد: 
شرکت های تحت پوشش و مدیران مجتمع ها 
باید ارتباط صادقانۀ متقابل با ایمیدرو برقرار 
کنند. این ارتباط همچنین با ذی نفعان و مردم 

نیز باید برقرار باشد.
بنابر ایــن گــزارش، مهنــدس عظیمیان 
مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه نیز در این 
گردهمایی اعلام کــرد: پس لرزه های بحران 
ارزی سال ۹۶ در سال ۹7 ظاهر و موجب قفل 
شــدن صنعت فولاد شد، چراکه امکان نقل و 
انتقالات پولی را دچار مشکل کرده بود؛ اما با 
تدابیر و پیگیری های ایمیدرو، این معضلات 
رفع شــد.  همچنین با تدابیر صورت گرفته از 
سوی رئیس هیئت عامل ایمیدرو و طی ارتباط 
نزدیک و تنگاتنگ با بانک مرکزی، همۀ مسائل 
حل وفصل شد و توانستیم به جلو حرکت کنیم 

و موفقیت های زیادی به دست آوریم.
مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه خاطرنشان 
کرد: شــرکت فولاد مبارکه در مدت فعالیت 
رئیس هیئت عامل جدید با کمترین مشکل 
مواجه بوده اســت. این شرکت طی ۳۰ سال 
گذشته همواره روند افزایش ظرفیت، افزایش 
طــی  را  کیفیــت  افزایــش  و   تولیــد 

کرده است.
عظیمیان با اشــاره به طرح نورد شمارۀ ۲ این 
شرکت اظهار کرد: این طرح که طی ۱۲ سال 
گذشته مورد توجه این شرکت بوده، اما همواره 
از آن محروم بوده است، از اواخر سال گذشته 
به طور جدی مطرح شده و برای شرکت فولاد 
مبارکه بسیار ضروری است. با اجرای این پروژه 
۴.۵ میلیون تن به ظرفیت نورد کشور اضافه 

می شود.
وی ادامه داد: محصولات این طرح در صنایع 
نفــت و گاز، خودروســازی، لوازم خانگــی، 
ساختمانی و ...کاربرد دارد و در افزایش کیفیت 

و کاهش هزینه مؤثر است.
مدیرعامــل شــرکت فولاد مبارکــه گفت: 
امیدواریم در ماه های آینده به نتیجه برسیم و 
طرح یادشده با همکاری و پشتیبانی ایمیدرو 
بتواند طی سه سال آینده به بهره برداری برسد.  
همچنین در خصوص تامین پایدار مواد اولیه 
برای فولاد مبارکه با ایمیدرو در حال مذاکره 
هستیم تا برای تأمین پایه از سنگ آهن شرکت 

به راهکارهای مناسبی برسیم.

مدیرعامــل ســازمان تأمین 
اجتماعی اجرای نظرات ریاست 
جمهــوری درباره خــروج این 
سازمان از بنگاه داری را مورد تأکید 
قرار داد و گفت: این امر قطعا به نفع 
جامعه کارگری و اقشــار تحت 
پوشش تأمین اجتماعی است و 
پیگیری می شود. به گزارش اداره 
کل روابط عمومی سازمان تأمین 

اجتماعی، وی گفت: خروج از بنگاه داری به معنی فروش اموال شستا 
نیست و منابع حاصل از فروش سهام برخی از شرکتها برای سرمایه 
گذاری و خرید ســهام غیر مدیریتی در حوزه های دیگری هزینه 
می شود و درحال حاضر ۶۰ درصد سودی که شستا به سازمان تأمین 
اجتماعی پرداخت می کند مربوط به هلدینگ تاپیکو )شــرکت 
سرمایه گذاری نفت و گاز و پتروشیمی تأمین( است که حدود ۶۰ 
درصد از سود این هلدینگ از محل سهامی غیرمدیریتی بدست می آید 
و شرکتهایی که در مدیریت آنها نقشی نداریم بازدهی بیشتری دارند. 
سالاری اداره مستقیم بنگاه های اقتصادی را به زیان سازمان تأمین 
اجتماعی دانست و گفت: ما شرکتی داریم که در سال گذشته تنها 
۶۰ میلیارد تومان ســودآوری داشته اســت در حالی که بر اساس 
بررسی های انجام شده و شرکت های مشابه آن بایستی ۱۰۰۰ میلیارد 
تومان سودآوری می داشت. وی تأکید کرد: خروج از بنگاه داری قطعا 
به نفع سازمان تأمین اجتماعی است و البته این کار با حفظ اموال 
کارگران انجام می شــود و سازمان تأمین اجتماعی در چند حوزه 
درآمدزای مشخص و به صورت غیر مدیریتی سرمایه گذاری خواهد 
کرد. ایشــان در ادامه با اظهار خوش بینی نسبت به تعادل منابع و 
مصارف سازمان تأمین اجتماعی گفت: مجموع هزینه های سازمان 
تأمین اجتماعی ماهیانه ۹۶۰۰ میلیارد تومان است و منابع نقدی حق 
بیمه دریافتی این سازمان نیز ماهیانه به حدود ۸۶۰۰ میلیارد تومان 
می رسد. وی ادامه داد: شــرکت سرمایه گذاری تأمین اجتماعی 
)شستا( ماهیانه ۶۰۰ میلیارد تومان سود به سازمان تأمین اجتماعی 
می دهد و انتظار می رود با تصمیمات اتخاذ شده و تعامل سازنده ای 
که با برخی ســازمان های بزرگ برای پرداخت به موقع حق بیمه 
داشته ایم وصول حق بیمه نیز به میزان ۴۰۰ میلیارد تومان در ماه 
افزایش یابد و تعادل منابع و مصارف در سازمان تأمین اجتماعی برقرار 
شود. وی مدیریت بهینه منابع مالی را از مهمترین اولویت های حوزه 
درمان سازمان تأمین اجتماعی برشمرد و گفت: مجموع هزینه های 
حوزه درمان ماهیانه حدود ۲۲۵۰ میلیارد تومان است که با هماهنگی 
صورت گرفته بین معاونت های درمان و اداری مالی سازمان این مبلغ 
به صورت ماهیانه در حساب مشخصی واریز و با تعیین اولویت ها از 

سوی معاونت درمان هزینه می شود.



 

 فریدون الله یاری مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
اصفهان با اشاره به اینکه بالغ بر ۳ هزار مســجد تاریخی در استان اصفهان 
شناسایی شده که به دلیل فرسودگی برخی از آن ها مرمت وباز سازی آن ها در 
حال انجام است، گفت: هم اکنون ۱۴7 کارگاه مرمتی در مساجد تاریخی استان 
اصفهان دایر است. مرمت کاشی کاری های ایوان جنوبی و کف فرش ایوان شمالی 
از مهم ترین کار های کارگاه های مرمت اســتان اصفهان در مسجد امام )ره( 
اصفهان در پنج سال اخیر است. وی ساماندهی سرویس های بهداشتی مجموعه 
را از اتفاق های خوب مسجد جامع عباسی دانست و تصریح کرد: عملیات مرمت 
کاشی کاری های سطح گنبد مسجد امام اصفهان که از سال ۱۳۹۱ با مرمت 
کاشی های دو ترک از شانزده ترک گنبد آغاز شده بود طی شش سال اخیر با 
مرمت دوازده ترک دیگر ادامه یافته است. مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان اصفهان ادامه داد: در حال حاضر ترک پانزدهم این گنبد 
رفیع در دست مرمت است و امیدواریم در سال آینده این عملیات با مرمت ترک 

شانزدهم که دشوارترین بخش کار به لحاظ اجرایی خواهد بود به پایان برسد. 

مرمتمساجد
تاریخیاصفهانبه
طورویژه

 فریدون الله یاری

سردار کمالی از امکان تحصیل همزمان با خدمت سربازی از بهمن ماه 
خبر داد. به گزارش باشگاه خبرنگاران، سردار »موسی کمالی« مشاور 
عالی و ســخنگوی قرارگاه مرکزی مهارت آمــوزی کارکنان وظیفه 
نیرو های مسلح با اشاره به اینکه از بهمن ماه امسال بر اساس توافقاتی 
که بین این قرارگاه و دانشگاه جامع علمی و کاربردی و دانشگاه فنی و 
حرفه ای به امضا رسید، به سربازان این اجازه داده شد که در دوره های 
پودمان و تک درس این دو دانشگاه ادامه تحصیل دهند، اظهار داشت: 
طبق قانون ادامه تحصیل در حین خدمت ممنوع است؛ اما به جهت 
اهمیتی که موضوع مهارت آموزی برای ما دارد بنا داریم اجازه دهیم 
سربازان در رشــته های پودمانی ادامه تحصیل دهند. وی ادامه داد: 
ادامه تحصیل برای مشمولان دیپلم و فوق دیپلم و محل تحصیل در 
دانشگاه های جامع علمی و کاربردی و فنی و حرفه ای است و مسئول 
اجرای این طرح موسســه عالی آموزشــی علمی و کاربردی نیروی 

انتظامی است.

امکانتحصيل
همزمانباخدمت
سربازی

سردار موسی کمالی

وزیر نیرو با اشاره به اینکه صادرات برق ایران به عراق قطعاً تمدید خواهد شد، 
گفت: قراردادی که ایران با دولت عراق دارد مثل تمام قراردادها سالانه است 
چرا که بودجه آنها سالانه است. رضا اردکانیان در حاشیه سی و چهارمین 
کنفرانس بین المللی برق در پاسخ به سؤال خبرنگار فارس که پرسید یک ماه 
دیگر زمان قرارداد صادرات برق ایران به عراق به پایان می رسد آیا این قرارداد 
باز هم تمدید خواهد شد یا خیر، گفت: قراردادی که ایران با دولت عراق امضا 
کرده است مثل تمام قراردادها سالانه است چرا که بودجه عراق نیز سالانه 
است. وی ادامه داد: ایران یک سند همکاری سه ساله با عراق برای کمک به 
صنعت برق این کشور در ابعاد مختلف امضا کرده است. موضوع صادرات برق 
یک موضوعی است که در انتهای آن سند قید شده که تا زمانی که آنها به 
برق ایران نیاز دارند ما به آنها برق صادر کنیم. وزیر نیرو تأکید کرد: صادرات 
برق ایران تمدید خواهد شــد ضمن اینکه طبق برنامه پیش بینی شده، 
سیســتم برق عراق و ایران حدود یک ماه پیش سنکرون شده است و در 

ارتباط با صنعت برق این دو کشور سیستم برق شان به هم پیوسته است. 

صادراتبرقبه
عراقادامه
مییابد

رضا اردکانیان

یوسف الهی شکیب تحصیلکرده ی مهندسی مکانیک از دانشگاه پلی 
کلینیک است. وی با نزدیک به ۳۰ سال خدمت و مدیریت در بخش های 
مختلف صنعتی و اقتصادی و با سابقه ۱۵ ساله در صنعت خودرو از مدیران 
موفق صنعت کشور است. ریاست هیئت مدیره شرکت هایی مانند تراکتور 
سازی ایران، شــرکت تاید واتر ، توسعه معادن روی و شرکت های بین 
المللی و همچنین عضو هیئت مدیره ایران خودرو بخشی از سوابق اجرایی 
و صنعتی وی است. مهندس الهی شکیب جایگزین منصور پور زرین که ۳ 
سال هدایت گروه بهمن را به عهده داشت، شده است. در مراسمی تودیع 
منصور پورزرین و معارفه یوسف الهی شکیب در گروه بهمن با حضور 
سهامداران و مدیران این گروه انجام شد. گفتنی است هولدینگ بهمن به 
عنوان یک شرکت بورسی از سال ۹۵ به بخش خصوصی واگذار شده است 
که در سال گذشته در بین شرکت های خودروسازی از زیر مجموعه این 
هولدینگ، شرکت های بهمن موتور و بهمن دیزل تنها شرکت های سود 

ده خودرویی بوده اند.

انتصابمدیرعامل
جدید
گروهبهمن

یوسف الهی شکیب

علیرضا مختارپور، دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور درباره بحث بودجه این 
کتابخانه در سال آینده گفت: »محاسبه بودجه کتابخانه های عمومی، برخلاف سایر 
دستگاه ها، کار دشواری نیست. امروز ما بیش از ۳۵۰۰ بابکتابخانه داریم؛ در کشور ما 
سالی ۱۰۰ هزار عنوان کتاب چاپ می شود. فرض کنید ما سالانه تنها ۱۰۰۰ جلد 
کتاب،  معادل یک صدم کتاب های منتشرشده در کشور را بخریم؛ چیزی که توقع 
ناشران، فعالان فرهنگی، کتابداران و اعضای کتابخانه ها است. در صورت خرید تنها 
هزار عنوان کتاب برای تمامی کتابخانه های عمومی کشور، سالانه 7۲ میلیارد تومان 
موردنیاز است. اگر بخواهیم از بین نشریات کشور، تنها ۵۰ نشریه خریداری کنیم، 
نزدیک به ۲۰ میلیارد تومان بودجه لازم است. برای ارائه خدمات دیجیتالی که مورد 
تاکید نمایندگان و مردم است، سالانه حداقل ۲۶ میلیارد تومان موردنیاز است. برای 
پرداخت حقوق کتابداران در سطح فعلی، حدود ۳۶۰ میلیارد در سال موردنیاز است. 
برای نگهداری کتابخانه ها، هزینه ای بالغ بر ۵۰ میلیارد تومان لازم است. لطفا به آمارها 
توجه کنید. اگر دولت محترم و مجلس محتــرم، به بودجه کتابخانه های عمومی 

بی توجهی کنند، سال آینده هزار کتابخانه عمومی در معرض تعطیلی قرار می گیرد. 

1000كتابخانه
عمومی
درمعرضتعطيلی

علیرضا مختارپور

سید مصطفی ذوالقدر عضو کمیسیون فرهنگی مجلس گفت: کارت های بازرگانی به 
ابزاری برای فرار مالیاتی تبدیل شــده اند. دســتگاه های متولی اقدامات لازم را 
درخصوص ساماندهی و رتبه بندی آنها انجام دهند. ، وی درباره لزوم مقابله با فرارهای 
مالیاتی در کشور، گفت: فرار مالیاتی در کشور زیاد است. دستگاه های مسئول هرچه 
سریع تر نسبت به مقابله با این پدیده باید اقدام کنند. وی ادامه داد: درحال حاضر از 
کارمندان و مردم عادی مالیات گرفته می شود ولی از کسانی که در بازارهای غیر مولد 
و مخرب به درآمدزایی مشغول هستند، مالیات گرفته نمی شود. وی با بیان اینکه باید 
از سوداگران اقتصادی مالیات گرفته شود، گفت: سوداگران سرمایه های خود را به 
بازار سکه، مســکن، ارز و خودرو می برند و یک شبه صاحب سرمایه های کلانی 
می شوند، این درحالی است که هیچگونه مالیاتی نیز پرداخت نمی کنند. وی گفت: 
کارت های بازرگانی به ابزاری برای فرار مالیاتی تبدیل شده اند. دستگاه های متولی 
اقدامات لازم را درخصوص ساماندهی و رتبه بندی آنها انجام دهند. وی در پایان 
تصریح کرد: وزارتخانه های اقتصاد، صمت و ســازمان امور مالیاتی اقدامات لازم 

درخصوص باطل کردن کارت های بازرگانی اجاره ای باید انجام دهند.

كارتهایبازرگانیبه
ابزاریبرایفرارمالياتی
تبدیلشدهاست

سید مصطفی ذوالقدر

امیر سرتیپ حاتمی وزیر دفاع، در سخنانی با تقدیر از اهتمام مجلس شورای 
اسلامی نسبت به موضوع »دفاع و امنیت« و حمایت از نیروهای مسلح گفت: 
وضعیت امروز ما به لحاظ نوع تهدیدات به گونه ای است که باید تقویت بنیه 
دفاعی کشور استمرار و تداوم یابد. وی با بیان اینکه ما امروز درگیر جنگ و 
تهاجم مستقیم در ابعاد مختلف علمی، اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی هستیم 
گفت: اگر توان دفاعی نظام اسلامی به این حد از بازدارنگی فعال و اقتدار نرسیده 
بود، بی تردید زمینه های تهدیدات نظامی به  وجود می آمد.به گزارش ایرنا، امیر 
سرتیپ حاتمی افزود: نیروهای مسلح با اشراف کامل اطلاعاتی و عملیاتی خود 
کلیه تحرکات دشمنان را لحظه به لحظه رصد و کنترل می کنند وضروری است 
متناسب با تهدیدات احتمالی، تسلیحات و تجهیزات دفاعی خود را با مدیریت 
بودجه و اعتبارات دفاعی در وضعیت کارآمدی قرار دهیم. وی تصریح کرد: 
ارزش استقرار و پایداری امنیت همه جانبه بسیار بالاتر از بهایی است که صرف 
آن می کنیم چرا که پیشرفت ها، دستاوردها و آرامش و اطمینان خاطر یک 

ملت در بستر امنیت  معنا و مفهوم می یابد.

ارزشامنيتبسياربالاتر
ازبهاییاستكهصرف
آنمیكنيم

امیر سرتیپ حاتمی

محمدجواد آذری جهرمی وزیر ارتباطات گفت: متوجه شدم که اپراتورها در زمان 
قطع اینترنت، هزینه اینترنت بین الملــل را در قبض مردم منظور کردند که این 
مصداق حق الناس است، از سازمان تنظیم مقررات خواستم که این مورد را پیگیری 
کنند. وی در خصوص خسارت کسب و کارها در چند روز قطعی اینترنت گفت: در 
این مدت به استارتاپ ها و کسب و کارها خسارت وارد شده و هنوز برخی به شرایط 
درآمدی قبل از اینترنت برنگشته اند. در همین خصوص جلساتی را با اتاق بازرگانی 
تهران و ایران نظام صنفی رایانه ای و اتحادیه کسب و کار نوپا برگزار کردیم تا در آینده 
نزدیک به نتیجه برسیم. وی درباره انتقاد کاربران به عملکرد پیام رسان های بومی در 
دوره قطعی اینترنت تصریح کرد: بر اساس گزارشی که به دست من رسیده است، 
ظرفیتی که طی آن مدت روی پیام رسان های داخلی آمد به اندازه گذشته نبود، البته 
این گزارش تا روز ششم و هفتم قطعی بود. بعد از آن آماری به دست من نرسید. 
اطلاع دارم که برخی خــوب کار کردند، برخی اختلال داشــتند، برخی موانع 
سخت افزاری داشتند و برخی دیگر معماری نرم افزارشان ایراد داشت، اما در این بین، 

پیام رسان های کمتر مشهوری بودند که خدمات خوبی ارائه دادند.

پيگيریكسرهزینه
اینترنتبينالمللدر
زمانقطعاینترنت

محمدجواد آذری جهرمی 

امیدعلی پارسا رئیس سازمان امور مالیاتی با ابلاغ بخشنامه ای بر عدم شمول 
مالیات و عوارض نسبت به سود سپرده گذاری در بانک ها و موسسات مالی و 
اعتباری، تاکید کرد. وی در بخشنامه ای به امور مالیاتی شهر و استان تهران، 
مدیران کل مالیات بر ارزش افزوده شهر و استان تهران، مدیرکل امور مالیاتی 
مودیان بزرگ و مدیران کل امور مالیاتی استان ها موضوع عدم شمول مالیات و 
عوارض نسبت به سود سپرده گذاری در بانک ها و موسسات مالی و اعتباری را 
ابلاغ کرد. در این بخشنامه آمده است: نظر به سوالات مکرر ادارات کل امور 
مالیاتی در خصوص شمول یا عدم شمول مالیات و عوارض ارزش افزوده نسبت 
به سود دریافتی سپرده های اشخاص نزد بانک ها و یا موسسات مالی و اعتباری 
مقرر می دارد: از آنجایی که به موجب ماده ۱ قانون مالیات بر ارزش افزوده عرضه 
کالاها و ارائه خدمات در ایران مشمول مالیات بر ارزش افزوده می باشد، لیکن 
سود دریافتی سپرده های اشخاص از بانک ها و موسسات مالی و اعتباری اعم از 
دارای مجوز و یا فاقد مجوز از بانک مرکــزی، از مصادیق ارائه خدمت تلقی 

نمی گردد، فلذا مشمول مالیات و عوارض یاد شده خواهد بود.

سودسپردهگذاری
مشمولمالياتو
عوارضنيست

امیدعلی پارسا

 مرضیه شاهدایی طی حکمی به عنوان مدیرعامل شرکت پتروفرهنگ منصوب 
شد. محمد هاشم رکن تهران، رئیس هیأت مدیره صندوق ذخیره فرهنگیان با 
تشکر از زحمات مؤثر مصطفی طاهری نجف آبادی، مدیرعامل سابق پتروفرهنگ و 
آرزوی توفیق برای شاهدایی در این سمت، گفت: مایه سرور و خرسندی است که 
با وجود سختی و مشکلاتی که بر سر راه بانوان در پست های مهم است، با توجه به 
سوابق ارزنده  وی، این سمت مهم به ایشان واگذار شده است و امیدواریم ایشان در 
مسیر خود موفق بوده تا بتوانیم با تلاش همگانی، فرهنگیان عضو را سهامدار 
مجموعه های پتروشیمی کنیم. در ادامه محمدجواد صداقت رئیس هیأت مدیره 
پتروفرهنگ و قائم مقام صندوق ذخیره فرهنگیان هم با خیر مقدم به مدیرعامل 
این شرکت، شرح مختصری از فعالیت های پتروفرهنگ را اعلام کرده و پروژه های 
در دست احداث این مجموعه را به صورت اجمالی معرفی کرد.  شاهدایی نیز ضمن 
تشــکر از هیأت مدیره صندوق ذخیره فرهنگیان و پتروفرهنگ، اظهار داشت: 
پتروفرهنگ نیاز به یک نقشه راه جدید دارد تا با این نقشه راه هلدینگ بتواند کسب 

و کار خود را توسعه داده و طرح ها و پروژه های خود را به سامان برساند.

انتصابشاهدایی
بهمدیرعاملی
پتروفرهنگ

مرضیه شاهدایی
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بهرهبرداریفازاول
نيروگاهسيکلتركيبی
دالاهواسلامآبادغرب

باسرمایهگذاری
بانکصادراتایران

اسلاموتوسعهیافتگی-قسمتاول
عبدالحسین سیف الهی کارشناس 
ارشد اقتصادی:  درباره مفهوم توسعه 
یافتگی ، هیچ  اجماعی در دنیا وجود 
ندارد و همچنین توسعه با هر تعریف 
و برداشتی یک مفهوم نسبی است و 
همیشه در طول تاریخ برخی کشورها 
نسبت به برخی دیگر توسعه یافته تر  
بوده اند . همچنین به طور کلی همه 
جوامــع در طول تاریخ نســبت به 

مقاطع تاریخی گذشــته خود توسعه یافته تر هستند . البته در برخی 
مقاطع روند توسعه هر یک از جوامع بهتر از سایر کشورها بوده است و 
وضعیت نسبی بهتری بین کشورها ی مختلف یافته اند و در برخی مقاطع 
این روند نا مناسب تر بوده و وضعیت بدتری یافته اند . با این وجود یکی 
از دغدغه های اساسی همیشگی همه جوامع دست یابی به توسعه بیشتر 
بوده است . امروزه که ارتباطات ، بسیار گسترده تر شده است و امکان 
مقایسه جوامع بیشتر فراهم شده است ، توسعه یافتگی نسبی اهمیت 

بیشتری یافته است.
با وجود این ، مفهوم و ابعاد توسعه در دیدگاه های مختلف متفاوت است 
. مفهوم توسعه در نگاه غربی و با فلسفه مادی گرای سرمایه داری ، در 
ابعاد مادی و دنیایی محدود است ، به طوری که در ابتدا مفهوم توسعه 
یافتگی با ثروت و درآمد سنجیده می شد . با وارد شدن دیده گاهای غیر 
مادی -  به ویژه از جوامع شرقی و خاصه اسلامی -   به مباحث و ادبیات 
توسعه ، ابعادی از زندگی غیر مادی -  اما هنوز دنیایی- به مفهوم توسعه 
یافتگی اضافه شد  ، اما هنوز این ابعاد نیز دنیایی است با دیدگاه اسلامی 
، زندگی انسان محدود به این دنیا نمی شود و باید حیات اخروی را نیز 
در دوره حیات انسان مدنظر قرار داد همچنین زندگی انسان در دنیا هم 
ابعاد مادی و هم ابعاد معنوی دارد که این را نیز باید مد نظر قرار داد و بر 
اســاس جمع دو زندگی دنیوی و اخروی نظریه ارایه کرد . این نکات از 
ابعاد بحث توسعه است که در دیدگاه های دیگر ، به ویژه دیدگاه اسلامی 
با دیدگاه سرمایه داری متفاوت است . بعُد دیگر ، تفاوت ماهیت و ویژگی 
های افراد و جوامع است که این ویژگی ها نیز بر توسعه اثر جدی دارند.

اسلام قواعد زندگی فردی و اجتماعی خاصی دارد که نهادهای خاصی 
نیز ایجاد کرده است . این نهادها و قواعد زندگی فردی و اجتماعی نیز 
خود بر توسعه اثر دارند . بحث اثرات ویژگی های جوامع بر توسعه آنها 
نیز بعُد دیگری از موضوع است که می تواند از دیده گاه های مختلف و 
برای جوامع متفاوت باشد . برخی اقتصاد دانان مسلمان معتقد هستند 
که اسلام نهادهای خاصی دارد که این نهادها می تواند بر توسعه اثر مثبت 
زیادی بگذارد . البته در زمینه عملکرد واقعی آنها مباحثی وجود دارد که 
اغلب بر این باور هستند که این نهادها در جوامع امروزین به خوبی پیاده 
نشده اند و علت کمتر توسعه یافتگی جوامع اسلامی نیز وجود این نهادها 
نیست، بلکه اجرا و شکل گیری غلط این نهادها است .             ادامه دارد

یادداشت محمدمخبر:سرمایهگذاری17میلیاردیستاداجراییفرمانامام

احیای کارخانه  بزرگ نساجی قائمشهر 
در نخستین روز سفر استانی محمد مخبر رئیس ستاد 
اجرایی فرمان امام به مازندران، مراسم احیای کارخانه 
نساجی قائمشهر باحضور استاندار، نماینده ولی فقیه و 
مسوولان استانی برگزار شد. محمد مخبر رئیس ستاد 
اجرایی فرمان امام در این مراسم اظهار کرد: در ۱۵ ماه 
گذشته توانستیم نزدیک به ۲۰ هزار طرح را به نتیجه 
برسانیم. وی افزود: ما آمادگی داریم حداکثر ظرف ۶ ماه 
آینده تمام فازهای این کارخانه که چیزی حدود 7۰۰ 
شــغل ایجاد می کند را راه اندازی کنیم که این مساله 

کنترل و نظارت آقای استاندار را می طلبد. 
مخبر با تاکید بر اینکه همه چیزمان برای مردم است و 
دشــمن بعد از مایوس شدن از تقابل در حوزه نظامی، 
امنیتی و سیاسی به بخش اقتصادی روی آورده و تمام 
فشــار را روی آن گذاشته است، گفت: ما در این بخش 
ضعف داریم و علت آن هم این اســت که این بخش را 
به دست مردم نداده ایم و اگر آن را به دست مردم می دادیم 
همان طور که جنگ و مسائل امنیتی را به این شکل اداره 
کردیم، اقتصاد را هم به همین شکل می توانستیم اداره 
کنیم. رئیس ستاد اجرایی فرمان حضرت امام افزود: در 
استان مازندران در همین سفر تقریبا ۵۸۰۰ طرح را که 
۱۴۰۰ طرح آن بازآفرین و احیا است را افتتاح می کنیم 
و در مجموع هزار و ۱۲۰ میلیارد تومان در استان مازندران 
در بخش هایــی چون ســیل و بخش هــای عمرانی 
سرمایه گذاری کرده ایم. مخبر خاطرنشان کرد: در استان 
مازندران ۱۴۳۰ پروژه زیربنایی راه انداختیم که شامل 

۳۵۰ کلاس درس، ۱۴۰ مســجد، ۹۰ پروژه زیربنایی 
مثل کتابخانه و خانه عالم و ســاخت ۱۱۵۰ مسکن 
محرومین می شود. وی ادامه داد: طبق اعلام استاندار، 
احیای فاز اول نســاجی مازنــدران نیاز به ۱7 میلیارد 
سرمایه گذاری داشت که انجام دادیم، در ادامه نیز برای 
فازهای بعدی هم آمادگی داریم که طبق آمار اعلامی 
دولت ورود کنیم و برای مردم اشتغال ایجاد کنیم. در ادامه 
این مراسم حجت الاسلام معلمی نماینده ولی فقیه در 
استان مازندران با اشاره به عنایات رهبر معظم انقلاب به 
نساجی قائمشهر گفت: امید است که روند احیای نساجی 
مازندران با ورود جهادی ستاد اجرایی فرمان امام رونق 
پرشتابی پیدا کند. وی افزود: ستاد اجرایی فرمان حضرت 

امام)ره( که یادگار امام راحل است منشأ خیر و برکت برای 
ایجاد فرصت اشتغال و تولید است و امیدواریم که خداوند 
متعال بر توفیقــات آن بیفزایــد. در ادامه این برنامه 
حسین زادگان استاندار مازندران با تقدیر از عملکرد و نگاه 
ویژه ستاد اجرایی فرمان امام به مازندران گفت: ستاد 
اجرایی فرمان امام اولین نهادی بود که شاید مستقیما هم 
با بحث ســیل مرتبط نبود و مسوولیتی نداشت ولی 
بیشترین خدمات را به سیل زدگان ارائه داد که از این بابت 
هم جای سپاسگزاری دارد. حسین زادگان افزود: خدمات 
ستاد اجرایی فرمان امام)ره( در بحث راه اندازی کارخانه ها 
و پروژه های عمرانی، مدرسه سازی و بهداشت و درمان و 
حمایت از خانواده های تحت پوشش بهزیستی و معلولین 

و مدرسه سازی و مسجد ســازی و ایجاد قرارگاه های 
جهادی یک مدل مدیریتی جدید بدون بوروکراسی های 
زائد و فاسد است که اثرات موثرش به مردم بر می گردد و 
این موضوع کمتر در رسانه ها و بخش های مختلف مطرح 
شده اســت. وی ادامه داد: مهم ترین کار ستاد اجرایی 
فرمان امام هم راه اندازی تسهیلگری دربخش اقتصادی 
و اجتماعی است که در روستاها و در ایجاد اشتغال نقش 
موثری داشته است. استاندار مازندران با اشاره به تاکید 
رهبر انقلاب بر احیای نساجی مازندران خاطرنشان کرد: 
امکان نداشــت رهبر معظم انقلاب مسوولی از استان 
مازندران چه در حوزه های اجرایی و چه از نمایندگان 
مجلس خبرگان ببینند و در مورد اینکه تکلیف نساجی 
مازندران بالاخره چه شد سوال نکنند. وی با اشاره به اینکه 
این نشان دهنده این است که واقعا موضوع نساجی فراتر 
از یک کارخانه است، گفت: نساجی قائمشهر و نساجی 
مازندران بخشی از تاریخ و هویت مردم قائمشهر شده 
است و نمی توانید قائمشهر را بدون نساجی فرض کنید 
و لذا امروز برای ما یک روز تاریخی است.  در ادامه این 
برنامه فرماندار قائمشهر نیز اظهار کرد: از حمایت 
ستاد اجرایی فرمان امام هم از طرف خود و هم از طرف 
شهروندان گرانقدر قائمشهرتشکر فراوان دارم. در 
ادامه سفر، رئیس ستاد اجرایی فرمان امام با حضور 
در منزل شهید مدافع حرم محمد بلباسی ضمن 
دیدار با مادر و همسر شهید به مقام والای شهیدان 

ادای احترام کرد.

محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی:

پیشپرداختطرحملیمسکنمتناسبباشرایطجامعههدفاست/طرحملیادامهدارخواهدبود
محمد اســلامی وزیر راه و شهرسازی می گوید فردی که به 
دنبال خرید مســکن است باید پول داشــته باشد، آنچه در 
شــهرهای مختلف به عنوان پیش پرداخت ثبت نام در طرح 

ملی مسکن تعیین شده، حداقلی است. 
 ایشــان درباره طرح ملی مسکن، گفت: طرح ملی مسکن به 
صورت واقعی و تقاضا محــور پیش می رود و میزان عرضه و 
تقاضا در حدود 7۰ درصد شهرهایی که در این طرح شرکت 
کردند، منطبق است بنابراین وزارت راه و شهرسازی باید برای 
حدود ۳۰درصد باقی مانده پروژه پیش بینی کرده و فراخوان 

دهد.

بــه گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت وی گفت:اجرای طرح 
ملی مسکن در کلان شهرها با معضل روبه رو است زیرا زمین 

گران است و از سوی دیگر زمین دولتی وجود ندارد.
وی با بیان اینکه طرح ملی مسکن با توجه به نیاز افراد واجد 
شرایط پیش بینی می شود، افزود: اجرای طرح ملی مسکن 
در کلان شهرها با معضل روبه رو است زیرا زمین گران است 
و از ســوی دیگر زمین دولتی وجود ندارد بنابراین نمی توان 
برای جامعه هدف- قشر متوسط به پایین- مسکن ساخت. به 
منظور حل این مشکل در شــهرهای جدید و شهرک های 

اطراف پیش بینی های لازم انجام می گیرد.

اجرای طرح ملی مسکن ادامه دار است
عضو کابینه دوازدهم طرح ملی مســکن را نهضت دانست و 
اظهار کرد: طرح ملی مسکن ادامه دار خواهد بود تا جایی که 

به تولید مسکن مناسب تبدیل شود.
وزیر راه و شهرسازی درباره برخی اعتراضات مبنی بر زیاد بودن 
میزان پیش پرداخت ثبت نام در طرح ملی مسکن، اضافه کرد: 
فردی که به دنبال خرید مسکن است باید پول داشته باشد و 
آنچه در شهرهای مختلف به عنوان مبلغ اولیه برای ثبت نام 
در طرح ملی مســکن تعیین شده حداقلی بوده و متناسب با 

تمامی جوانب است.

سیدمجیدصدری:

افزایشسودعملیاتیشرکتمخابراتایران
باانتشارصورتهایمالیششماهه

مدیرعامل شــرکت مخابرات 
ایران با اشاره به انتشار صورت 
های مالی شــش ماهه اظهار 
داشــت: با افزایــش کیفیت 
خدمات و بهبود بهره وری در 
بخش هــای مختلف، جهش 
قابــل توجهــی در تحقــق 
درآمدهای عملیاتی و شاخص 

های سودآوری شرکت رخ داده است. 
به گزارش اعتبار به نقل از اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 
شــرکت مخابرات ایران، وی ضمن اعلام مطلب فوق تصریح 
کرد: درآمد هــای عملیاتی با توجه به اقدامات و برنامه های 
شرکت، برای سال جاری با جهش قابل توجهی همراه و بسیار 
متفاوت از سال گذشته بوده است، به نحوی که در نیمه اول 
ســال فقط در بخش ثابت حدود ۴۰ ریال به ازای هر سهم ، 
سود عملیاتی شناسایی شده و تا پایان سال امکان رشد این 

عدد تا حداقل ۲ برابر وجود دارد.
 ایشان  افزود: شرکت مخابرات ایران توانست عملکرد متفاوتی 
را در ۶ ماهه اول ســال ۹۸ ارائه داده وانتشار صورتهای مالی، 
بیانگر صعودی بودن شاخص های سودآوری است و  با در نظر 
گرفتن رشد درآمد و سود شرکت همراه اول، به نسبت سال 
گذشته، شاهد رشد چشم گیر در سهم شرکت اصلی خواهیم 
بود و همین امر زمینه ســاز رشد قیمتی سهام مخابرات در 

بورس خواهد شد. 
 وی با اشاره به بهبود بهره وری در بخش عملیات شرکت افزود: 
سود شناسایی شده صرفاً مربوط به عملکرد شرکت اصلی در 
بخش ثابت بوده و شــامل سود شرکت همراه اول که بخش 

مهمی از سود تلفیقی را تشکیل می دهد، نیست.
 مدیرعامل شرکت مخابرات ایران با بیان اینکه سود تلفیقی 
سهام شرکت مخابرات ایران در شش ماه اول سال ۹۸ به ۴۰۳ 
ریال بالغ شده است، ادامه داد: مخابرات در گزارش ۶ ماهه اول 
ســال ۹۸ خود در بخش ثابت به سود ۲۴۰۰ میلیارد ریالی 
رسیده است، درحالی که در دوره مشابه سال گذشته ، زیان 

۴۲۰ میلیارد ریالی را به ثبت رسانده بود.
  مهندس صدری همچنین یادآور شــد: با اتمام پروژه های 
درآمدزا و افزایش سود ناخالص نیمه دوم نسبت به نیمه اول 
ســال جاری، درآمد شرکت اصلی در پایان سال با رشد قابل 

توجهی در بخش عملیاتی مواجه خواهد شد. 

مهدی جمالی نژاد معاون عمرانی و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور گفت: برای 
دریافت تسهیلات بانکی با کارمزد چهار درصد و دوره استراحت مناسب بهره مند شوند. 
وی افزود: هر یک از  شهرداران می توانند با معرفی یک طرح عمرانی درآمدزا و زودبازده 
قابل بهره برداری تا پایان این دوره از شوراها به وزارت کشور، از این تسهیلات تا سقف ۵۰ 
میلیارد ریال استفاده کنند. وی بیان کرد: لوایح خوبی که درآمد پایدار برای شهرداری ها 
داشته و آنها را پشتیبانی و هدایت کند، پس از ۳7 سال در مجلس شورای اسلامی در 
حال نهایی شدن و لایحه ارزش افزوده اصلاح شده است. وی اضافه کرد: روی افرایش 
حقوق و دستمزد پرسنل شهرداری ها نیز کار شده تا امنیت شغلی و شادابی کارکنان هم 
فراهم باشد و خدمات رسانی بهتری صورت گیرد و برای دهیاری ها نیز به نحوی عمل شود 
که ارتقای خدمات و امکانات را به همراه داشته باشد و آیین نامه استخدامی شهرداری ها در 
مورد تبدیل وضعیت پرسنل غیر رسمی نیز در حال پیگیری است و با توجه به اینکه 
امسال از نظر تنگناهای اقتصادی در ۴۰ سال گذشته بی سابقه بوده اما تا کنون ۲۰ هزار 
میلیارد ریال از محل تبصره ۲ ماده ۳۹ به صورت ماهانه به شهرداری ها پرداخت شده که 

مشکلات زیادی را برطرف کرده و امیدواریم در سال ۱۳۹۹ هم ادامه داشته باشد.

پرداختتسهيلات
كمبهرهبهطرحهای
عمرانیشهرداریها

مهدی جمالی نژاد

محمدباقر قالیباف عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با تذکر اینکه »دوم اسفند 
روز مهمی برای کشور اســت و باید به گونه ای عمل کنیم که آینده کشور و 
فرزندان مان را ببینیم« عنوان کرد: انقلاب اسلامی امانت بزرگی در دست ما است 
و سال ها تبعید، خون دل خوردن و شهادت ها بوده که امروز ما زیر سایه اسلام و 
قرآن هستیم. به گزارش تسنیم، وی با بیان اینکه »امروز مجلس ما به  فرموده 
امام)ره( در رأس امور نیست، چرا که کارآمد نیست« گفت: ۲۹۰ نفری که در 
مجلس هستند به رسالت اصلی خود عمل نکردند، چرا که مجلس جای کارنامه 
تکی نماینده نیست و کارنامه همه مجلس است. قالیباف در بخش دیگری از 
اظهاراتش با ابراز اینکه »علمای ما ترسیم می کنند که دشمن شماره یک ما 
آمریکاست و آمریکا همیشه یا منافع ما را از کشور برده یا به آرمان های مردم ما 
خیانت کرده است« یادآور شــد: از بعد از مشروطه می بینیم که آمریکایی ها 
همیشــه در ۲ مقوله اقتصاد و فرهنگ ما حضور داشــتند. وی با بیان اینکه 
»آمریکایی ها سیستم آموزشی ما را پایه گذاری کردند و انواع خیانت هایی را که 

بسیارند به کشور و مردم ما روا داشتند« گفت: باید تاریخ را مطالعه کرد.

۲90نمایندهمجلس
فعلیبهرسالتخود
عملنکردند

محمدباقر قالیباف
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حمایتمجمعنمایندگاناستاناصفهانازاحداثنوردگرم2فولادمبارکه

ایجاد حدود 8 تا ۱2 هزار نفر فرصت شغلی انتصابمدیرکل
راهوشهرسازیاستاناصفهان

آغازعملیاتاجراییپروژه
مجتمعقضاییاصفهان

صنعتگرانوتولیدکنندگان
سربازانجبههاقتصادهستند

تولیدسالانه172میلیونمترمکعب
پسابدراستاناصفهان

عباس رضایی استاندار اصفهان 
گفت: اســتقلال کشور و عدم 
وابســتگی به بیگانه مستلزم 
همراهــی بــا صنعتگــران و 
صاحبان واحدهــای تولیدی 
است اما برخی از قوانین دست و 

پا گیر است.
بــه گــزارش اداره کل روابط 
عمومــی و امــور بیــن الملل 
اســتانداری اصفهــان، وی در 

جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان اظهار داشت: 
صنعتگران و تولیدکنندگان سربازان جبهه اقتصاد کشور هستند 
و بر همین اساس لازم است مدیران دستگاه های اجرایی با تمام 
قوا در جهت  رونق تولید گام بردارند. وی ادامه داد: اســتقلال 
کشور و عدم وابستگی به بیگانه مستلزم همراهی با صنعتگران 
و صاحبان واحدهای تولیدی اســت برخی از قوانین دست و پا 

گیر است.
استاندار اصفهان تصریح کرد: یکشنبه های هر هفته، ملاقات 
هایــی را با صاحبان واحدهای تولیدی بــه همراه معاونانم در 
اســتانداری و جمعی از مدیران دستگاه های اجرایی همچون 
مدیرکل امور مالیاتی و مدیرکل سازمان صنعت و معدن و تجارت 
استان ترتیب داده ایم تا مشکلات و مسائل بخش صنعت مرتفع 
گردیده و لبخند بر لبان کسانی که اشتغال زایی می کنند، جاری 
شود. وی افزود: دست هرکس که در شرایط فعلی، اشتغال ایجاد 
می کند را می بوسم و از او حمایت می کنم اما باتوجه به برخی 
مسائل زیست محیطی، حفظ سلامت مردم در اولویت مدیریت 
اســتان قرار دارد. رضایی خاطرنشان کرد: در مقابل واحدهای 
صنعتی که آلایندگی دارند کوتاه نمی آییم چراکه قوانین زیست 
محیطی در این ارتباط نیز وجود دارد که باید آنها را رعایت کرد.

هاشم امینی مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب اســتان اصفهان 
گفــت: در ۲۵ تصفیــه خانــه 
فاضلاب ،ســالانه ۱7۲ میلیون 
متر مکعب پساپ تولید می شود 
این در حالیســت که ظرفیت 
اســمی  تولید پساب  در تصفیه 
خانه های فاضلاب در  اســتان 
اصفهان ۲۸۳ میلیون متر مکعب 
در سال اســت و در حال حاضر  
بیش از 7۲ درصد جمعیت استان تحت پوشش شبکه فاضلاب 
قرار دارند . که شــامل ۳ میلیون ۶۶۶ هزار و ۹۰ نفر می باشــد. 
درحالی که  هم اکنون بیش از ۹۶ درصد جمعیت شهر اصفهان 

تحت پوشش شبکه فاضلاب قرار دارند.
وی در ادامه با بیان اینکه اصفهان، دومین استان صنعتی کشور 
محسوب می شود  و با توجه به محدودیت  منابع آبی  استفاده از 
بازچرخانی آب  در  این استان بسیار  حائز اهمیت می باشد.خاطر 
نشان ساخت: صنایع زیادی در استان اصفهان مشغول به فعالیت 
هستند بطوریکه بیش از 7۰ درصد فولاد کشور در اصفهان تولید 
می شود بنابراین استفاده از پساب در مصارف صنعتی در مصرف 
بهینه آب بسیار موثر است. ایشان  با اشاره به انعقاد قرار داد بیع 
متقابل میان  شرکت آبفا استان اصفهان و فولاد مبارکه پیرامون 
ایجاد تاسیسات فاضلاب در شهرستانهای مبارکه و لنجان در ازای 
پساب تخصیصی اعلام کرد:  طی قراردادبیع متقابل  میان شرکت 
آبفا اصفهان و فولاد مبارکه مقرر گردید طی ۳۰ سال ۲7۰ میلیون 
متر مکعب پســاب شهرســتان مبارکه و ۳۵ سال حدود ۳۰۰ 
میلیون پساب شهرستان لنجان در اختیار شرکت  فولاد مبارکه 
قرار گیرد. وی  با اشــاره به  قرارداد تخصیص پســاب به ســایر 
واحدهای صنعتی در استان اظهار داشت:طی قراردادی مقرر شد 
ســالانه ۲7۲ لیتر در ثانیه پساب به شرکت ذوب آهن اصفهان 
اختصاص یابد و نیز  در طی  یک ســال ۲۱۰ لیتر در ثانیه پساب 
در اختیار پالایشــگاه قرارمی گیرد و اهمیت بازچرخانی آب در 
اصفهان با توجه رفع نیاز مصارف صنعتی وآبیاری  فضای ســبز 
بســیار حائز اهمیت است هر چند که پساب تولیدی در آبفا در 
اختیار آب منطقه ایی قرارمی گیرد که در بخش های کشاورزی 

غیر مثمر و احیای محیط زیست استفاده می  شود.  
وی به چگونگی  ارتقاء کیفیت پســاب تولیدی پرداخت و بیان 
داشت: در چند ســال اخیر با ارتقاء تجهیزات و با بهره مندی از 
تکنولوژی نوین در تصفیه خانه های فاضلاب در ســطح استان 

توانستیم کیفیت  پساب تولیدی  را بسیار ارتقاء دهیم .

با حضور معاون مالی، پشــتیبانی و عمرانی قوه قضاییه عملیات 
اجرایی پروژه بزرگ مجتمع قضایی اصفهان آغاز شد.

به گــزارش روابط عمومي دادگســتري کل اســتان اصفهان، 
محمدحسین فروزان مهر معاون مالی قوه قضاییه ضمن بازدید از 
محل اجرای پروژه مجتمع قضایی اصفهان، فرمان آغاز عملیات 
اجرایی این پروژه را صادر نمود. فروزان مهر در ادامه بیان داشت: 
در دوره جدید قوه قضاییه وارد مرحله تازه ای شده و سند بالادستی 
ما سند تحول قوه قضاییه است که به تأیید مقام معظم رهبری)مد 
ظله( قرار گرفته و از سوی ایشان ابلاغ شده و متناسب با آن سیاست 
ها، برنامه ریزی انجام شده است. وی افزود: یکی از سیاست های 
این سند تأمین زیرساخت های امر قضاست که عمدتاً مربوط به 
تأمین فضاهای فیزیکی مورد نیاز اســت که بیشتر اعتبارات آن 
دولتی است و با توجه به وضعیت ویژه اقتصادی که امروز با آن روبه 
رو هســتیم، شرایط سختی پیش روی همه سازمان ها و نهادها و 
حتی نظام پیمانکاری قرار گرفته اســت. فروزان مهر خاطرنشان 
ســاخت: البته ما پیش از این و در زمان جنگ تحمیلی با شرایط 
ســخت تری مواجه بودیم که بــا همراهي و همدلي همه مردم و 
نهادها این شرایط را پشت سر گذاشتیم. معاون مالی، پشتیبانی و 
عمرانی قوه قضاییه با اشاره به پیش بیني مدت زمان سه ساله براي 
اجــراي این پروژه تصریح کرد: امروز نیز با وجود این شــرایط در 
صورت تأمین منابع مالي، معاونت مالي قوه قضاییه و پیمانکار این 
آمادگــي را دارند تا این پروژه را ظرف مدت زمان کمتري به پایان 
برســانند. فروزان مهر در پایان تأکید کرد: استان اصفهان یکي از 
استان هایي است که در اولویت تأمین فضاهاي فیزیکي است و ما 
پیگیري هاي خودمان را در مرکز خواهیم داشت و این پروژه یکي 

از اولویت هاي ما در قوه قضاییه خواهد بود.

طی حکمی از سوی وزیر راه و شهرسازی 
علیرضا قاری قرآن به عنوان مدیرکل 
جدید راه و شهرسازی استان اصفهان 
معرفی شد. به گزارش اعتبار به نقل از 
روابط عمومی راه و شهرســازی، طی 
حکمی از ســوی وزیر راه و شهرسازی 
علیرضا قاری قرآن به عنوان مدیرکل 
جدید راه و شهرسازی استان اصفهان 
معرفی شد؛پیش از این حمیدرضا امیرخانی مدیرکل راه و شهرسازی 
استان اصفهان بود.  ضمنا مدیر و سردبیر هفته نامه اقتصادی اعتبار 
انتصاب ایشان را تبریک گفته و امیدواریم ایشان بتوانند در جهت 

اهداف تدوینی مقام معظم رهبری بیش از پیش موفق باشند.

خبـــرخبـــر
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جلســۀ مجمع نمایندگان استان 
اصفهان در فولاد مبارکه تشکیل شد 
و طی آن نمایندگان مردم اســتان 
اصفهان در مجلس شورای اسلامی 
بر اهمیت تکمیل طرح شهید خرازی 
و احــداث نورد گرم ۲ این شــرکت 

تأکید کردند.
به گزارش خبرنگار فــولاد، در این 
جلســه که عصــارزادگان فرماندار 
شهرســتان مبارکــه، حمیدرضا 
عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه و 
جمعی از معاونان این شرکت نیز در 
آن حضور داشتند، مدیرعامل فولاد 
مبارکه ضمن قدردانی از تلاش ها و 
اقدامــات ملی نمایندگان اســتان 
اصفهان در مجلس شورای اسلامی، 
گــزارش مبســوطی از اقدامات و 
دستاوردهای این شرکت در سال ۹۸ 
و برنامه های توســعه ای گروه فولاد 
مبارکــه ارائه کرد که مــورد توجه 

حاضران واقع شد.
در جریــان برگزاری این جلســه، 
خبرنگار فولاد با برخی نمایندگان 
حاضر گفت وگو کرده که ماحصل آن 

را در ادامه می خوانید.
 زهرا سعیدی نمایندۀ مردم 

شهرستان مبارکه
در این جلســه، نمایندگان استان 
اصفهــان مباحــث بســیار مهم و 
قابل توجهــی را مورد بررســی قرار 
دادنــد. فــولاد مبارکــه همــواره 
درحال توسعه بوده و هم اکنون پروژۀ 
احداث و راه انــدازی خط نورد گرم 
شــمارۀ ۲ را در دستور کار خود قرار 
داده است. این پروژه اهمیت بسیار 
ویــژه ای دارد. نمایندگان معتقدند 
اجرایی شدن این پروژه می تواند به 
رفع مشکلات بسیاری از شرکت های 
پایین دست کمک کند. همچنین با 
اجــرای آن در ســایۀ رعایــت 
استانداردهای لازم، برای حدود ۸ تا 
۱۲ هزار نفر فرصت شــغلی ایجاد 
خواهد شد؛ ازاین رو همۀ نمایندگان 
با نگاه ملی از آن حمایت می کنند. در 
جریان اجرای این پروژه، همان گونه 
کــه مدیرعامل فــولاد مبارکه نیز 
متذکر شده اســت، از حداکثر توان 
داخلی استفاده خواهد شد. این امر با 
در نظر گرفتن میزان اشتغالی که به 
همراه خواهد داشــت از مهم ترین 

مزایای طرح است.
وظیفۀ ما نماینــدگان مجلس این 
است که اجازه ندهیم این فرصت از 
دست برود. بیش از ۱۲ سال است که 
این پروژه بــه بهانه های مختلف به 
تأخیر افتاده و بیش از این تأخیر جایز 
نخواهد بود. تمام تلاش ما بر این است 
که بــا خودکفایــی و بی نیاز کردن 
کشور از واردات محصولاتی که امکان 
تولید آن ها در داخل کشــور وجود 
دارد، افتخار دیگری در عرصۀ صنعت 
بــرای جمهــوری اســلامی ایران 
بیافرینیم. لازم است از کارگران خط 
مقدم جبهۀ اقتصادی و تلاشــگران 
شــاغل در فولاد مبارکه که در این 
افتخارآفرینی ها ایفای نقش کردند 
تشــکر کنم.  از زمانی که در جریان 
مقدمات اجرایی شدن این پروژه قرار 
گرفته ام، دو جلسه با حضور مسئولان 
مربوطه در وزارت صنعت داشته ایم. 
همۀ مسئولان باید به این امر تعهد 
ملی داشــته باشــند و نباید به آن 
بی اعتنا باشند. با راه اندازی این خط 
به خودکفایــی در تولید ورق های 
خاص با کیفیت های گوناگون و انواع 

مختلف دســت پیدا خواهیم کرد و 
کشــور از واردات انواع ورق بی نیاز 
خواهد شد. علاوه بر این، راه اندازی 
این پــروژه موجــب امیدآفرینی و 
تقویت روحیۀ جوانــان خواهد. در 
انجام ایــن پروژه، اســتانداردهای 
زیســت محیطی را در نظر خواهیم 
داشــت و براساس شــناختی که از 
مدیران فولاد مبارکه داریم، اطمینان 
داریــم کــه بــا این گونه مســائل 
کمافی السابق با دغدغه و حساسیت 
برخورد خواهند کرد. همۀ مسئولین 
باید همواره در نظر داشته باشند که 
بــا اجرایــی شــدن این پــروژه از 
خام فروشی فولاد پیشگیری خواهد 
شــد. به همین دلیل اگر در داخل 
کشور مجموعه های اجرایی به قدر 
لازم همراهــی و همــکاری نکنند، 
برحســب وظیفه پیگیری خواهیم 
کرد و هیچ گونه تعلــل و تأخیر در 

انجام این پروژه پذیرفتنی نیست.
 ناهید تاج الـدین نمایندۀ 

مردم اصفـهان
قبل از هرچیز لازم می دانم از تمامی 
عزیزانــی کــه در شــرایط جنگ 
اقتصادی در شــرکت فولاد مبارکه 
به عنوان خــط مقدم جبهۀ صنعت 
مشــغول به فعالیت اند تشکر کنم. 
گــزارش مدیرعامل نشــان داد که 
دستاوردهای بسیار خوبی در شرکت 
فولاد مبارکه حاصل شــده اســت. 
ضمن قدردانی از این تلاش ها، اعلام 
آمادگی می کنیــم که برای اجرایی 
شدن خط نورد گرم ۲ فولاد مبارکه، 
هر پیگیری و اقدامی که نیاز باشــد 
انجام خواهیم داد. دلیل این پیگیری 
آن است که با اجرای این خط نورد، 
علاوه بر ارتقای دانــش فنی و توان 
تولید این شــرکت، تعداد بســیار 
قابل توجهی از جوانان این مرزوبوم و 
همچنین بســیاری از شرکت های 
پایین دســت که از محصولات آن 
استفاده می کنند از برکات این پروژه 
بهره مند خواهند شد؛ ازاین رو همۀ 
مسئولین باید این نکته را مدنظر قرار 
دهند. نبایــد فرامــوش کنیم که 
دشــمنان خارجی در اجرایی شدن 
پروژه های کشــور ما کارشــکنی 
می کنند؛ پــس اجازه ندهیم برخی 
کارشــکنی های داخلی نیز آب به 
آســیاب دشــمن بریــزد. نبایــد 
تنگ نظری هــای عوامــل داخلی، 
دشمنی عوامل خارجی را کامل کند 
و مانع پیشرفت و توسعۀ کشور شود. 
تمامــی تــلاش خــود را به عنوان 
نمایندگان استان در اجرایی شدن 

این پروژه به کار خواهیم بســت و به 
رسالت خود عمل خواهیم کرد.

محسن کوهکن
 نمایندۀ مردم شهرستان لنجان

ازآنجاکه فوایــد این پروژه برای کل 
کشور و برای استان اصفهان بسیار 
چشــمگیر خواهد بود، من و دیگر 
نمایندگان، بر اساس رسالت قانونی 
خــود، تــلاش خواهیم کــرد که 
راه اندازی این پروژۀ بزرگ و ارزشمند 

با سرعت مناسب پیگیری شود.
 در زمان تحریم، اگر کشوری خارجی 
با ما وارد مشارکت شود و دیدگاه اولیه 
براساس قاعدۀ برد-برد باشد، ما نیز 
باید در مرحلۀ اول ارزیابی هایمان با 
ذهنیت مثبت به این مشــارکت ها 
بنگریــم. اهمیت ایــن موضوع در 
شرایط حاضر که با مشکل بیکاری 
مواجهیم دوچندان اســت. از طرف 
دیگر، سیاست کلی نظام بر این است 
که با توجه به بدعهدی کشورهایی 
مانند آمریکا، از توانمندی کشورهایی 
کــه می توانند مــا را در روند انتقال 
تکنولوژی و رفع نیازهایمان بیشتر 
همراهی کنند حداکثر بهره را ببریم. 
موضوع مهمی که بنده شخصا از آن 
مطلعم این اســت که این قرارداد با 
نظارت دستگاه های نظارتی در حال 
انعقاد است و این معیار خوبی برای 
سلامت مســیر اجرایی شدن این 
پروژه است. هر شخصی که اطلاعات 
اولیــۀ اقتصادی و نــگاه صادقانه و 
دغدغه مند داشــته باشــد و به فکر 
اشتغال جوانان و کاهش نرخ بیکاری 
باشد، به حکم عقل و منطق اقتصادی 
از چنین پروژه هایی حمایت می کند.

 متأسفانه نوعی مشکل فرهنگی در 
میان برخی تصمیم گیران وجود دارد 
و آن این اســت که گاهی اشکالات 
بســیار جزئی و ناچیز بیش ازاندازه 
بزرگ جلوه داده می شــود و گاهی 
اشــکالات بســیار بزرگ به راحتی 

نادیده گرفته می شود.
در خصوص تکمیل پروژۀ شــهید 
خرازی )نورد گرم شــمارۀ ۲ فولاد 
مبارکه(، باتوجه به عظیم بودن این 
پــروژه و بــا اطلاع رســانی های 
صورت گرفته، بنده مانعی در مسیر 
فولاد مبارکه نمی بینم و از مدیرعامل 
این شــرکت می خواهم فرایندهای 
لازم را با قدرت پیش ببرند و در هیچ 
بخشی از مسیر دلسرد نشوند، چراکه 
ازجمله منافع این قرارداد استفاده از 
نیروهــای داخلی اســت. بنده این 
روحیه را از همان زمان راه اندازی در 
فولاد مبارکه دیده ام. بومی ســازی 

بیــش از صد هزار قطعــه در فولاد 
مبارکه مؤید دغدغۀ این شرکت در 
زمینۀ بومی سازی و استفاده از توان 
متخصصان و شــرکت های داخلی 

است.
 سید محمدجواد ابطحی نمایندۀ 

مردم شهرستان خمینی شهر
معتقدم فرصت ها را باید بســازیم. 
راه اندازی خط نورد شــمارۀ ۲ فولاد 
مبارکه با توجه به این که اشتغال زایی 
زیادی بــه دنبال خواهد داشــت، 
دستاورد بزرگی برای کشور محسوب 
می شود. خیرخواهی مردمی در این 
پروژه آشــکار اســت. جای بســی 
خوشــحالی اســت که مدیــران و 
کارکنان فولاد مبارکه به جملۀ »ما 
می توانیم« اعتقــاد دارند و دائما در 

همین مسیر در حال حرکت اند.
در بسیاری از کشورها گرفتن مجوز 
یــک روز طول می کشــد. نباید به 
گونه ای باشــد که برای اخذ مجوز 
چنیــن پروژه هایی ماه هــا و حتی 
ســال ها معطــل بمانیــم. مجمع 
نمایندگان اصفهان برای به جریان 
افتــادن احداث این پــروژۀ بزرگ 
تمامی توان و تــلاش خود را به کار 

خواهند بست.
با توجه به این که این پروژه برای کل 
استان و کشور مایۀ خیروبرکت است 
و در اشــتغال زایی، رونــق تولید و 
ارزش افــزودۀ اقتصــادی نقــش 
قابل توجهی دارد، مجمع نمایندگان 
استان این آمادگی را دارند تا با کمک 
دولت محترم، اجــرای این پروژه را 
تســهیل کنند و چنانچه نیاز باشد، 
حمایت های لازم را از وزیر صنعت، 
معدن و تجــارت، از طریق مجلس 

مطالبه کنند.
 ابوالفضل ابوترابی نمایندۀ مردم 

شهرستان نجف آباد
فولاد مبارکه علاوه بــر تولید انواع 
ورق های فولادی در پروژه های بسیار 
بزرگ ملی، ازجمله پروژۀ انتقال آب 
تونل سوم که یک طرح فرااستانی و 
بسیار حیاتی است، سرمایه گذاری 
کرده اســت. این شــرکت همواره 
درخصــوص ارزش آفرینــی برای 
جامعه بسیار خوب عمل کرده است.
تکمیــل طرح شــهید خــرازی و 
راه اندازی خط نورد گرم شــمارۀ ۲ 
به موجب تولید محصولات جدید و 
خودکفا شــدن کشــور از واردات 
بسیاری از ورق های خاص، از اهمیت 
بسیار زیادی برخوردار است، چراکه 
تولید ورق های عریض و خاص که در 
صنایع نفــت و گاز و لوله ســازی و 

خودروســازی مورد اســتفاده قرار 
می گیرد و عمدتا نیز وارداتی است، 
برای کشور اهمیت استراتژیک دارد 
و کشــور را از واردات بی نیاز خواهد 
ساخت. ســرمایه گذاری های فولاد 
مبارکه در مناطق محروم کشــور از 
دیگر نکات قابل توجــه در کارنامۀ 
عملکردی مدیریت و کارکنان این 
شرکت اســت. از دستاوردهای این 
شرکت، که در دوران جنگ اقتصادی 
و تحریم به یاری کشور آمده است، 
تشکر و قدردانی می کنم. بنده و دیگر 
همکارانم در مجلس شورای اسلامی 
برای به ثمر نشستن این پروژه از هیچ 

کوششی فروگذاری نخواهیم کرد.
 سلیمی نمایندۀ مردم شهرستان 

سمیرم
 فولاد مبارکه در توســعه های خود 
همواره مســئولیت های اجتماعی 
خود را در نظر داشــته است. دانش 
فنی به دســت آمده در این شرکت و 
تولید ۵۰ درصد فولاد کشور در گروه 
فولاد مبارکه شرایطی فراهم کرده 
که ظرف ۵ ســال آینده این شرکت 
خطــوط  احــداث  توانمنــدی 
فولادسازی را در کشور به دست آورد 
تــا در نقش یک شــرکت صاحب 

تکنولوژی به کشور خدمت کند.
این که این شرکت با بازچرخانی آب 
مصرفــی خطــوط تولیــد خود و 
جمع آوری و تصفیۀ پساب شهرهای 
مجاور و اســتفادۀ مجدد از آن ها در 
سیکل تولید، برداشت آب خام خود 
را به کمترین حد ممکن رسانده است 

بسیار باارزش است.
در خصوص پروژۀ نورد گرم شمارۀ ۲ 
این شرکت نیز آنچه مهم است و باید 
به طور ویژه مــورد توجه قرار گیرد، 
اشتغال زایی آن اســت. در شرایط 
کنونی، ایجاد اشتغال برای جوانان 
کشور اهمیت بســیار ویژه ای دارد. 
امیدواریــم با احــداث و راه اندازی 
چنین پروژه هایی، شاهد رونق هرچه 
بیشتر تولید باشــیم و در رگ های 
اقتصــادی منطقه و کشــور خون 

تازه ای تزریق شود.
 جعفر مطلب زاده مدیرکل ارتباطات 

و فناوری اطلاعات استان اصفهان
خوشبختانه شرکت فولاد مبارکه با 
شرکت های دانش بنیان که در حوزۀ 
فنــاوری اطلاعات پیشــرفت های 
قابل توجهــی داشــته اند همکاری 
خوبــی دارد. به عنوان کســی که 
فعالیت شرکت ها را در حوزۀ فناوری 
رصد می کند، معتقدم فولاد مبارکه 
 IT جزو شرکت های پیشرو در زمینۀ
و حوزۀ ارتباطات و فناوری اطلاعات 
است و در زمینه تعالی سازمانی نیز 
در رتبۀ اول کشور قرار دارد. به عنوان 
 plc مثال فولاد مبارکــه در زمینۀ

بسیار توانمند و پیشرفته است.
در حال حاضر اکوسیستم کارآفرینی 
اســتان به دلیل نبود صندوق های 
VC یا صندوق هــای خطرپذیر با 
مشکل مواجه اســت. خوشبختانه 
فولاد مبارکه در این زمینه می تواند 
نقش مؤثری ایفا کند و تاکنون نیز در 
زمینۀ کارآفرینی و حمایت از کارهای 
نو به اســتان اصفهــان کمک های 
قابل توجهی کرده است. بنده و سایر 
همکارانــم در ادارۀ کل ارتباطات و 
فنــاوری اطلاعات اســتان نیز این 
آمادگــی را داریــم که مشــکلات 
احتمالــی فولاد مبارکــه در حوزۀ 
فناوری را با همکاری هم رفع کنیم.

جمال الدین عزیزی شهردار یزد گفت: تلاش 
ما تبدیل شهر جهانی یزد به شهر دوستدار 
معلول اســت زیرا معتقدیم شهر باید برای 
استفاده همه اقشار جامعه مناسب باشد. وی  
در مراســم افتتاحیه اولین جشنواره ملی 
گردشگری معلولان امشب در سالن وحدت 
یزد اظهــار داشــت: برگزاری جشــنواره 
گردشگری معلولان بهانه ای برای مناسب 
سازی ســایت های گردشگری یزد و اماکن 
تاریخی شد اما هنوز با نقطه مطلوب فاصله 

داریم.وی با بیان اینکه شــهرهای ما اکنون 
شهرهای معلول هستند، افزود: شهری که 
نتوان به راحتی در آن تردد داشــت، معلول 
اســت و معتقدیم شهر سالم و توسعه یافته 
شهری اســت که همه اقشــار با هر توانی 
بتوانند به راحتی در سطح شهر تردد کنند.

ایشان با اشاره به مناسب سازی خوبی که در 
فضاهای گردشــگری یزد بــرای معلولان 
صورت گرفت، عنوان کرد: تلاش ما این است 
که شهر جهانی یزد را به شهر دوستدار معلول 

تبدیل کنیم و کسب این برند تنها با مناسب 
ســازی فضاهای شهری و گردشگری برای 
معلولان و توجه ویژه به این قشر در توسعه 
شهری امکان پذیر است.شهردار یزد با ابراز 
خرســندی از اینکه برخی اقدامات جزئی و 
کوچک، امــکان تردد معلــولان در بافت 
تاریخی و ســایت های گردشگری را فراهم 
آورد، بیــان کرد: البته ایــن اقدامات کافی 
نیست و حتی شاید نتواند ذره ای از مشکلات 
معلولان شــهر را برطرف کنــد.وی اظهار 

امیدواری کرد: برگزاری جشنواره هایی نظیر 
جشنواره گردشگری معلولان بتواند در رفع 
بخشی از مشکلات جامعه معلولان استان و 
کشــور موثر واقــع شــود.عزیزی افزود: 
امیدواریم بتوانیم شهری را به وجود آوریم 
که برای گردشــگری و برای همه اقشــار 
مناســب باشــد و مردم برای گردش، شهر 
تاریخــی و میراث جهانی را انتخاب کنند و 
شاهد حضور معلولان با انگیزه و با نشاط در 

میان گردشگران باشیم.

استانداراناقدام
ملیاصلاحقيمت
سوخترابهمردم
توضيحدهند

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی، سازمان امور 
مالیاتی کشــور را موظف کردند که معــادل یک درصد از کل 
درآمدهای حاصل از قانون مالیات های مســتقیم را به حساب 

سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور واریز کند.
نماینــدگان مجلس با تصویب ماده ۹ لایحــه »درآمد پایدار 
شــهرداریها و دهیاریها« سازمان امور مالیاتی کشور را موظف 
کردنــد معادل یک درصد از کل درآمدهــای حاصل از قانون 
مالیاتهای مســتقیم را به حســاب تمرکز وجوه وزارت کشور 
)سازمان شهرداریهای و دهیاریهای کشور( نزد خزانه کشوری 
واریز کند. مطابق این مصوبه این وجه جهت کمک به پروژه های 
اولویت دار با اولویت حمل و نقل عمومی در اختیار شــوراهای 
اسلامی شهرها و روستاها قرار می گیرد. در ماده ۹ قانون درآمد 
پایدار شهرداری ها و دهیاری های که با ۱۵۰ رای موافق در مقابل 
۳۰ رای موافق از مجموع ۲۱۲ نماینده حاضر در مجلس تصویب 
شد آمده است: سازمان امور مالیاتی کشور موظف است معادل 
یک درصد از کل درآمدهای حاصل از این قانون را به حســاب 
تمرکز وجوه وزارت کشور )سازمان شهرداری ها و دهیاری های 
کشور( نزد خزانه داری کل کشور واریز کند. وزارت کشور موظف 
است وجوه مذکور را برای کمک به اجرای پروژه های شهری و 
روســتایی با اولویت حمل و نقل عمومی و پرداخت تسهیلات 
میان شــهرداری های زیر ۲۵۰ هزار نفر جمعیت )7۰ درصد 
شهرهای زیر ۵۰ هزار نفر جمعیت و دهیاری های مربوطه و ۳۰ 
درصد شهرهای ۵۰ تا ۲۵۰ هزار نفر جمعیت( و دهیاری های 
مربوطه مطابق با دستورالعملی که به وسیله سازمان مذکور و با 
همکاری شــورای عالی استان ها ظرف مدت شش ماه از تاریخ 
لازم الاجرا شــدن این قانون تهیه می شود و توسط وزیر کشور 
ابلاغ می گردد، هزینه نماید. ســازمان ها و موسسات وابسته به 
شهرداری ها و شرکت های قطار شهری که به موجب قانون برای 
انجام وظایف ذاتی شهرداری در امور عمومی، شهری و خدماتی 
تشکیل شده اند و ۱۰۰ درصد سرمایه آن متعلق به شهرداری 

است از زمان تاسیس، مالیات آنها با نرخ صفر می باشد. 

با داغ شدن بحث ثبت درخواست سبد حمایتی پیامک هایی حاوی 
لینک جهت دریافت اطلاعات بانکی و پرداخت وجهی برای ثبت 
نام ارسال می شود که تقلبی هستند؛ بر اساس اعلام وزارت تعاون، 
  Hemayat.mcls.gov.ir کار و رفاه اجتماعی تنها ســایت
مجاز است. به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت تعاون 
کار و رفاه اجتماعی، کلاهبرداران همواره منتظر موقعیت های 
مناسب برای رسیدن به خواسته های خود هستند، این بار سبد 
حمایت معیشتی این فرصت را در اختیار آنها قرار داده است.برای 
نمونه یکی از خبرنــگاران اعلام کرد پیامکی با این مضمون که 
»پیامــک شــما قطــع شــد بــرای ثبت نــام  در لینــک 
iranianassistance.com « ارســال شده است. وی افزود: 
وقتی وارد سامانه اعلام شدم نام و نشان سازمان هدفمندی یارانه ها 
در این سایت قابل مشاهده بود. همچنین در این سایت اعلام شده 
بود که برای اعلام نیازمندی یارانه نقدی فرم مورد نظر تکمیل شود 
در غیر این صورت تا آخر ماه یارانه نقدی حذف می شود.همچنین 
در سامانه تقلبی اعلام شــده افراد باید مبلغ ۲ هزار تومان بابت 

کارمزد ثبت نام یارانه نقدی واریز می کردند.

www.etebar.net
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پرداختوام۱۰میلیونیخریدجهیزیه
مدیرکلکمیتهامداداستانتهرانازافزودهشدن۱۸هزارخانوارجدیدبهمددجویاناینکمیتهطیدوسالاخیرخبرداد.بهگزارشایسنا،
سیدابوالفضلپرپنچیبابیاناینکهمددجویاننبایددچارچسبندگیبهکمیتهامدادشوندوبایددریکفرایند۵سالهتوانمندسازیازپوشش
ایننهادخارجشوند،گفت:حدود۷٣هزارخانواربهطورثابتتحتپوششکمیتهامداداستانتهرانندوطیدوسالگذشته۱۸هزارخانوار
دیگردرقالبتبصره۱۴تحتپوششامدادقرارگرفتهاند.پرپنچیتوضیحداد:درحالحاضردربخشتوزیعجهیزیههیچپشتنوبتیدر
کمیتهامداداســتانتهراننداریموبرایتکمیلوتامیناقلامنیزکمکهایویژهایازسویخیریندریافتکردیم.درحالحاضربرایاین

منظورششمیلیونتومانکمکنقدیبلاعوضو۱۰میلیونتومانوامبهافرادمتقاضیجهیزیهدادهمیشود.

سرپرستادارهکلراهوشهرسازیچهارمحالوبختیاریمنصوبشد
وزیرراهوشهرسازیباصدورحکمیحسیندهمحسنیفردرابهسمتسرپرستادارهکلراهوشهرسازی
اســتانچهارمحالوبختیارمنصوبکرد.بهگزارشخبرنگارپایگاهخبریوزارتراهوشهرسازیمحمد
اسلامیوزیرراهوشهرسازیباصدورحکمیحسیندهمحسنیفردرابهعنوانسرپرستادارهکلراهو
شهرسازیاستانوچهارمحالوبختیاریمنصوبکرد.وزیرراهوشهرسازیدراینحکمآوردهاست،جناب
آقایحسیندهمحسنیفردبهموجباینابلاغجنابعالیراباحفظسمتبهعنوانسرپرستادارهکلراه

وشهرسازیاستانچهارمحالوبختیاریمنصوبمینمایم.توفیقاتشماراازخداوندمتعالخواستارم.

تلاشبرایتبدیلشهرجهانییزدبهشهردوستدارمعلول

هشدارمهمبهمتقاضیاندریافت
سبدحمایتمعیشتی

مصرفیکدرصدازمالیاتهایمستقیم
برایاجرایپروژههایشهریوروستایی
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عبداللهبهرامیمدیرعاملاتحادیهتعاونیهایتولیدفرشدستبافشهریوعشایریایرانگفت:بیمه۲۰۰هزارقالیبافباکاهشکمکدولتیقطعشد.ویدرموردوضعیتهنرصنعتفرشدستبافگفت:براساس
مصوبهدولتدرسال۱٣۸۸قرارشد،باکمکدولتبهسازمانتامیناجتماعی،بیمهقالیبافاناجراشودوکارگراناینصنعتراتحتپوششبیمهقراردهدوتاسال۹۲باکمکوحمایتدولت،تعداد۴۵۰هزارکارگر
قالیبافبیمهشدهبودند.ویگفت:قراربودروندکمکدولتبرایبیمهقالیبافانادامهپیداکندکهظرف۱۰سالکلهنرمندانبافندهقالیکهحدود۲میلیوننفرهستند،تحتپوششبیمهتامیناجتماعیقالیبافیقرار
بگیرند،اماازسال۹۲بهبعدپوششبیمهای۲۰۰هزارنفرازقالیبافانقطعشدوازشمولتامیناجتماعیخارجشدند.بهگفتهایشاندرحالحاضریکمیلیوننفرهنرمندبافندهقالیدرکشوروجوددارد،درحالیکهقبلا۲
میلیوننفردراینهنرصنعتمشغولکاربودند.دولتازسال۹۲بودجهلازمبرایسازمانتامیناجتماعیرادرزمینهتحتپوششقراردادنبیمهقالیبافانپرداختنکرد،بنابراین۲۰۰هزارنفرازقالیبافانبیمهشدهریزش
پیداکردندوتعدادکارگرانبیمهشدهاینهنرصنعتاز۴۵۰هزارنفربهحدود۲۵۰هزارنفررسید؛یعنیبرخلافمصوبهاولکهقراربودبیمهقالیبافانافزایشیابد،اماباعدمتامینبودجهاینتعدادکاهشیافت.وی
گفت:امسالتعدادقالیبافانبیمهشدهفرشدستبافوصنایعدستیدرمجموع۲۵۰هزارنفربیشترنیستند،درحالیکهدولتبودجهحقبیمه۴۵۰هزارنفرراتاسال۹۲تامینمیکردوتامیناجتماعینیزنسبتبهبیمه

اینافراداقداممیکرد،اماازسال۹۲بهبعداینبودجهتوسطدولتتامیننشدوسازمانتامیناجتماعینسبتبهقطعبیمهقالیبافاناقدامکرد.

قطعبيمه
۲00هزار
قاليباف

رئیسکلبانکمرکزیدربازدیدازکارخانهنوآوریآزادیعنوانکرد:

نظامبانکیحمایتازشرکتهایدانشبنیان
رادراولویتقراردادهاست

خبـــر

رئیس کل بانک مرکزی با اشاره به اهمیت 
و روند رو به رشد شرکت های دانش بنیان 
و اســتارت آپی در اقتصادکشور گفت: 
شخصاً از نزدیک شاهد فعالیت های این 
عزیزان بودم و به شــبکه بانکی توصیه 
می کنم برای تقویــت این بخش مهم 
اقتصادی، در دســتیابی آنان به نتایج 
مطلوب بــرای اقتصاد کشــور تلاش 

بیشتری بکنند.
به گزارش روابط عمومی بانک مرکزی، دکتر عبدالناصر همتی ضمن حضور در 
کارخانه نوآوری آزادی از مجموعه های پارک علم و فناوری پردیس، از استارت 
آپ های مختلــف در حوزه های تولید محتوا، بیمه و مالی، هوش مصنوعی، 
معماری و گردشگری بازدید و در خصوص فعالیت های آنان عنوان کرد: این 
شرکت ها در حال حرکت به سمت و سویی هستند که در اقتصاد کشورمان 
سهم قابل توجهی را کسب کنند. از این رو باتوجه به تأکیدات مقام معظم رهبری 
و نیز پیگیری های دولت و معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری برای توسعه 
و حمایت از این شرکت ها، نظام بانکی نیز تلاش می کند که از شرکت های دانش 

بنیان و فعالیت های استارت آپ ها پشتیبانی کند. 
رئیس شورای پول واعتبار در ادامه یادآور شد: خوشبختانه در هشت ماه سال 
۹۸، میزان تسهیلاتی که به شرکت های دانش بنیان تعلق گرفته، در حدود ۵۲ 
درصد رشد کرده و از ابتدای سال تاکنون نیز نزدیک به 7۰ هزار میلیارد ریال 

تسهیلات در اختیار این شرکت ها قرار گرفته است. 
عالی ترین مقام بانک مرکزی با اشاره به رشد قابل توجه فعالیت  شرکت های 
دانش بنیان و استارت آپ ها، تصریح کرد: باتوجه به اینکه بالغ بر ۱۰ هزار شرکت 
دانش بنیان و اســتارت آپ در کشــور وجود دارند و در عین حال روند تولید 
محصولات در این شــرکت ها سرعت گرفته است، این امر نشان می دهد در 
صورتی که حمایت هایمان را از این شرکت ها افزایش دهیم، به نتایج ارزشمندی 

دست می یابیم.
رئیس کل بانک مرکزی با بیان اینکه فعالیت های این شرکت ها می تواند در 
کاهش وابستگی کشور به واردات موثر باشد، اظهار کرد: تلاش های بسیاری در 
زمینه تولید مواد اولیه حساس و نیز دارو انجام شده است اما در هر حال سالانه 
حدود ۳ و نیم میلیارد دلار تنها ارز ۴۲۰۰ تومانی به واردات دارو و تجهیزات 
پزشکی تعلق می گیرد و البته علاوه بر این میزان، وارداتی نیز با سایر ارزها و 
منفک از ارز ۴۲۰۰ تومان نیز در حوزه دارو و تجهیزات پزشکی انجام می شود. 
باتوجه به این امر، چنانچه شرکت های دانش بنیان به کاهش واردات کمک 

کنند، پیشرفت موثری در کاهش وابستگی ما به ارز اتفاق می افتد.

۱-   یکی از قدیمی ترین مراکز مالی کشور -  رئیس کمیسیون صنایع و معادن 
مجلس

۲-  تیم فوتبالی در کشور فرانسه  -  خدمتکار و مستخدم - پل پیروزی 
۳- شهری در کشور فرانسه - رمز موفقیت دولت در جمع آوری رای در سال 

۱۳۹۶ - روزها 
۴-   از مواد افیونی -  آموزش و پرورش قرار است امسال این ماده لبنیاتی را برای 
سبد غذایی دانش آموزان مدارس تصویب کند -  زمستان عرب - خاموش فرنگی

۵-  خیس و دارای رطوبت -  غول خودرو سازی کشور فرانسه حاضر در بازار 
اتومبیل ایران - نامی برای دختران 

۶-  حرف تنفر -  خودروی کره ای که هنوز در بازار ایران طرفداران زیادی دارد 
-  شهری در کشور انگلیس 

7- حیوان اهلی -  از قاتلین اصحاب امام حسین )ع( در روز عاشورا -  فلز سنگین
۸-  پایتخت یکی از کشور های حوزه  خلیج همیشه فارس -  از وزرای دولت آقای 

حسن روحانی -  دادگاه معروفی که ما معمولا بازنده آن هستیم 
۹-   نام کوچک آقای دژ پسند وزیر امور اقتصادی و دارایی -  قاره اقتصاد - غذای 

بیمار
۱۰-  کشوری با اقتصاد خوب در نزدیکی اقیانوس اطلس  - گذرگاه قطار - عدد 

روستا
۱۱-   کشوری در جنگ و خونریزی - از سبزیجات - کشوری جزیره ای در جنوب 

غربی اقیانوس هند 
۱۲-   واحد شمارش سیگار - حیوان درنده ایرانی - مساوی در شطرنج -  فنی 

در کشتی
۱۳-  قتل سیاسی - دست نخورده - نامی برای دختران 

۱۴-   از اتومبیل های تولید ملی -  دکتر علی ابدالی مدیر این بانک هستند
۱۵-  از بانک های خصوصی کشورمان -  رئیس کل بیمه مرکزی کشورمان 

۱- از بانک های خصوصی - اتوبان خون
۲-  فرمانروا - مارکی بر اتومبیل های بزرگ و لاکچری -  از امیران 

شیعه بعد از واقعه کربلا
۳-   از غول های اتومبیل سازی دنیا -  شرکت هواپیمایی حاضر 

در آسمان ایران -صاف
۴- ویتامین انعقاد خون -  از وسایل منزل - عضو تنفسی بدن 

انسان - آهسته و آرام
۵-  پول خرد انگلیسی ها - پیامبری سوار  بر کشتی - فرمان 

مدیر بانک 
۶-    دهقان -  همراه با تب می آید - خشکی 

7-  نامی برای آقایان خارجی - کاشف رادیوم -  ثروتمند 
۸-   پسوند محافظت -  بیکاره و هرزه - پایتخت اقتصاد آسیا

۹-  واحد طول روسی - روش جدید -  شاعر و اقتصاد دان فقید 
کشور آلمان 

۱۰- ناشنوا - نوعی پوشش - عالم خیالات - معمولا هر چیز گرد 
می خورد

۱۱-   نامی برای دختران ایرانی - هوا به زبان فرنگی - برزن
۱۲-  آرزو -  هر چیز باریک و تیز - از وسایل حمام - مادر عرب ها
۱۳-  چین و چروک صورت -  از سنگ های گرانبها - هنر هفتم 

۱۴-   شرکت هواپیمایی ایرانی - پیروان حضور موسی - دین داری
۱۵-   منقار پرندگان -  رئیس سازمان بهره وری کشورمان 
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عمودی افقی

لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.
etebar.magazine  به 15 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد.

پرداختقبضتلفنهمراهباواردکردنشماره
بانککشاورزیدرراستایحمایتازحذفقبوضکاغذیباهدفحفاظتاز
محیطزیستومنابعطبیعیکشوروهمچنینکاهشهزینهها،امکاناستعلامو
پرداختقبوضهمراهاولازطریقشمارهتلفنهمراهوبدوننیازبهشناسه

قبضوشناسهپرداخترادرسامانهاینترنتبانکخودایجادکردهاست.بهگزارشروابطعمومی
بانککشاورزی،اینبانکبهمنظورحمایتازحذفقبوضکاغذیوحفاظتازمنابعطبیعیکشور،
امکاناستعلاموپرداختقبوضهمراهاول)میاندورهوپایاندوره(ازطریقشمارهتلفنهمراهرا
درسرویسهایپرداختقبضحسابیوکارتیدرسامانهاینترنتبانک)بالاگین-بدونلاگین(
ایجادکردهاست.شــایانذکراستامکانپرداختکلیهقبوضازطریقشناسهقبضوشناسه
پرداختنیزتوسطهمراهبانک،تلفنبانک،خودپردازواینترنتبانککشاورزی،همچنانمیسراست.

فعالسازیرمزیکبارمصرف
بهزادصفریمعاونفناوریاطلاعاتبانکقوامینوابستهبهبانکسپهدر
اطلاعیهایازمشتریاناینبانکخواستتابااستفادهازاپلیکیشنجیبیرمز
اینبانککهدرهمینســایتدردسترسمشتریاناستدراسرعوقت

نسبتبهفعالسازیرمزیکبارمصرفخوداقدامنمایندوایناقدامرابهروزهایپایانیماه
موکولنکنند.بهگزارشروابطعمومیبانکقوامیندرایناطلاعیهآمدهاست:باتوجهبهالزامی
بودناســتفادهازرمزیکبارمصرفدرتمامتراکنشهایغیرحضوریکارتدردرگاههای
پرداختاینترنتیوتلفنهمراهازابتدایدیماهسالجاری،ضروریاستمشتریانگرامیدر
اسرعوقتازطریقخودپردازهاویاشعببانک،نسبتبهفعالسازیرمزپویایکارتخود

اقدامنمایند.

روزانه ۱۰ میلیون تراکنش با رمز دوم توسط مشتریان بانک ملی ایران انجام 
می شود. به گزارش روابط عمومی بانک ملی ایران، بسیار گزارش شده که 

به دلیل استفاده کاربران از صفحات بانکی تقلبی در بستر اینترنت، اطلاعات کارت آنها سرقت 
شده و حساب آنها مورد سوء استفاده قرار گرفته است. رمز دوم یکبار مصرف راه چنین سوء 
استفاده هایی را می بندد، چرا که این رمز برای مدت بسیار کوتاهی معتبر است و تنها با یک 
بار استفاده از آن، باطل می شود. بانک ملی ایران نیز اپلیکیشن ۶۰ را به منظور تولید رمز یکبار 
مصرف برای مشتریان خود طراحی کرده است. این اپلیکیشن می تواند امنیت روزانه حدود 
۱۰ میلیون تراکنش مبتنی بر اینترنت مشتریان بانک ملی ایران را که از رمز دوم استفاده می 
کنند، تضمین کند. اول دی ماه به عنوان آخرین مهلت توسط بانک مرکزی برای پایان استفاده 
از رمزهای دوم ثابت در نظر گرفته شده است.  بانک ملی ایران با هدف کاهش مشکلات برای 
مشتریان بعد از تاریخ الزامی شدن رمزهای دوم پویا ، با ایجاد روش های متنوع فعال سازی 
، ساعت کاری شعب خود برای راهنمایی و نصب اپلیکیشن نیز افزایش داده و همچنین در 
پایگاه های شبانه روزی و شهاب بانک نیز کارشناسانی برای راهنمایی مستقر شده اند. ضمنا 
مشتریانی که قبل از تاریخ اول دیماه اقدام به فعال سازی رمز یکبار مصرف نمایند در قرعه 

کشی ۶۰ جایزه ی ۲ میلیون تومانی این بانک نیز شرکت داده خواهند شد.

»اپلیکیشن6۰«،تضمینامنیتروزانه۱۰میلیونتراکنش
سومین جشنواره فرشتگان بانک رفاه به مناسبت روز جهانی معلولان 
و بــا هدف تجلیل و دلجویی از فرزندان کم توان کارکنان بانک رفاه 

برگزار شد. به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران، در این جشنواره که بالغ بر 
۲۵۰ نفر از کارکنان بانک رفاه و خانواده هایشــان از سراسر کشور حضور داشتند، 
دکتر دوســتی از اساتید برجسته در حوزه کودکان استثنایی، ضمن سخنرانی در 
زمینه سلامت روانی در کودکان کم توان، به سوالات خانواده ها در حوزه های سلامت 
روانی، تحصیل، ازدواج، نحوه برقراری ارتباط با فرزندان معلول و پذیرش این افراد 
در خانواده هایشان پاسخ داد. در این مراسم “فریبا معصومی” از معلولان ۹۰ درصد 
استان گیلان و کارآفرین برتر کشور نیز طی سخنانی به تشریح علل و عوامل موفقیت 
خود پرداخت.  در این جشنواره از سوی بانک رفاه برنامه های شاد و مفرح برای این 
عزیزان تدارک دیده شد که اجرای برنامه های شاد و مفرح همچون اجرای تئاتر شاد 
و موزیکال، مسابقات ورزشی، نورافشانی، مراسم برگزاری جشن تولد نمادین فرزندان 
معلول و کارگاه های نقاشی روی سفال و سفالگری از بخش های دیگر این جشنواره 
بود و در پایان از فرزندان معلول خانواده ها در زمینه های ورزشی، هنری و تحصیلی 

با اهدای جوایز قدردانی به عمل آمد.

برگزاریسومینجشنوارهفرشتگانبانکرفاهشد

چهارمین جایزه مالی اســلامی در حاشیه پنجمین همایش »مالی 
اسلامی« در دانشگاه الزهرا)س( به علی صالح آبادی مدیرعامل بانک توسعه صادرات ایران 
اهدا شد. به گزارش روابط عمومی بانک توسعه صادرات ایران، محققان ، پژوهشگران و 
فعالان حوزه مالی اسلامی که در حوزه های اجرایی و تحقیقاتی منشا خدمات موثری بوده 
اند، کاندیدای دریافت این جایزه هستند. جایزه مالی اسلامی پیش از این به حجج اسلام 
سیدعباس موسویان، غلامرضا مصباحی مقدم و آیت الله محمدعلی تسخیری اهدا شده 
است. همچنین جایزه شخص حقوقی در زمینه مالی اسلامی به دانشگاه مفید تعلق گرفت 
و حجت الاسلام والمسلمین مجید رضایی، عضو شورای فقهی بانک مرکزی با نمایندگی 
از این دانشگاه جایزه یاد شده را دریافت کرد. دومین جایزه کتاب برتر در زمینه مالی اسلامی 
به “وکالت در بانکداری بدون ربا کاربردها و چالشها” اثر وهاب قلیچ عضو هیئت علمی 
پژوهشکده پولی و بانکی بانک مرکزی رسید. سومین جایزه پژوهش برتر در حوزه مالی 
اسلامی در سطح دکترا به رساله »الگوی ارزیابی و تحلیلی معاملات بورس بازانه در بازار 
اوراق بهادار ایران بر اساس موازین فقه امامیه«، اثر محمد توحیدی و در سطح کارشناسی 
ارشد به پایان نامه »طراحی چارچوب نظارت شرعی بر بازار سرمایه جمهوری اسلامی 

ایران« از علیرضا فتاحی رسید.

اهدایچهارمینجایزهمالیاسلامیبهعلیصالحآبادی

مهدی مهدوی مدیرعامل بیمه سرمد  ، وب اپلیکیشن سرمد را به منظور 
تسهیل و تسریع در انجام امور بیمه گذاران معرفی کرد و مزایای استفاده 

از آن را جهت شناسایی مراکز درمانی طرف قرارداد با امکان مسیریابی روی نقشه برشمرد. 
مدیران جمعیت هلال احمر استان زنجان نیز در این دیدار، از نحوه خدمات رسانی بیمه 
سرمد در این استان قدردانی کردند. سپس وی با حضور در ساختمان بانک صادرات استان 
زنجان، با مدیران، معاونان، روسای شعب و مدیران کانون بازنشستگان بانک صادرات در 
این استان دیدار و گفت و گو کرد. وی در این دیدار، توانگری مالی سطح یک بیمه سرمد 
را برای ششمین سال متوالی مورد توجه قرار داد و افزود: به واسطه حمایت های بانک 
صادرات، بیمه سرمد در حال حاضر بیش از نیم میلیون بیمه شده را تحت پوشش خدمات 
خود قرار داده و اعتماد سازمان های بزرگی چون هلال احمر، میراث فرهنگی و صندوق 
اعتباری هنر را برای همکاری با بیمه سرمد به خود جلب نموده است. مدیرعامل بیمه 
سرمد، به لزوم تقویت ضریب نفوذ بیمه در این استان اشاره کرد و گفت: سه و نیم درصد 
جمعیت کشور در این استان ساکن هستند و صریب نفوذ بیمه در این استان در سطح 
پایینی قرار دارد. ضریب نفوذ پایین در زنجان، نشان دهنده این است که از تمام ظرفیت 

های بیمه ای استان زنجان در حوزه بیمه، بهره برداری نشده است. 

لزومتقویتضریبنفوذبیمهدراستانزنجان

ابوالقاسم رحیمی انارکی مدیر عامل بانک مسکن  گفت: بانک مسکن در 
دو سال گذشته به بحث کمپین آب پرداخته است و باید این موضوع را در نظر بگیریم، که 
کشور ما در حوزه محیط زیست با چالش های عدیده ای روبرو است. او درباره عوامل موثر 
در کاهش منابع آبی کشور گفت: در سال های اخیر از یک سو بارندگی ها نسبت به دوره 
متوسط ۵۰ سال اخیر کاهش یافته است و از سوی دیگر، سفره های آب زیرزمینی با کاهش 
منابع روبرو بودند.  با تاکید بر این که پوشش گیاهی و فضای سبز کشور نیز در دهه های 
اخیر، با مشکلات قابل توجهی روبرو شده است، گفت: این موضوع باعث شده تا از حجم 
جنگل های کشور و پوشش گیاهی دشت ها به مقدار قابل توجهی کاسته شود. او افزود: 
از سوی دیگر، در شرایطی که سطح پوشش گیاهی و جنگل ها کم شده است، بارش فراوان 
طی اواخر سال گذشته و بویژه اوایل امسال باعث شد که به جای ذخیره شدن بارش ها به 
عنوان منابع آبی، سیل های گسترده و ویران گری در کشور ایجاد شود و این سیل ها، باعث 
تخریب خاک در بسیاری از مناطق شده است و  بانک مسکن علاوه بر موضوع آب، در قالب 

کمپین»من ایرانم، مرا دریاب«، به بحث خاک و ضروریات محافظت از آن توجه کند.

گامدومسیاستحفاظتازاقلیم

نکته قابل توجه دیگری که درباره بانک قرض الحسنه مهر ایران می توان به 
آن اشاره کرد؛ تکیه نکردن به سرمایه دولتي است. این بانک با کارمزد پایین تسهیلات، اعتماد 
مشتریانش را جلب کرده تا بدون استفاده از کمک هاي دولتي، امروز در جایگاه یکي از موفق ترین 
بانک هاي کشور بایستد. مهر ایران به پشتوانه همین موضوع توانسته از ابتداي تأسیس تا کنون 
نزدیک به ۶ میلیون فقره تسهیلات به ارزش بیش از ۴77 هزار میلیارد تومان پرداخت کند. به 
گفته مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهر ایران، این بانک تنها در سال جاري تا کنون 7.۰۰۰ 
میلیارد تومان تسهیلات قرض الحسنه در بخش خود اشتغالي به متقاضیان پرداخت کرده 
است. موضوعی که در کنار همه موضوعات ذکر شده، باعث می شود بانک قرض الحسنه مهر 
ایران بتواند همچنان به عنوان یکي از برترین بانک هاي کشور و منطقه عمل کند، استفاده از 
فن آوري هاي روزآمد در سیستم بانکي خود است. به طور قطع امروز در نظام بانکداري جداي 
از همه جذابیت هاي خدماتي به روز بودن ارائه خدمات و استفاده از فن آوري هاي نوین در ارائه 
آن ها یکي از دلایل مهم براي اعتماد مشتریان به این بانک است. زیرا مشتریان به راحتي مي توانند 
ســرمایه خود را با امنیت در اختیار این بانک قرار دهند و در ادامه از دیگر خدمات آن مانند 
تسهیلات هم استفاده کنند. این موضوع نیز یکي دیگر از دلایلي است که منجر به کاهش 

هزینه ها و در نتیجه کارمزد پایین تر براي استفاده از خدمات این بانک است.

۴۷۷هزارمیلیاردتومانتسهیلاتقرضالحسنه

معــاون فناوري اطلاعات بانک اقتصادنوین گفت: با هدف افزایش امنیت 
تراکنش  هاي بدون حضور کارت و اینترنتي استفاده از رمز دوم پویا از ابتداي 

دي ماه الزامي خواهد شد. به گزارش روابط عمومي بانک اقتصادنوین؛ محمد صادقي در گفتگو 
با ایبِنا با اشاره به برنامه اجراي طرح رمز دوم یکبار مصرف گفت: کلاهبرداري هاي آنلاین از 
جمله فیشینگ با توجه به عدم رعایت نکات امنیتي اطلاعات کارت در خریدهاي اینترنتي 
رشد بسیار زیادي داشته و در راستاي افزایش امنیت تراکنش هاي بدون حضور کارت و مدیریت 
و کاهش کلاهبرداري هاي آنلاین مبتني بر برداشت غیر مجاز، بانک مرکزي پروژه رمز دوم 
پویا را در دستور کار قرار داد و الزاماتي را از سال گذشته به بانک ها ابلاغ کرد تا زیرساخت هاي 
لازم براي مشتریان تامین شود.این طرح قرار است از ابتداي دي ماه براي تمامي تراکنش هاي 
بانکي بدون حضور کارت از جمله خرید اینترنتي، کارت به کارت، پرداخت قبوض و خرید شارژ 
انجام شود و مشتریان لازم است تا هر چه سریعتر نسبت به فعال سازي رمز دوم پویاي خود 
اقدام کنند تا از تاریخ اجراي طرح با مشــکلي مواجه نشوند.  معاون فناوري  اطلاعات بانک 
اقتصادنوین ادامه داد: با توجه به این که بانک وظیفه دارد امنیت مشتریان را تامین کند و طرح 
رمز دوم پویا اقدامي براي افزایش امنیت مشتریان به شمار مي رود، بانک مرکزي تاکید داشته 

تا رمز دوم یکبار مصرف به صورت کاملا رایگان ارائه شود.

اجرايرمزدومپویاازابتدايديماه
ضیا ایمانی مدیرعامل بانک سینا  با بیان آنکه موفقیت های بانک سینا 

حاصل تلاش و زحمات همکاران است گفت: عامل محرکه و زمینه ساز پیشرفت هر سازمان 
و بنگاه اقتصادی، سرمایه انسانی آن است که توجه به دغدغه ها و مسائل معیشتی آنها می 
تواند سرعت حرکت بر مسیر پیشرفت و توسعه را بهبود ببخشد لذا تلاش برای ایجاد 
همدلی در بین کارکنان در سرفصل استراتژی ها و برنامه ریزی های بانک سینا خواهد بود 
و سفرهای استانی نیز کمک بسیار موثری برای آشنایی با مسائل و شناخت و رفع مشکلات 
کارکنان است. دکتر ایمانی با بیان آنکه موفقیت هر سازمانی حاصل تلاش و خرد جمعی 
کارکنان آن است، اظهار داشت: پیشرفت سازمان ارتباط مستقیم با نگاه مجموعه به نیروی 
انسانی دارد، هر چه رابطه عاطفی و فضای همدلی بین مجموعه با همکاران قویتر و مستحکم 
تر و تلاشها و برنامه ریزی هوشمندانه تر باشد، رسیدن به اهداف و موفقیت ها بیشتر خواهد 
بود. مدیرعامل بانک سینا افزود: وظیفه بانک به عنوان یک بنگاه خدماتی، ارائه بهینه و 
مطلوب خدمات به هموطنان است و بانک سینا به عنوان بانکی خوشنام، بدون حاشیه و 
برخوردار از محصولات نوین و رقابتی به ویژه در حوزه بانکداری الکترونیک، همواره توجه 
به مشتری را سرلوحه کار قرار داده و اکنون نیز با تنوع بخشی به محصولات و معرفی سبد 

خدمات جدید، اقدامات موثری را در این راه به انجام خواهد رساند.

خدماتدهیبهمشتریانبانکسینامتحولمیشود

مهلت ثبت نام در مسابقه ایده ملت تا پایان آذرماه سال جاری، تمدید شد. 
به گزارش روابط عمومی بانک ملت، در پاســخ به درخواست متقاضیان و با توجه به روند 
افزایشی ثبت نام در مسابقه ایده ملت، ثبت نام متقاضیان شرکت در این مسابقه تا پایان پاییز 
۹۸ ادامه خواهد داشت. مسابقه ایده ملت با رویکرد نوآوری باز و با هدف بهره گیری از خلاقیت 
دانشجویان و فارغ التحصیلان دانشگاهی، با محوریت توسعه محصولات و راهکارهای جدید 
فناورانه از سوی بانک ملت برگزار خواهد شد. بر اساس این گزارش، تیم های اول تا پنجم 
این مسابقه به ترتیب از جوایز نقدی ۵۰۰، ۴۰۰و ۳۰۰، ۲۰۰و ۱۰۰میلیون ریالی به همراه 
پک هدایای بانک ملت و گواهینامه شرکت در مسابقه بهره مند خواهند شد. همچنین سایر 
تیم های مرحله نهایی که حایز رتبه های اول تا پنجم نشده اند نیز، پک هدیه بانک ملت به 
همراه گواهینامه شرکت در مسابقه را دریافت خواهند کرد. شرکت کنندگان در مسابقه ایده 
ملت ۱۳۹۸می توانند با انتخاب یکی از حوزه های فرعی مسابقه به ارائه ایده و طرح خود در 
قالب طرح کسب وکاری)Business Plan(یا طرح محصول)Product Plan(در حوزه 

B۲CیاB۲B )مشتریان خُرد، تجاری و شرکتی( بپردازند..

تمدیدمهلتثبتنامدرمسابقهایدهملت

حجت الله مهدیان رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بانک توسعه تعاون اظهار 
داشت؛ خدمات و محصولات به مشتریان بر بستر الکترونیک و غیر الکترونیک می تواند از تنوع 
و تفاوت و سطوح مختلف برخوردار باشد اما قدر مسلم رویکرد و کارکرد خدمات رسانی علاوه 
بر کمک به تسهیل، تسریع، انتفاع بخشی و ایجاد رضایت برای مشتریان برابر اقتضا و نیازسنجی 
همواره در راستای صیانت از حقوق آنان کاهش ریسک و ایجاد امنیت تلقی می گردد. وی در 
همین رابطه افزود: موضوع فعال سازی رمز پویا در جهت صیانت از حقوق مشتریان، پیشگیری 
از تبعات و مشکلات آتی ناشی از فیشینگ ها و تهدیدهایی از جنس الکترونیکی و ایجاد امنیت 
برای مشتریان می باشد. مهدیان بر آمادگی هر چه بهتر و بیشتر شعب و کارکنان در ارائه خدمت 
رمز پویا به مشتریان تأکید کرد. مدیرعامل بانک توسعه تعاون با اشاره به توفیقات بانک توسعه 
تعاون به ویژه درعاملیت طرح های ملی گفت: با توجه به اینکه یکی از عوامل موثر در رشد و 
بزرگ شدن حجم فعالیت بانک ورود به طرح های ملی می باشد که ادامه و بهبود این روند و 
ارتقاء وضعیت و بهره گیری مناسب از این شرایط مستلزم همکاری همه جانبه و تعاملی با 
دستگاه های اجرایی استانی به ویژه دستگاه های ذی ربط ازجمله تعاون کار و رفاه اجتماعی، 

صنایع و معادن و تجارت، میراث فرهنگی و گردشگری و جهاد کشاورزی است.

فعالسازیرمزپویاخدمتیدرراستایمشتریمداری

محمدکاظم چقازردی مدیرعامل بانک سپه در جلسه معارفه هادی 
اخلاقی با اشاره به سوابق عملکردی مدیران بانک سپه، تصریح کرد: ورود 

مدیران توانمند و حرفه ای به بانک ســپه ازجمله  هــادی اخلاقی و فرحی به افزایش 
ظرفیت های مدیریتی اضافه کرده است. ایشان افزود: نظارت بر بانک بزرگ اقتضائات 
خاصی می طلبد؛ بنابراین در اولویت برنامه های ایشان این است که جلسه های مشترکی 
با آقای هیئت داودیان، عضو هیئت مدیره بانک سپه و واحدهای نظارتی زیرمجموعه ایشان 
برگزار کند و به مبانی و فرآیندهای نظارتی بانک کمک کند تا تقویت شود. وی افزود: 
استحکام مبانی نظارتی و کنترلی عملیات واحدها و فرآیندها باعث می شود تا بانک در 
وضعیت مناسب تری قرار بگیرد، این حوزه ها وسیع و کارشناسی است. مدیرعامل بانک 
سپه نظارت بر شرکت های تابعه این بانک را از اولویت های دیگر هادی اخلاقی برشمرد. 
چقازردی از قائم مقام جدید خود خواست در کنار مسئولیت های خود، ضمن نظارت بر 
شرکت های تابعه این بانک، برنامه ریزی سریع برای واگذاری و فروش سریع و به موقع این 
شرکت ها را در دستور کار خود قرار دهد. وی افزود: اموال و املاک مازاد بانک سپه را باید 
تا پایان سال جاری به موقع و در چهارچوب فرآیندهای قانونی واگذار کرده و مطالبات بانک 
از شرکت امید را به حیطه وصول درآوریم. وی با اشاره به همکاری مطلوب مدیرعامل 
شرکت سرمایه گذاری امید در واگذاری شرکت ها، خاطرنشان کرد: طلب بانک سپه از 
شرکت سرمایه گذاری امید باید به رقمی منطقی که قانون اجازه می دهد برسد و این مهم 
جزو مسئولیت های قائم مقام جدید بانک سپه است. مدیرعامل بانک سپه ادامه داد: تسریع 
و کمک به انجام فرآیند ارزش گذاری دارایی های بانک ادغامی در چارچوب شیوه نامه 
موردتوافق و مفاد پروژه ۳۱ بندی ادغام از دیگر مأموریت های قائم مقام بانک سپه است.

هادیاخلاقیقائممقاممدیرعاملبانکسپهشد
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حجت الاسلام و المسلمین جوادی مدیرعامل محترم موسسه اعتباری 
ملل، جدیت، فعال بودن و نحوه مدیریت محمد علی شــجاعی استاندار 

خراسان شمالی مورد تحسین قرار داد و گفت: اگر فعالیت تمام مدیران کشوری هم اینگونه 
باشد کشور سریع تر آباد می شود. زیرا نگاه این استاندار دلسوزانه و در مسیر پیشرفت و توسعه 
است. وی اظهار داشت: تمام اعتبارات موسسه در راستای رسیدن به رشد اقتصادی استان 
ها هزینه می شود پس باید جهت رفاه حال بیشتر مردم به دنبال ایجاد فرصت ها بود و ما می 
توانیم برای این استان ثروت سازی کنیم. استاندار خراسان شمالی گفت: در سفر اخیر ریاست 
محترم جمهوری به استان و در راستای انعقاد قرارداد با ارگان های مختلف، تفاهم نامه ای 
نیز با موسسه اعتباری ملل منعقد شده که باید در اسرع وقت تعیین تکلیف و به سرانجام 
برسد. وی در نشستی با حضور مدیر عامل محترم موسسه اعتباری ملل و هیات همراه و 
مدیران کل دستگاه های اجرایی استان اظهار داشت: نگاه موسسه اعتباری ملل در هر استانی 
ایجاد اشتغال و خدمت رسانی مطلوب به هموطنان است لذا تا دو هفته آینده باید لیست 
تمام پروژه ها در حوزه های مختلف جهت سرمایه گذاری این موسسه قطعی شود. وی افزود: 
هیچ شهرستانی بدون معرفی پروژه ای نباشد پس باید کار شبانه روزی مدیران را شاهد 

باشیم ضمن اینکه از هیچ حوزه ای هم غفلت نشود. 

پروژههایاستانبرایسرمایهگذاری
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پروفسورفقطنیمکتتیمملیرامیخواهد
پاسخمنفیبرانکوبهتراکتور

بعد از جدایی مصطفی دنیزلی از تیم فوتبال تراکتور 
همه نگاه ها به گزینه های دم دستی باشگاه بود. برانکو 
ایوانکوویچ یکی از این گزینه هاست که در ابتدای فصل 
از سوی نماینده باشگاه تراکتور با او مذاکرات کاملی 
انجام شــده بود اما در نهایت طرفین برای شــروع 
همکاری به نتیجه نرسیدند و این همکاری شکل 
نگرفت. با این حال برانکو همچنان گزینه باشگاه بود. 
پس از آن که جدایی دنیزلی از تراکتور قطعی شد، 

واسطه ای از سوی باشگاه برای شروع دوباره مذاکرات با برانکو تماس هایی برقرار کرد.  
سرمربی پیشین پرسپولیس که فاتح سه دوره اخیر لیگ برتر بود، در پاسخ به این تماس ها، 
موضوع مهمی را مطرح کرد. او گفت: »نمی توانم فعلا جوابی به این پیشنهاد بدهم. دلیلم 
کاملا مشخص است. از پرسپولیس به فیفا شکایت کرده ام و تا زمانی که تکلیف این پرونده 
روشن نشود، با هیچ تیم ایرانی دیگری مذاکره نمی کنم.« او به تمام پیشنهادات خود پاسخ 
منفی می دهد و می گوید تا وقتی پرونده شکایت باشگاه پرسپولیس بسته نشده، امکان 
ندارد پیشنهاد دیگری را بپذیرد. حالا هم در بحث با تراکتور، این موضوع را تکرار کرد تا 
بتواند با ایجاد فشارهای داخلی، به طلب خود از پرسپولیس برسد. تا وقتی پولی نگیرد، 
حتی به ایران هم سفر نمی کند. از سوی دیگر، تراکتور پول های کلان و سرمایه قدرتمندی 
در اختیار دارد، اما این که آنها حاضر می شوند برانکو را با شرایط جدید پیدا کرده و مذاکرات 
را دنبال کنند یا نه، هنوز مشخص نیست. برانکو قبلا گفته بود حوصله افتادن در مسائل 
حقوقی را ندارد ولی حالا که کار به اینجا رسیده، با تمام وجودش راهی فیفا می شود و 
قدرت وکلایش را به کار می گیرد تا حقوق و غرامت خود از پرسپولیس را دریافت کند.   

رمزدومایستاغیرفعالمیشود
به گزارش روابط عمومی بانک سامان، با توجه به الزام استفاده از رمز دوم یک بارمصرف، 
تمامی مشتریان می توانند رمز دوم پویای کارت خود را از طریق نت بانک و بدون حضور 
در شعب بانک سامان فعال کنند. در این خصوص لازم به ذکر است که به زودی، رمز 
دوم ایستای تمامی مشتریانی که از رمز دوم یک بارمصرف استفاده می کنند، غیرفعال 
خواهد شد و این دسته از مشتریان همواره برای استفاده از درگاه های برخط الزام به 
استفاده از رمز دوم پویا دارند. گفتنی است، در حال حاضر متقاضیان برای استفاده از 
رمز دوم یک بارمصرف، باید از اپلیکیشن تولید رمز »رمزینه« بهره بگیرند که می توانند 

فرآیند فعال سازی و استفاده از این اپلیکیشن را در اینجا مطالعه کنند.

خبر

برایورودبهمجلسیکتاپنجمیلیاردتومان
هزینهمیشودچرا؟!شفافیت؟!شفافیت؟!

ادامهسرمقاله

 چنــد روش متداول برای تبلیغات کاندیداها را به عنوان پیش فرض در 
نظر گرفتیم و به طور تخمینی هزینه هرکدام ازآنها را تخمین زدیم . در بخشی 
دیگراز گزارش هم با یکی از کاندیداهای دوره های پیشین صحبت کردیم ودر 
بر آورد هزینه ها از او کمک گرفتیم ، خوبی کسانی که در دوره های قبل کاندیدا 
بوده اند ، این است که حاضرند پس از گذشت چند سال ، از سطربه سطر لیست 
هزینه هایشــان مثل رازی سربه مهرپرده بردارند تا با این کار، ما به رقم واقعی 

هزینه های یک کاندیدا نزدیک شویم. 
تا بخش ثانی نوشتدار خدانگهدار
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 شرم از خداوند بسیاری از گناهان را پاک می کندامامعلی)ع(:

همزمان با سهمیه بندی و اصلاح قیمت 
سوخت ، این پرسش مطرح می شود که در 
آمد حاصل از این اقدام به چه میزان بوده و 
این عدد می تواند مشکلات کدام یک از 

بخش های اقتصادی را بهبود ببخشید.
بدون شــک تولید و صنعت می تواند 
بهترین گزینه برای ورود این مبالغ باشد 
و صنعت خودرو که در چند وقت اخیر به 
دلیل اخذ تصمیمات نه چندان کارشناسی 
از سوی مسئولان ، شــرایط نه چندان 
مطلوبی را سپری می کند نیز در الویت این 
حمایت ها قــرار دارد . هر چند برخی از 
کارشناسان معتقدند با افزایش قیمت رخ 
داده به ویژه در بازار خودرو ، خودروسازان 
توانسته اند ســودی از این محل کسب 
کنند اما نگاهی عمیق به این صنعت نشان 
می دهد که تحویل خودروهای معوق با 
قیمت ها ی پیشین نه تنها سودی نصیب 
خودروسازان نکرده بلکه منجر به زیان 
دهی بیشتر آن ها در هر یک از تولیدات 
شده و بر مشکلات پیشین آن ها افزوده 

است .
با این حال در این گزارش به این موضوع 
پرداخته شده که بهترین مکان برای تزریق 
در آمد حاصل از این افزایش و همچنین 
یارانه بنزین کجاست و به طور کلی مبلغ این 
در آمد به چه میزان بوده اســت. آلبرت 
بغزیان بــا تأکید بر این که ضرایبی به نام 
کشــش قیمتی بنزین وجود دارد که بر 
اساس آن مشــخص می شود در صورت 
افزایش قیمــت بنزین چه اندازه واکنش 
وجود خواهد داشــت ،گفت : اگر میزان 
مصرفی که بــا این افزایش قیمت و تورم 
پیش بینی می شود در اعداد قیمت بنزین 
ضرب شود مشــخص می شود که تا چه 
اندازه صرفه جویی در بنزین انجام شده 

است .
وی افزود : در این شرایط عدد رایانه بنزین 
و میزان پرداخت مشخص می شود این در 
حالیست که هنوز دولت عددی را از محل 
صرفه جویی و همچنین یارانه بنزین اعلام 
نکرده بلکه تنها اعلام شده که با این سهمیه 
بندی و افزایش قیمت ، مشخص می شود 

که چه میزان بنزین مصرف شده و این روند 
تا چه اندازه در یارانه صرفه جویی خواهد 
کرد . این کارشناس اقتصادی یادآور شد : 
در حالی که هنوز عدد مشخصی از این محل 
اعلام نشده دولت عنوان کرده که ماهیانه 
عددی را به حساب سرپرستان خانوار واریز 
می کند که این روند جای تعجب دارد زیرا 
نه میزان خانوارها مشخص بوده و نه میزان 
عدد آزاد شده از محل افزایش قیمت بنزین 

و یارانه پرداختی آن .
بغزیان در ادامه بهترین محل هزینه کرد 
یارانه را حمل و نقل عمومی دانســت و 
تصریح کرد : دولت با هدف کاهش مصرف 
و همچنین جبران کسری بودجه اقدام به 
افزایش و سهمیه بندی قیمت بنزین کرده 
این در حالیست که صنعت خودرو به عنوان 
تأمین کننده خودروهــای حمل و نقل 
عمومی با مشکل کمبود و همچنین نبود 

نقدینگی دست به گریبان است .
عضو هیأت علمی دانشگاه تهران با تأکید 
بر این کــه پرداخت یارانه بنزین به مردم 
جای بحث داشــته و به لحاظ اقتصادی 
چندان موافق این موضوع نیستم ، تصریح 
کرد : اگر قرار اســت این مبلغ به چرخه 
اقتصادی کشور باز گردد بهتر است که وارد 
حوزه حمل و نقل و تولید و صنعت شود و 
در این شــرایط می توان بخشی از نیاز 

خودروسازان را با این بودجه تأمین کرد . 
وی در عین حال تأکید کــرد : هر چند 
خودروسازان در چند وقت اخیر از محل 

افزایش قیمت خودرو توانسته اند بخشی 
از زیان خود را جبران کنند و برنده جریان 
افزایش قیمت ها بوده اند اما به دلیل تأمین 
نیاز حمل و نقل عمومی ناگزیر به حمایت از 

این بخش هستیم .
بغزیان یادآور شد : در صورت تأمین نیاز 
حمل و نقل عمومی تمایل به استفاده از 
خودروهای شخصی کاهش یافته و در این 
شرایط به صورت طبیعی مصرف بنزین 
کاهش می یافت حال در این شرایط انتظار 
می رود کــه با حمایت از صنعت خودرو و 
توسعه حمل و نقل عمومی نیاز این بخش 

تأمین شود .
بر اساس این گزارش ، در شرایطی که زیان 
انباشته خودروسازان به دلیل تصمیم های 
غلط مدیریتــی روز بــه روز افزایش 
چشمگیری می یابد بدیهی است حمایت از 
این صنعت در الویت اقدامات دولت قرار 
گیرد و در ایــن موقعیت ، پرداخت یارانه 
حاصل از صرفه جویی و همچنین مدیریت 
مصرف سوخت می تواند به جای واریز به 
حساب اشــخاص به تولید و صنعت وارد 
شود تا چرخه اقتصادی را بهبود بخشیده 
و در عیــن حال نیاز کشــور به مواردی 
همچون حمل ونقل عمومی را تأمین کند .

و فرمود:و هر کس که از خود راضي باشد 
ناراضیان وي فراوان خواهند بود.  صدقه 
دوایي است شفابخش و اعمال مردم در این 
 زندگاني در آخرتشــان در دیدگاه آنان 

قرار گیرد.

توسعه حمل و نقل عمومی با تزریق یارانه بنزین به صنعت خودرو

راهبردهای کلان مقام 
معظم رهبری در دیدار با 

تولیدکنندگان، کارآفرینان و 
فعالان اقتصادی
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ک خبرنامه فولاد می توانند درخواست خود را به پست الکترونیکی webmaster@msc.ir ارسال نمایند.     اشخاص حقوقی و شرکت ها به منظور اشترا

گهی  آ

کمک هزینۀ کلاس های تقویتی درسی سال تحصیلی 98-99

فراخوان تکمیل اطلاعات دارندگان قبوض ودیعه گذاری حج تمتع

برگزاری مسابقات والیبال و فوتسال گرامیداشت دهۀ مبارک فجر

6

6

7

کسـب اطلاعـات بیشـتر بـه نشـانی www.msc.ir لینـک مناقصـات و مزایـدات  مناقصـات و مزایـدات: جهـت دریافـت اسـناد و 
بخـش خریـد و تأمین کننـدگان مراجعـه و طبـق راهنمـای موجـود، جهـت انتخـاب مناقصـۀ موردنظـر از طریـق سیسـتم ارتبـاط بـا 

اقـدام نماییـد.  )SRM( تأمین کننـدگان
سایر فراخوان ها: جهت کسب اطلاعات بیشتر به نشانی www.msc.ir بخش اطلاعیه ها، فراخوان مربوطه مراجعه فرمایید.

روابط عمومی

گهی فراخوان شرکت فولاد مبارکه اصفهان آ

مهلت ارسال موضوعشمارهنوع فراخوانردیف
مدارک

مدیریت مرتبط

1
مناقصه 
48498696عمومی

استفاده از خدمات مهندس مشاور تخصصی درخصوص 
ح بهینه سازی و اصلاح آسانسورها جهت اخذ  ارائۀ طر

استاندارد در سطح شرکت فولاد مبارکه
قراردادهای خرید98/09/25

2
مناقصه 
48500827عمومی

تعویض پنجره های صنعتی، نورگیرها و ورق های 
پوشش دهی دیواره و سقف سایت های تولیدی شرکت 

فولاد مبارکه
قراردادهای خرید98/09/22

حمایت مجمع نمایندگان استان اصفهان
2 از احداث نورد گرم 2 فولاد مبارکه

4

4

4

معاون وزیر صمت:

گروه فولاد مبارکه در هرمزگان و  توسعه های 
گیرد کار قرار  چابهار هم در دستور 

مدیر عامل شرکت فولاد متیل خبر داد:

ایجاد تابلوی قیمت خرده فروشی 
محصولات فولادی

کسب رکورد تولید آهن اسفنجی 
در مجتمع فولاد سبا

3

رشد 38 درصدی تولید در 
واحد آماده سازی تختال

در ششمین نشست کمیتۀ ارتقای ایمنی شرکت مطرح شد؛

اجرای صحیح دستورالعمل های ایمنی و ایمن سازی 
محیط کار از مهم ترین عوامل ارتقای ایمنی

3

اطلاعیه

3

کرد: کارکنان شرکت فولاد مبارکه تصریح  دادستان کل کشور در جمع 

حمایت قاطعانه دستگاه قضا از صنعت کشور
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